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خبر

مدیرعامل پیشین شرکت پالایش و پخش فرآورده های 
نفتی گفت: اکنون اگر بنزین را گران کنیم تنها نتیجه ای 
که دارد این است که دولت می تواند بدهی های خود را 

تسویه کند اما در کنار آن تورم هم بالا می رود. 
عباس کاظمی در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی ایلنا، 
درباره ساماندهی اوضاع بنزین در کشور اظهار داشت: 
برنامه  قوانین  باید  نقل  بنده معتقدم در بحث حمل و 
سوم توسعه اجرا شود یعنی حمل و نقل عمومی مبتنی 
بر ریل چه درون شهری و چه برون شهری باید توسعه 
از  مملو  جاده ها  و  خیابان ها  تمام  اکنون  شود،  داده 
پاسخگوی  نمی توان  کنونی  وضعیت  با  شده،  خودرو 

میزان تقاضای روزافزون بنزین بود.
نهبنزینکفافخودروهارامیدهدونهجادهها

برنامه ۱۰ساله  بتوانیم ریل را در یک  اگر  افزود:  وی 
برق  به  را  بنزین  مصرف  سهم  واقع  در  دهیم  توسعه 
بدهیم به میزان زیادی سوخت فسیلی کمتری سوزانده 
می شود، یعنی بیش از تمرکز روی خودروی برقی؛ باید 
ریل توسعه داده شود، زیرا علاوه بر بنزین ؛ جاده ها هم 
کفاف خودروها را نمی دهند. اگر ریل چه درون شهری 

و چه برون شهری توسعه پیدا کند به لحاظ زیست محیطی هم 
به لحاظ توزیع سوخت و هم صرفه جویی انرژی موثر است.

قوانینبرنامهسومتوسعهمعطلماندهاند
مدیر عامل پیشین شرکت پالایش و پخش فراروده های نفتی 
گفت: با روش کنونی که همچنان سرمایه گذاری سنگین داشته 
باشیم که تعداد خودرو و پالایشگاه را زیاد کنیم و تولید بنزین 
را افزایش دهیم و همچنان هوا را آلوده کنیم در واقع منجر 
به عدم بازگشت سرمایه شده ایم، اما اگر ریل برقی را توسعه 
دهیم به شدت مصرف انرژی کاهش می یابد و تنوع سوختی 
هم ایجاد می شود. قوانین برنامه سوم توسعه، برنامه های بعدی 
و قانون اصلاح الگوی مصرف هم بر این موضوع تاکید داشته 
است، این قوانین باوجودی که بامنطق بوده اند، معطل مانده اند.

برقجایبنزینرابگیرد
میلیون   ۱۴ و  خودرو  میلیون   ۲۶ وجود  با  داشت:  بیان  وی 
موتورسیکلت که سال به سال هم بر تعداد آنها اضافه می شود، 
در حالی که اوضاع خیابان ها، فضای اتمسفر، میزان و کیفیت 
را  بنزین  مشکل  می توان  چگونه  نکرده  تغییر  سوخت  تولید 
حل کرد؟ به نظر بنده باید سیاست کلی انرژی بر حوزه برق 
قدر هم که  هر  کند،  تمرکز  برقی  ریلی و چه خودروی  چه 
در حوزه بنزین سرمایه گذاری کنیم جواب نخواهد داد، زیرا 
مصرف کننده در بازار هم اضافه می شود، بنابراین با این روش 

به جایی نخواهیم رسید.
پالایشگاهسازیراکناربگذاریم

و  حمل  حوزه  در  قبلا  که  قوانینی  باید  کرد:  تاکید  کاظمی 
نقل برقی در کشور مصوب شده؛ اجرا شود، مجلس و دولت 
برق سهم  برسانند و  اجرا  به  را  مانده  قوانین معطل  این  باید 
شکل  این  به  اگر  باشد،  داشته  انرژی  سبد  در  توجهی  قابل 
حمل  و  سوخت  مشکل  حل  برای  حلی  راه  نکنیم  عمل 
سیاست  تغییر  با  باید  دیگر  بعبارت  داشت.  نخواهیم  نقل  و 
باید  دهیم،  کاهش  کشور  در  را  هیدروکربور  مصرف  حجم 
سرمایه گذار به جای پالایشگاه روی برق تمرکز کند در این 
صورت مطلوب تر به جواب می رسیم تا اینکه بخواهیم همچنان 
کمبود بنزین را جبران کنیم. با این رویه این چرخه تا هر زمان 
که ما اقدام به تولید بیشتر خودرو و بنزین کنیم همچنان ادامه 

خواهد داشت.
سیگنالهاینگرانکنندهازاتوبانها

وی با بیان اینکه وضعیت اتوبان ها با وجود انبوه خودروهای 
بنزین سوز و هوا سیگنال های نگران کننده ارسال می کند، افزود: 
الکتریکی و  انرژی  برای ریل،  این اوضاع نشان می دهد  که 

حمل و نقل عمومی برقی سهمی در نظر نگرفته ایم.
چراسیاستبنزینیسال۵۶راادامهندادیم؟

مدیر عامل پیشین شرکت پالایش و پخش فراروده های نفتی 
تاکید کرد: اکنون به جایی رسیده ایم که افزایش قیمت بنزین 

دیگر جواب نمی دهد و راهکار تلقی نمی شود جز 
انقلاب و  ابتدای  از  اگر  بالا می برد،  را  تورم  اینکه 
همان سال ۱۳۵۶ به صورت پلکانی اقدام به افزایش 
وضع  به  می کردیم؛  بنزین  قیمت  کردن  واقعی  و 
مطلوب می رسیم، اقتصاد نیز خود را تنظیم می کرد 
اکنون اگر بنزین را گران کنیم تنها نتیجه ای که دارد 
اینکه دولت می تواند بدهی های خود را تسویه کند، 
زیاد  جامعه  در  ریال  چون  می رود  بالا  هم  تورم 
در  ضعف  نشان دهنده  ماجرا  این  حقیقت  می شود. 
انرژی  برنامه ریزی کلان کشور است، در تمام دنیا 
تنظیم می کنند  انرژی بر  نقل و صنایع  با حمل و  را 
اما در ایران این برنامه ریزی وجود ندارد یعنی نفت، 
صنعت و وزارت راه هر کدام به صورت مجزا کار 
نیستند، در  با هم هماهنگ  خود را پیش می برند و 
حالی که حمل و نقل، انرژی و صنایع انرژی بر باید 
ادامه  روال  همین  اگر  بروند،  پیش  هماهنگ  باهم 
پیدا کند مشخص نیست که ۱۰ سال آینده وضعیت 
سوخت، هوا انرژی به کجا برسد، بنابراین باید در 

سیاست ها تجدیدنظر صورت گیرد.
بالانسبنزینمنفیاست

بالانس  اکنون  داشت:  اظهار  بنزین  واردات  به  اشاره  با  وی 
بنزین در کشور منفی است، بنابراین واردات گریزناپذیر است، 
ضمن اینکه اگر بخواهیم به فکر کیفیت بنزین باشیم و اکتان 
را بالا ببریم، میزان تولید کم می شود و این در حالی است که 
اکتان بالا الزام است، در این رابطه نیز باید چاره اندیشی شود 
اما در هر حال اصل راه حل این است که روی برق و حمل 
بنزین  روی  فشار  ترتیب  این  به  و  کنیم  تمرکز  برقی  نقل  و 

کمتر می شود.
خودرویشخصی۲۳برابرمتروانرژیمصرفمیکند

از  استفاده  صورت  در  انرژی  مصرف  میزان  درباره  کاظمی 
از  دهه ۸۰  آماری که  مترو گفت: طبق  و  خودروی شخصی 
سوی بهینه سازی مصرف سوخت عنوان شده بود با استفاده از 
مسیر مترو برای تردد نفر-کیلومتری در تهران ۱۲۰ کیلوژول 
انرژی مصرف می شد در حالی که با خودروی شخصی ۲۸۰۰ 
باید بررسی  اینکه  نتیجه  به مصرف می رسید  انرژی  کیلوژول 
شود با این روش چقدر در مصرف بنزین و آب صرفه جویی 
نقل  و  اگر در حمل  بود،  پاک تر خواهد  هوا  می شود، چقدر 
هم  کند،  پیدا  توسعه  برقی  ریل  برون شهری  و  درون شهری 
ایمن تر و هم اینکه از نظر اقتصادی و محیط زیست به صرفه 

و مطلوب تر است.

مدیرعامل پیشین شرکت پالایش و پخش فرآورده های نفتی:

گرانی بنزین، نتیجه ای جز تورم ندارد 

محیط  حفاظت  سازمان  اقلیم  تغییر  و  هوا  ملی  مرکز  رییس 
استان های  از  نفر  اخیر ۸۰۰ هزار  زیست گفت: در دو سال 
مرکزی و جنوبی کشور به دلیل تغییرات اقلیمی به استان های 

شمالی مهاجرت کردند.
هفتمین  حاشیه  در  علیزاده«  گل  »داریوش  ایسنا،  گزارش  به 
کنفرانس بین المللی تغییر اقلیم در پنل تخصصی تغییر اقلیم 
و آلودگی هوا در کتابخانه ملی ایران با اشاره به اینکه اغلب 
سیلاب  دچار  باران  تند  بارش  یک  از  بعد  کشور  استان های 
جدی می شوند، اظهار کرد: این امر نشان دهنده اثرات جدی 
تغییر اقلیم است و این در حالیست که ما از ابتدای دهه ۹۰ 
و  داشتیم  کشور  سطح  در  را  سیلاب   ۳۰۰ از  بیش  تاکنون 
بررسی ها نشان می دهد که عمده اینها به دلیل تخریب پوشش 

گیاهی در بالادست حوزه های آبخیز بوده است.
وی افزود: تغیر اقلیم مانند مسائلی همچون آلودگی هوا یک 
محسوب  کشور  برای  جدی  چالش  یک  بلکه  نیستند  مساله 
سیاستگذاری های  در  آن  به  جدی  توجه  نیازمند  که  می شود 

کلان کشور هستیم.
رییس مرکز ملی تغییر اقلیم سازمان محیط زیست تصریح کرد: 

متاسفانه باید گفت که ما در حوزه تغییر اقلیم در حال حرکت 
باشیم  نداشته  اگر سازگاری  فروچاله هستیم و  به سمت یک 
آسیب جدی  موجود،  و محدودیت های  تحریم ها  به  توجه  با 

متوجه کشور خواهد شد.
وی تاکید کرد: در بیش از یک دهه اخیر ۵۰۰ گونه جانوری را 
در جهان به دلیل تغییر اقلیم از دست دادیم و نزدیک به ۶۰۰ 
نیازمند  در کشور  ما  و  است  انقراض  معرض  در  دیگر  گونه 

ذخیره موثر و مفید بانک ژنی در کشور هستیم.
محل  از  انرژی کشور  درصد   ۹۰ اکنون  داد:  ادامه  گلعلیزاده 
سوخت های فسیلی تامین می شود و این به دلیل ارزان بودن 
آلودگی می شود که  ایجاد  به  منجر  نهایتا  و  انرژی است  این 

خود منجر به تشدید اثرات تغییرات اقلیمی می شود.
رییس مرکز ملی تغییر اقلیم سازمان محیط زیست اضافه کرد: 
کشور ما در شدت مصرف انرژی رتبه یک را در جهان دارد 
برنامه ها عمل  و  برخلاف سیاست ها  که  می دهد  نشان  این  و 

کردیم.
وی با اشاره به اینکه با توجه به عملکرد فعلی به سیاست های 
محیط زیست مطلوب در سند چشم انداز ۱۴۰۴ نخواهیم رسید، 

گفت: بسیاری از کشت هایی که در کشور انجام می گیرد هیچ 
مطابقتی با شرایط طبیعی کشور ندارد و این آسیب جدی به 

محیط زیست وارد می کند.
گلعلیزاده با اشاره به اینکه ما در شرایط اقلیمی متفاوت اعم از 
خشکسالی و ترسالی، بارش شدید وعدم بارش همواره دچار 
غافلگیری می شویم، عنوان داشت: ان مساله نشان از نداشتن 
تغییرات  با  مقابله  برای توسعه کشور و  برنامه جامع و کلان 

اقلیمی است.
رییس مرکز ملی تغییر اقلیم سازمان محیط زیست اذعان کرد: 
استان های  از  نفر  هزار   ۸۰۰ به  نزدیک  گذشته  سال  دو  در 
مهاجرت  کشور  شمالی  استانهای  به  مرکزی  حتی  و  جنوبی 
کرده اند و این پیامد جدی تغیرات اقلیمی در کشور است که 

می تواند ابعاد امنیتی نیز در آینده داشته باشد.
وی گفت: یکی از چالش های اساسی ما در حوزه تغییر اقلیم 
که  است  تجدیدپذیر  انرژی های  محل  از  انرژی  تامین  بحث 
محل  از  انرژی  تولید  هزینه  بودن  پایین  دلیل  به  متاسفانه 
خود  تعهدات  به  نتوانسته  نیرو  وزارت  فسیلی  سوخت های 

عمل کند.

پایدار  اگر درآمدهای  قطعا  اقتصادی دولت گفت:  سخنگوی 
برای تامین مصارف وجود داشت، دولت از مصوبات مجلس 
استقبال می کرد،اما مسئله این است که منابع پایدار غیر تورم 
مراحل  در  امیدواریم  ندارد.  وجود  مصارف  این  برای  زا 
پایانی بررسی بودجه سال آینده، تجدید نظر نسبت به تحمیل 

ناترازی ها رقم بخورد. 
اقتصادی دولت در نشست  سید احسان خاندوزی سخنگوی 
خبری خود عنوان کرد: اولویت سیاست گذاری دولت سیزدهم 
حقیقی  متغیرهای  به  بخشی  رونق  فعالیت،  به  آغاز  ابتدا  از 
روند  بازگرداندن  تورم،  مانند  اسمی  متغیرهای  مهار  اقتصاد، 
مثبت سرمایه گذاری، بهبود محیط کسب و کار و رفع موانع 

تولید بوده است.
وی افزود: رهبر معظم انقلاب در جلسه امروز صبح خود با 
نقدینگی  اینکه سیاست مهار رشد  بر  با تاکید  نیز  کارآفرینان 
یکی از اولویت های کشور است، در عین حال بر تامین مالی 
موکد  تاکید  نیز  بخش  این  به  بخشی  رونق  اهمیت  و  تولید 

داشتند.
خاندوزی با اشاره به آخرین گزارش خزانه داری کل کشور 

در خصوص عملکرد بودجه ای دولت در پایان دی ماه امسال 
بدون  را  بودجه ای  ناترازی  گفت: دولت سیزدهم تلاش کرد 
استقراض از بانک مرکزی مرتفع کند و این موضوع در ۲ سال 
گذشته بصورت کامل محقق شد. به خاطر دارید که در ادوار 
گذشته، دولت ها کسری خود را با دست اندازی به منابع بانک 
مرکزی، به جامعه تحمیل می کردند؛ اکنون در دولت سیزدهم 

خدارا شاکریم که توانستیم این روند را متوقف کنیم.
پایدار  درآمدهای  درصد   ۹۴ امسال  ماهه   ۱۰ در  افزود:  وی 

است  شده  محقق  تومان  میلیارد  هزار   ۸۲۷ ارزش  به  بودجه 
که این میزان نسبت به سال گذشته ۵۵ درصد رشد را نشان 
می دهد. علاوه بر درآمدهای بودجه، سایر دریافتی های دولت 
منابع و دریافتی های  این رقم اضافه کنیم، مجموع  به  اگر  را 

بودجه به ۱۳۹۴ هزار میلیارد تومان افزایش پیدا می کند.
که  بوده  این  بودجه ریزی  در  دولت  تلاش  درباره  خاندوزی 
در  گفت:  کند،  تحمیل  کشور  به  را  ناترازی  مقدار  کمترین 
تلاش  نیز  آینده  سال  بودجه  برای  دولت  پیشنهادی  لایحه 
کردیم تا درآمدها به صورت واقعی پیش بینی شود. اما شاهد 
بودیم که برخی تغییرات در مجلس شورای اسلامی رقم خورد 
که این اقدام هدف گذاری های مهم مانند مهار تورم را با ابهام 
که  شد  اضافه  بودجه  به  مصارفی  همچنین  می کند.  مواجه 

درآمدهای پایدار برای تحقق آن ها در دسترس نیست.
مصارف  تامین  برای  پایدار  درآمدهای  اگر  قطعا  گفت:  وی 
استقبال می کرد،اما  از مصوبات مجلس  دولت  داشت،  وجود 
مسئله این است که منابع پایدار غیر تورم زا برای این مصارف 
وجود ندارد. امیدواریم در مراحل پایانی بررسی بودجه سال 

آینده، تجدید نظر نسبت به تحمیل ناترازی ها رقم بخورد.

جزئیات  خصوص  در  کار  عالی  شورای  کارگری  عضو 
با موضوع مزد منطقه ای  این جلسه   جلسه کمیته مزد گفت: 
روال  همان  به  ملی،  مزد  تصویب  با  اعضا  و  شد  برگزار 
سابق، موافقت کردند و قرار شد تحقیقات در خصوص مزد 

باشد.  ادامه داشته  منطقه ای 
محسن  شد.  برگزار  گذشته  روز  مزد  کمیته  جلسه  سومین 
باقری، عضو کارگری شورای عالی کار، در مورد جزئیات 
مزد  موضوع  با  مزد  کمیته  جلسه  کرد:  عنوان  جلسه  این 
نهایت  در  شد.  جمع بندی  اعضا  نظرات  و  برگزار  منطقه ای 
شورایعالی  به  جزئیات  شد  قرار  و  تنظیم  صورت جلسه ای 

کار برای تصمیم گیری ارجاع شود.
باقری در ادامه گفت: در متن صورت جلسه آمده که اعضا 

کردند  موافقت  سابق،  روال  همان  به  ملی،  مزد  تصویب  با 
و قرار شد تحقیقات در خصوص مزد منطقه ای ادامه داشته 

باشد.
عضو کارگری شورایعالی کار تصریح کرد: در این جلسه به 
صورت مبسوط در مورد پراکندگی بیمه شدگان و کارگاه ها 
نرخ  با  رابطه  در  نیز  آمار  مرکز  و  بحث شد  در کل کشور 

مشارکت و اشتغال و بیکاری توضیحات آماری ارائه داد.
اجتماعی  تامین  سازمان  که  گزارشی  طبق  کرد:  اظهار  او 
ارائه داد، ۲۱ درصد از کارگران حداقل بگیر و بیش از ۵۰ 
بیش  نیز  مابقی  مزدی هستند،  کارگران سایر سطوح  درصد 

از ۳ تا ۷ برابر حداقل دستمزد دریافت می کنند.
گزارش  این  کرد:  عنوان  گزارش  این  خصوص  در  باقری 

می دهد  نشان  و  می گذارد  صحه  کارگری  گروه  نظر  بر 
به  نیازی  و  است  مترقی  ایران  در  مزد  تعیین  ساختار  که 
منطقه ای کردنِ مزد نیست. ما در قانون کار چیزی به عنوان 
صنایع  در  متفاوت  مزد  تعیین  که  داریم  مشاغل  طبقه بندی 
مختلف و برای مشاغل مختلف از این قانون اعمال می شود.

بنابراین  کرد:  تاکید  کار  عالی  شورای  کارگری  عضو  این 
و سایر سطوح  برای حداقل بگیران  ملی  مزد  تعیین  از  ایراد 
مولفه ی  دو  با  مطابق  مزد  تعیین  عدم  مشکل،  بلکه  نیست، 
سبد معیشت و نرخ تورم است که سبب شده دستمزد نتواند 
هزینه های زندگی را پوشش دهد و این وضعیت به معیشت 
کارگران آسیب وارد کرده است. حداقل مزد ماهانه رسمی 

در سال ۱۴۰۲ پنج میلیون و۳۰۸ هزار و ۲۸۴تومان است.

رییس مرکز ملی تغییر اقلیم اعلام کرد 

مهاجرت ۸۰۰ هزار نفر به استانهای شمالی طی ۲ سال اخیر!

سخنگوی اقتصادی دولت :

مجلس در ایجاد ناترازی بودجه ای تجدیدنظر کند 

دستیار ویژه رئیس سازمان بورس در امور سهام عدالت گفت: 
در خصوص بحث جاماندگان سهام عدالت در حال حاضر 

هیچ گونه ثبت نامی برای مشمولان جدید وجود ندارد. 
سازمان  رئیس  مشاور  و  ویژه  دستیار  حاجی وند«  »مهدی 
بحث  خصوص  در  گفت:  عدالت  سهام  امور  در  بورس 
جاماندگان سهام عدالت در حال حاضر هیچ گونه ثبت نامی 

برای مشمولان جدید وجود ندارد.
به  عدالت  سهام  اعطای  جزئیات  آخرین  خصوص  در  او 
و  عدالت  سهام  اعطای  خصوص  در  می گوید:  جاماندگان 
استناد  اقتصاد  امور  وزیر  گفته های  به  آن  جزئیات  آخرین 
به  عدالت  سهام  اعطای  پیشنهاد  شد  مطرح  که  می کنیم 
درصورت  و  شده  ارائه  دولت  هیات  به  جدید  مشمولان 

موافقت اقداماتی شکل خواهد گرفت.
در ادامه دستیار ویژه و مشاور رئیس سازمان بورس در امور 
سهام عدالت بیان کرد: باتوجه به نکات مطرح شده دریافت 
عدالت  در خصوص سهام  هر خدمتی  بابت  مبلغی  هرگونه 
اعطای سهام  برای  ثبت نامی  قانونی است و هیچ  کاملا غیر 
و  ندارد  وجود  حاضر  حال  در  جدید  مشمولان  به  عدالت 
امیدواریم که افراد به این نکات توجه کافی را داشته باشند 

تا فریب نخوردند.
سهام  اعطای  برای  باشد  بنا  اگر  کرد:  مطرح  نهایت  در  او 
عدالت به مشمولان جدید اقدامی صورت گیرد حتما توسط 
و  مراحل  و  اطلاع رسانی  ذی ربط  مراجع  و  اقتصاد  وزیر 

اقدامات مورد نیاز آن اعلام خواهد شد.

دستیار ویژه رئیس سازمان بورس: 
هیچ گونه ثبت نامی برای جاماندگان 

سهام عدالت وجود ندارد
 مردم فریب نخورند

همه  گفت:  حج  سفرهای  لغو  دلیل  مورد  در  ارشاد  وزیر   
در  متأسفانه  ولی  بود  شده  انجام  میزبان  کشور  با  توافقات 
لحظه آخر سازمان هواپیمایی عربستان و ایران دچار اختلاف 

فنی شدند. 
با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  اسماعیلی  مهدی  محمد 
جمهوری  ریاست  نهاد  مردمی  ارتباط  مرکز  در  حضور 

پاسخگوی سوالات مردمی شد.
حجت الاسلام صالحی رئیس مرکز ارتباطات مردمی ریاست 
جمهوری در تشریح عملکرد وزارت ارشاد گفت: نسبت به 
حضور قبلی در این مرکز، در برخی حوزه ها از رتبه ۱۴ به 

۳ کاهش پیدا کرده و بهتر شده است.
خانم حسن پور در مورد هزینه زیاد حج عمره مشکل خود 

را مطرح کرد و درخواست کرد هزینه سفر حج کمتر شود.
در  متاسفانه  گفت:  درخواست،  این  به  پاسخ  در  اسماعیلی 
حوزه ثبت نامی های حج با میراث بدی مواجه هستیم چون 
حج عمره حدود ۹ سال تعطیل شده بود. دولت سیزدهم بعد 
از ۱۳سال از ثبت نام شما سر کار آمد، همه تلاش خود را 

کردیم تا این سفر با ارز نیمایی انجام شود.
وی افزود: پیگیر حل این موضوع هستیم و فرمایش شما را 

قبول دارم، ولی ما میراث دار وضعیت موجود هستیم.
اسماعیلی در مورد دلیل لغو سفرهای حج، تاکید کرد: همه 
در  متاسفانه  ولی  بود  شده  انجام  میزبان  کشور  با  توافقات 
لحظه آخر سازمان هواپیمایی عربستان و ایران دچار اختلاف 
تا  هستیم  اقتصاد  وزارت  با  گفتگو  حال  در  شدند.  فنی 

تسهیلات ارزانی برای عمره گذاران فراهم شود.
جلسه   این  در  هموطنان  از  دیگر  یکی  زاده  نوری  خانم 
درخواست کرد به  خبرنگاران توجه بیشتری شود و خواستار 

تسهیلاتی برای اجاره مسکن کردند.

معاون وزیر راه و شهرسازی گفت که تا امروز کاهش تراز 
آب دریای خزر تاثیر ملموسی در عملکرد بنادر شمال کشور 
از ۲۵ درصد  بیش  ترانزیت  نداشته است و حتی در حوزه 

رشد را در این حوزه شاهدیم. 
»علی اکبر صفایی« درباره کاهش تراز دریای خزر و احتمال 
تغییر در فعالیت تجاری بنادر شمالی کشور افزود: با توجه به 
وضعیت اقلیمی جهان و مواجهه با پدیده تغییر اقلیم، کاهش 

تراز آب دریای خزر را شاهدیم.
انجام  تا لایروبی های  مساله سبب شده  این  بیان داشت:  وی 
خزر  دریای  در  دریانوردی  و  بنادر  سازمان  سوی  از  شده 

افزایش یابد.
مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی گفت: یکی از مباحثی 
که در این زمینه مطرح می شودف کاهش دبی آب از رودخانه 
»ولگا« در روسیه است؛ در این زمینه از ابتدای دولت سیزدهم 
در مذاکرات مختلف با طرف روسی همواره این بحث مطرح 

شده است.
وی ادامه داد: حتی در یکی از این جلسات معاون نخست 
ولگا  پوتین، لایروبی  با دستور  که  وزیر روسیه مطرح کرد 
این  در  نیز  کشورمان  از  شرکت هایی  حتی  و  شده  آغاز 
لایروبی مشارکت دارند و تاثیر زیادی در تردد کشتی ها به 

بنادر روسیه واقع در حاشیه این رودخانه خواهد داشت.
تراز دریای خزر،  زمینه کاهش  صفایی خاطرنشان کرد: در 
مطالعاتی از سال گذشته آغاز شده و در تکمیل آن، به تازگی 
مطالعه ای دیگر در دستور کار قرار گرفته است. همچنین از 
و  دانشگاه ها  دریا،  این  حاشیه  کشورهای  همکاری  ظرفیت 

مراکز تحقیقاتی نیز استفاده می شود.
با  هم اکنون  می دهد  نشان  ما  مطالعات  داشت:  اظهار  وی 
با این حال  وضعیت بحرانی در دریای خزر مواجه نیستیم، 
همچنان به عنوان یک چالش اساسی مطرح است. ضمن اینکه 

لایروبی دریا در بنادر شمالی همچنان در دستور کار است.
به گزارش ایرنا، پیشتر »مجید علی نازی« معاون امور دریایی 
انجام شده  اقدمات  به  اشاره  با  دریانوردی  و  بنادر  سازمان 
این  در  داشت:  اظهار  خزر  دریای  آب  تراز  کاهش  درباره 
زمینه یک گروه مشاور قوی توسط سازمان به کار گرفته شده 

است و طی این مدت کار مطالعاتی را آغاز کرده اند.
وی افزود: پس از اعلام نتایج مطالعات جامع تاثیرات کاهش 
تراز آب دریای خزر و بررسی آن، مشخص می شود که آیا 
خیر؟  یا  یابد  ادامه  متداول  شکل  به  باید  لایروبی  عملیات 
همچنین، آیا فعالیت تجاری در بنادر شمالی به شکل متداول 
و رایج ادامه یابد یا اینکه در شکل و ساختار بنادر در شمال 

کشور باید تغییراتی حاصل کنیم؟
معاون امور دریایی سازمان بنادر و دریانوردی یادآور شد: در 
این زمینه، اقدامات کوتاه مدت و بلندمدتی برنامه ریزی شده 
است و نیز مناقصه ای برگزار می شود که ظرفیت لایروبی در 

شمال کشور افزایش می یابد.

وزیر ارشاد اعلام کرد
اختلاف فنی سازمان هواپیمایی عربستان 

و ایران، علت لغو سفرهای حج 

معاون وزیر راه و شهرسازی:
افزایش ۲۵ درصدی ترانزیت

 در بنادر شمالی کشور 

مزد منطقه ای رای نیاورد 

 ۲۱ درصد از کارگران حداقل بگیر هستند

پنتاگون:معتقدیم ایران به دنبال جنگ نیست
در  آمریکایی  پایگاه  به  حمله  به  اشاره  با  پنتاگون  سخنگوی 
بر  و  نیستیم  دنبال جنگ  به  مطمئناً  ما  گفت:  و سوریه  اردن  مرز 
نیست.  متحده  ایالات  با  دنبال جنگ  به  نیز  ایران  که  باوریم  این 
مرگبار  حمله  از  پس  متحده  ایالات  که  داد  وعده  آستین،  لوید 
پایگاه آمریکایی »برج ۲۲« در مثلث  به  هواپیمای بدون سرنشین 
دفاع  برای  را  لازم  اقدامات  تمام  اردن،  و  سوریه  عراق،  مرزی 
دولت  که  شرایطی  در  داد، حتی  انجام خواهد  نیروهای خود  از 
جو بایدن، رئیس جمهور آمریکا تاکید کرده که به دنبال جنگ با 

ایران نیست.
کشور  شناختن  رسمیت  به  لندن  کامرون: 

فلسطین را درنظر می گیرد
تلاش های  راستای  در  لندن  گفت  انگلیس  خارجه  امور  وزیر 
دیپلماتیک برای پایان دادن به مناقشه در منطقه غرب آسیا، تشکیل 
یک کشور مستقل فلسطینی را مورد بررسی قرار می دهد. »دیوید 
کامرون«  در مراسم استقبال از سفرای عرب در پارلمان انگلیس 
رژیم  و  فلسطین  مناقشه  برای  دولتی   ۲ راه حل  اجرای  که  گفت 
نتانیاهو«  »بنیامین  مخالفت  با  حاضر  حال  در  که  صهیونیستی، 
»غیرقابل  روند  یک  به  است،  روبرو  رژیم  این  نخست وزیر 
یک  ارائه  به  نیاز  مورد  در  همچنین  می کند.او  کمک  بازگشت« 
افق سیاسی به »مردم فلسطین« در تلاش برای پایان دادن به جنگ 

غزه سخن گفت.
عمران خان به ۱۰ سال زندان محکوم شد 

زندان  سال   ۱۰ به  پاکستان  پیشین  نخست وزیر  خان«،  »عمران 
پاکستان »عمران خان«، نخست وزیر سابق و  محکوم شد.  دادگاه 
در یک  را  این کشور  اسبق  وزیر  خارجه  قریشی«،  محمود  »شاه 
زندان محکوم  ۱۰ سال  به  اسرار دولتی  افشای  به  مربوط  پرونده 
به  پرونده  مربوط  در  را  حکم   این  اسلام آباد  ویژه  کرد.دادگاه 
سخنگوی  حزب  کرد.  صادر  دیپلماتیک  و  دولتی  اسرار  افشای 
»پاکستان تحریم انصاف« گفت: »عمران خان و قریشی هر کدام به 
۱۰ سال زندان در داخل کشور در پرونده سایفر محکوم شده اند.«

پرتاب چندین موشک از سوی کره شمالی 
موشک  چند  شلیک  به  پیونگ یانگ  اقدام  از  جنوبی  کره  ارتش 
کروز به سمت دریا خبر داد. ارتش کره جنوبی در بیانیه ای اعلام 
آب های  سمت  به  کروز  موشک  چندین  یانگ  پیونگ  که  کرد 
جدیدترین  که  است  کرده  شلیک  کشور  این  غربی  سواحل 
آزمایش از سری آزمایش های تسلیحاتی سال جاری کره شمالی 
است. در این بیانیه آمده است که ارتش کره جنوبی حدود ساعت 
سمت  به  کروز  ناشناخته  موشک  چند  پرتاب  محلی  وقت  به   ۷

غرب دریای کره شمالی را شناسایی کرد.
ادامه  اوکراین  از  حمایت  به  ژاپن  کیشیدا: 

می دهد 
نخست وزیر ژاپن گفت که کشورش خواهان انعقاد پیمان صلح با 
روسیه است، اما قصد دارد به حمایت از اوکراین و ادامه سیاست 
به  »ما  کیشیدا«افزود:  »فومیو  دهد.  ادامه  روسیه  ضد  تحریم های 
فعالیت  در زمینه اعمال تحریم ها علیه روسیه ادامه می دهیم و به 
حمایت از اوکراین ادامه خواهیم داد.«وی افزو: »به دلیل تجاوز 
روسیه  و  ژاپن  روابط  در  دشواری  وضعیت  اوکراین،  به  روسیه 

وجود دارد، اما ژاپن ه
گزینه  نامحتمل ترین  ایران  به  حمله  سی ان ان: 

است 
که  کرده  گزارش  خود  منابع  از  نقل  به  آمریکایی  شبکه  یک 
اخیر  حمله  در  ایران  مستقیم  نقش  خصوص  در  شواهدی  هیچ 
به پایگاههای نظامی آمریکا وجود ندارد. شبکه خبری سی ان ان با 
استناد به اظهارات مقامات آمریکایی در مدت زمان سپری شده پس 
در خصوص  پهپادی  حمله  در  آمریکایی  نظامیان  شدن  کشته  از 
از  یکی  ایران  به  حمله  که  نوشت  پیش رو،  احتمالی  اقدامات 
راهبردی  ارتباطات  است.هماهنگ کننده  گزینه ها  نامحتمل ترین 
شورای امنیت ملی کاخ سفید جان کربی گفت: »ما به دنبال جنگ 
با ایران نیستیم.ما به دنبال درگیری بزرگ تر در خاورمیانه نیستیم. 

لغو محدودیت تسلیحاتی کانادا علیه ترکیه 
داد.  پایان  ترکیه  علیه  خود  تسلیحاتی  محدودیت های  به  کانادا 
ممنوعیت صادرات نظامی کانادا به ترکیه،  سه سال پس از فاش 
شدن این موضوع که دولت ترکیه تجهیزات حمله هوایی ساخت 
کانادا را برای کمک به آذربایجان در حمله با هواپیماهای بدون 
سرنشین به نیروهای ارمنی هدایت کرده است، پایان یافت.وزارت 
گذشته  روز  که  صادرکنندگان  به  اطلاعیه ای  در  کانادا   خارجه 
-دوشنبه- به صورت آنلاین منتشر شد، لغو محدودیت ها را علنی 

کرد.
برای  سلاح  تامین  آمریکا:توقف  خارجه  وزیر 
داده  نشان  نبرد  میدان  در  را  خودش  کی یف 

است
وزیر خارجه آمریکا اذعان کرد که عواقب توقف تامین تسلیحات 
بلینکن،  است.آنتونی  شده  پدیدار  نبرد  میدان  در  کی یف،  برای 
وزیر خارجه آمریکا با اشاره ضمنی به شکست اوکراین در جنگ 
با روسیه، گفت که توقف تامین تسلیحات برای کی یف، خودش 
را نشان داده و عواقب آن در میدان نبرد پدیدار شده است.بلینکن 
فراهم  اوکراین  برای  این  بر  سابق  که  نظامی  کمک  کرد:  اذعان 
میدان  در  را  آن  شواهد  ما  و  ندارد  وجود  دیگر  اکنون  می شد، 

می بینیم. نبرد 
را  اوکراین  در  آلمانی  تانک های  بیشتر  روسیه 

منهدم کرده است
غربی  رسانه های  ادعای  برخلاف  کرد  اعلام  فارن افرز  نشریه 
نفع  به  را  جنگ  وضعیت  لئوپارد۲  تانکهای  می کردند  تأکید  که 
یا  شدند  نابود  یا  هم اکنون  تانکها  این  می دهند،  تغییر  اوکراین 
نیاز به تعمیر دارند. نشریه فارن افرز اعلام کرد که ارتش اوکراین 
از  را  خود   ۲- لئوپارد  آلمانیِ  تانک های  از  توجهی  قابل  بخش 
روسی  نیروهای  را  آنها  چهارم  یک  از  بیش  است؛  داده  دست 
منهدم کردند و و بقیه نیز به علت ناتوانی کی یف در تعمیر آنها 

از خدمت خارج شدند.
به  قادر  ترامپ  چک:  جمهوری  جمهور  رییس 

توافق با پوتین است
رییس جمهور جمهوری چک مدعی شد که رییس جمهور سابق 
اوکراین  جنگ  فصل  و  حل  و  روسیه  با  توافق  به  قادر  آمریکا 
است.پتر پاول، که از اعضای ناتو محسوب می شود، با این ادعا 
با  توافق  به  قادر  آمریکا  سابق  رییس جمهور  ترامپ،  دونالد  که 
اوکراین  جنگ  حل وفصل  و  وی  روس  همتای  پوتین،  ولادیمیر 
است، به سایر اعضای ناتو هشدار داد تا خود را برای بازگشت 
پیشتاز  نامزد  اگر  که  است  گفته  کنند.پاول  مهیا  سفید  کاخ  به  او 
جمهوری خواهان در انتخابات ریاست جمهوری ماه نوامبر آمریکا 

پیروز شود، احتمالا به معنای توافق قطعی با پوتین است.
پرونده سازی  »آنروا«  کارمند  برای۱9۰  تل آویو 

کرد!
رژیم صهیونیستی در یک پرونده اطلاعاتی مملو از ادعا و اتهام 
مدعی شد که حدود ۱۹۰ کارمند آژانس امدادرسانی و کاریابی 
الاقصی  طوفان  عملیات  در  فلسطینیان)آنروا(  آوارگان  برای 
رویت  به  که  اطلاعاتی  پرونده سازی  این  داشتند!در  مشارکت 
رویترز رسیده، این ادعا مطرح شده است که حدود ۱۹۰ کارمند 
مقاومت  با  آژانس  این  پوشش  در  »آموزگاران«  جمله  از  آنروا 
اسلامی فلسطین)حماس( همکاری کرده اند و نام و تصویر ۱۱ نفر 

از آنها نیز در این پرونده ذکر و ضمیمه شده است!
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الکترونیک است

۱۶۲ متکدی در رشت
جمع آوری شد

از  گیلان  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  کل  مدیر 
اجرای طرح هادی در ۵۳۱ روستاهای بیش از ۲۰ 
خانوار در استان خبر داد و گفت: با هدف شناسایی 
نیازهای جدید و برنامه ریزی های لازم، طرح هادی 

۶۹۱ روستای این استان نیازمند بازنگری است. 
انقلاب اسلامی  بنیاد مسکن  حامد دائمی، مدیرکل 
یکی  اینکه  بیان  با  فارس  با  گو  و  گفت  در  گیلان 
کنون  تا  گذشته  از  بشر  زیستگاه های  مهمترین  از 
روستاها بوده و هست، اظهار کرد: چه روستانشین 
با این  نباشیم خواه یا ناخواه ارتباطی  باشیم و چه 

سکونتگاه ها در طول زندگیمان برقرار کرده ایم.
طرح  عبارتی  به  یا  هادی  طرح  اینکه  بیان  با  وی 
جامع توسعه روستایی از جمله اقدامات مهم برای 
طرح  این  افزود:  است،  روستاها  عمران  و  توسعه 
مصوبه ای برای هدایت عملیات سازندگی و آبادانی 
در روستاها با آگاهی از وضعیت فرهنگی، اقتصادی 

و اجتماعی آن ها است.
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گیلان با اشاره به اهمیتّ 
توسعه  عنوان سند  به  هادی  اجرای طرح  و  تهیه  و ضرورت 
توسعه  برای  رسمی  سند  یک  هادی  طرح  گفت:  روستایی، 
می تواند  می شود،  محسوب  روستایی  سکونتگاه های  کالبدی 
بهبود  و  کشور  روستاهای  عمران  در  مؤثری  و  ویژه  نقش 

زندگی روستاییان ایفا کند.
کرد:  بیان  نیز  روستاها  هادی  طرح  بازنگری  پیرامون  دائمی 
طرح هادی روستا سند توسعه روستا با افق ۱۰ساله است و 

پس از این مدت باید مورد بازنگری قرار گیرد.
به گفته وی، در نشست های فنی طرح های هادی تمامی جواب 
کاربری های  و  ملی  اراضی  حفظ  اصولی،  و  فنی  قوانین  و 
قرار  بررسی  مورد  جلسه  کارشناسان  توسط  باغی  و  زراعی 

می گیرد.
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان گیلان، از بازنگری 
طرح هادی در ۳۶۹ روستای استان از ابتدا سال ۱۴۰۰ تاکنون 
خبر داد و گفت: بازنگری این روستاها با اعتباری بالغ بر ۴۲ 

میلیارد تومان صورت پذیرفته است.
نیازمند  استان  روستای   ۶۹۱ هادی  اینکه طرح  بیان  با  دائمی 
بازنگری است، گفت: در صورت تامین اعتبارات، بنیاد مسکن 

طرح  بازنگری  برای  را  لازم  آمادگی  گیلان  اسلامی  انقلاب 
هادی تمامی روستاهای استان را دارد.

وی با اشاره به اینکه بازنگری طرح هادی روستایی نقش به 
سزایی در توسعه این جوامع دارد، خاطرنشان کرد: با اجرای 

آن مهاجرت به شهرها کاهش خواهد یافت.
به گفته مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گیلان، با بازنگری 
طرح های هادی، زمینه خدمت رسانی هرچه بیشتر به روستائیان 
غیرمجاز  و  غیراصولی  ساخت وسازهای  از  و  شده  فراهم 

جلوگیری می شود.
دائمی اجرای طرح هادی روستایی را در جهت تأمین عادلانه 
ایجاد  روستا،  فیزیکی  کالبدی-  تحول  طریق  از  امکانات 
تسهیلات اجتماعی- تولیدی، تأمین خدمات عمومی و بهبود 
مسکن روستاییان دانست و گفت: اثرات این طرح ها محدود 

به تغییراتی در بافت کالبدی بوده است.
بهسازی،  روستاها،  در  هادی  طرح  اجرای  وی،  گفته  به 
بازگشایی، زیرسازی و آسفالت معابر روستایی، پیاده روسازی 
احداث  و  سبز  فضای  ایجاد  فرش،  سنگ  گذاری،  جدول  و 

پارک انجام می شود.
طرح  اجرای  به  گیلان  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  مدیرکل 

هادی در ۵۳۱ روستای استان اشاره کرد و افزود: 
از ابتدای سال ۱۴۰۰ تا کنون اعتباری بالغ بر ۷۳۵۰ 
میلیارد ریال جهت اجرای طرح هادی این روستاها 

هزینه شده است.
روستاهای  در  هادی  طرح  اجرای  پیشرفت  دائمی 
ابتدای سال گذشته، ۴۷/۱ اعلام کرد  استان را در 
درصد   ۵۶/۳ به  اکنون  هم  پیشرفت  این  گفت:  و 

رسیده است.
وی با بیان اینکه توسعه روستا، پایدارترین سیاست 
می رود،  شمار  به  کشور  هر  توسعه  در  راهبرد  و 
اظهار کرد: برای نهادینه سازی این سیاست ابزارها 
و روش های مختلفی وجود دارد که صدور اسناد 
سایر  موازات  به  روستا  در  املاک  برای  مالکیت 
سیاست های توسعه ای مناطق روستایی از جمله این 

روش ها است.
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گیلان اجرای 
موجب  را  روستایی  مالکیت  اسناد  صدور  طرح 
در  واقع  تجاری  و  مسکونی  مالکیت های  به  بخشیدن  وسعت 
برای  انگیزه  ایجاد  همچنین  و  روستاها  مسکونی  بافت های 
سرمایه گذاری در روستاها و پیشگیری از نزاع بر سر زمین ها و 

کاهش اختلافات ملکی برشمرد.
با همکاری  انقلاب اسلامی  بنیاد مسکن  اینکه،  بیان  با  دائمی 
اداره ثبت اسناد و املاک از ابتدای سال ۱۴۰۰ بیش از ۱۷ هزار 
و ۵۶۰ برگ سند مالکیت برای واحدهای مسکونی روستایی 
و شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت صادر کرده، گفت: بیش 
از ۱۴ هزار و ۷۲۰ جلد آن در ۷۱ روستا و حدود دو هزار و 
۸۴۰ برگ آن در ۹ شهر زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت بوده است.

وی همچنین با بیان اینکه از ابتدای طرح صدور اسناد مالکیت 
توسط بنیاد نمسکن تاکنون برای تعداد ۸۴۱ روستای بالای ۲۰ 
استان صادر  مالکیت در  خانوار ۱۶۱ هزار و ۲۸۸ جلد سند 
شهر   ۲۰ برای  بعد  به   ۱۳۹۰ سال  از  کرد:  خاطرنشان  شده، 
زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت، طرح صدور اسناد مالکیت اجرا، و 

تاکنون چهار هزار و ۸۷ برگ سند تحویل شده است.
به گفته مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گیلان، شاخص 
برخورداری صدور اسناد مالکیت هم اکنون ۴۱ درصد است 

که این شاخص در ابتدای سال ۱۴۰۰، ۳۸ درصد بود.

شهردار رشت گفت: قرار گرفتن اجرای پروژه رینگ ۹۰ متری 
رشت در مصوبات دور دوم سفر ریاست جمهوری به گیلان، 

گامی بزرگ در راستای حل گره ترافیکی شهر است.
برای  شهرها  دور  رینگ  استفاده  به  اشاره  با  شوقی«  »رحیم 
حمل و نقل بار و جا به جایی مسافر، اظهار کرد: با توجه به 
لحاظ کلان محوری  به  پروژه های رینگ شهری  وسعتی که 
دارند، به طور معمول وزارت راه شهرسازی این طرح ها را 

انجام می دهد.
»رحیم شوقی« به اجرای پروژه های رینگ شهرهای لنگرود، 
و  راه  توسط  تالش  سر  پره  بخش  و  اشرفیه  آستانه  لاهیجان، 
شهرسازی در استان گیلان اشاره کرد و افزود: اجرای پروژه 
رینگ ۹۰ متری شهر رشت به طور قطع نیاز به اعتبارات ملی 

یا سرمایه گذاری های کلان دارد.
اینکه پروژه رینگ ۹۰ متری شهر رشت از جاده  بیان  با  وی 
لاکان، جاده فومن، پیربازار و جاده انزلی مسیر لاهیجان می 
منتهی  گیل  میدان  و  )ع(  علی  امام  میدان  به  دوباره  و  گذرد 
می  موجب  متری   ۹۰ رینگ  احداث  کرد:  تصریح  شود،  می 

به جریان اصلی تردد داخل شهر وارد نشده و  ترافیک  شود 
به طور قطع خلوت شدن خیابان ها و کاهش ترافیک شهری 

را به همراه دارد.
را  گیلان  به  جمهوری  ریاست  سفر  دوم  دور  رشت  شهردار 
فرصت مغتنمی برای قرار گرفتن اجرای پروژه رینگ ۹۰ متری 
شهر در مصوبات سفر ذکر کرد و گفت: امیدواریم با پیگیری 
شورای  مجلس  در  گیلان  مردم  نمایندگان  و  محترم  استاندار 

اسلامی در بستر وحدت رویه در استان بتوانیم این پروژه را با 
بهره گیری از اعتبارات ملی در چند فاز اجرایی کنیم.

و  گردشگری  ثقل  مرکز  که  سال   ۴۰۰ قدمت  به  رشت  شهر 
نام  به  ای  دغدغه  شود  می  محسوب  گیلان  در  نقل  و  حمل 
این  برای  گشا  گره  راهکار  عنوان  به  طرحی  و  دارد  ترافیک 

شهر مطرح است.
طبق آمارها، روزانه حدود یک هزار دستگاه کامیون با مقصد 
و مبدا بندر انزلی از داخل شهر رشت تردد می کنند و فشار 

مضاعفی در حوزه ترافیکی تحمیل می نمایند.
رشت  شهر  دور  که  است  کمربندی  همان  متری   ۹۰ رینگ 
طراحی شده، به طوری که از میدان گیل شروع می شود، تمام 

شهر را دور می زند و دوباره به همان میدان گیل می رسد.
طبق آخرین برآوردها برای اجرای یک قطعه ۴ کیلومتری از 
رینگ ۹۰ متری رشت که در مجموع حدود ۳۴ کیلومتر طول 
دارد، بیش از یک هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان نیاز است و اگر 
این میزان اعتبار را به تمام مسیر رینگ ۹۰ متری تعمیم دهیم 

به نرخ امروز بالغ بر ۱۰ هزار میلیارد تومان برآورد می شود.

به  اشاره  با  گیلان  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  کل  مدیر 
گیلان  در  آزاده  و  جانباز  شهید،  خانواده  هزار  حضور۳۲ 
مشمول  آزاده  و  جانباز  شهید،  خانواده  نفر  هزار   ۱۳ گفت: 

دریافت زمین و مسکن هستند. 
ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  مدیرکل  داوطلب  محمدرضا 
اشاره  با  رشت   در  فارس  خبرنگار  با  گفت وگو  در  گیلان 
به حضور ۳۲ هزار خانواده شهید، جانباز و آزاده در گیلان 
اظهار کرد: در این استان هشت هزار خانواده شهید، ۲۲ هزار 
خانواده جانباز و ۲ هزار و ۷۰۰ خانواده آزاده دوران دفاع 

مقدس وجود دارد.
وی با بیان اینکه ۱۳ هزار نفر خانواده شهید، جانباز و آزاده 
مشمول دریافت زمین و مسکن هستند، گفت:  جانبازان ۲۵ 
تا ۷۰ درصد، فرزند و همسر شهید و آزاده ها مشمول دریافت 
زمین، جانبازان پنج تا ۷۰ درصد، فرزند، همسر، پدر و مادر 
شهید و آزاده ها نیز مشمول دریافت تسهیلات مسکن هستند 
نفر خانواده شهدا،  انجام شده به هفت هزار  با تلاش های  و 
جانبازان و آزاده ها زمین و تسهیلات مسکن اعطا شده است.

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران گیلان با تأکید بر لزوم 
توجه به اعطای زمین و مسکن به خانواده شهدا، جانبازان و 
آزاده ها بیان کرد: یکی از اهداف بنیاد شهید و دولت سیزدهم 
توجه به خانواده شهدا و ایجاد فراهم آوردن شرایطی رفاهی 

مناسب است.
داوطلب با اشاره به کمبود زمین و تسهیلات مسکن در گیلان 
برای اعطا به دیگر خانواده های شهدا، جانبازان و ایثارگران 
در گیلان افزود: چهار هزار و ۷۲۳ نفر دیگر از خانواده شهدا 
تسهیلات  و  زمین  دریافت  مشمول  گیلان  در  ایثارگران  و 
مسکن هستند که متأسفانه هیچ زمین و تسهیلاتی برای اعطا 

وجود ندارد.

در  اسلامی  شورای  مجلس  و  دولت  از  درخواست  با  وی 
خصوص نگاه ویژه به خانواده شهدا و ایثارگران در بودجه 
سال بیان کرد: در سالیان گذشته و در بودجه عمومی دولت، 
اعتباری برای تسهیلات، ساخت و خرید مسکن برای خانواده 
شهدا و ایثارگران دیده می شد ولی در بودجه سال ۱۴۰۲ این 
امر محقق نشده؛ هر چند امیدواریم در ادامه و در بودجه سال 

آینده به این مسئله نگاه ویژه شود.
اختصاص  از  گیلان  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  مدیرکل 
در  ایثارگران  و  به خانواده شهدا  ۲۰ هکتاری  الی   ۱۵ زمین 
منطقه مسکن مهر رشت خبر داد و گفت: دولت موظف است 
بر اساس قانون به خانواده ایثارگر زمینی به متراژ ۷۰ متر در 
ایثارگران و  به  منطقه روستایی  متر در  منطقه شهری و ۱۰۰ 
خانواده شهدا اعطا کند و به همین منظور و در طول یکسال 
به  رشت  مهر  مسکن  در  هکتار   ۲۰ الی   ۱۵ با  زمینی  آینده 

ایثارگران تعلق خواهد گرفت.
داوطلب یکی از نیازهای جانبازان را توجه به مسئله درمان 

به  شیمیایی  جانبازان  ویژه  به  جانبازان  کرد:  بیان  و  دانست 
معرض  در  افراد  دیگر  به  نسبت  دارند  که  عارضه ای  دلیل 
خطر هستند و حتی در دوران کرونا ۶۰۰ نفر از جانبازان به 
دلیل عارضه های حاصل از دوران دفاع مقدس متأسفانه جان 

خود را از دست داده و به شهادت رسیدند.
حوزه   در  برتر  استان های  از  یکی  گیلان  اینکه  بیان  با  وی 
جانبازان  افزود:  است،  جانبازان  درمانی  روند  به  رسیدگی 
همواره در حوزه درمان دارای مشکلاتی هستند ولی گیلان 
در  جانبازان  به  رسیدگی  حوزه  در  برتر  استان های  از  یکی 
این  حوزه پزشکی دارای جایگاه خوبی در کشور است که 
امر ماحصل تلاش دانشگاه علوم پزشکی، سپاه و هلال احمر 

می باشد.
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران گیلان با اشاره به افتتاح 
کرد:  بیان  فجر  دهه  در  گیلان  شهرهای  در  شهدا  گلزار  سه 
گلزار  در  و  بهمن   ۱۲ روز  در  برنامه ای  ویژه  با  فجر  دهه 
شهدای رشت آغاز و در این مدت سه گلزار شهدا در سنگر، 

گوراب زرمیخ و بندر کیاشهر به بهره برداری می رسد.
داوطلب با بیان اینکه خانواده شهدا و ایثارگران چیزی فراتر 
از قانون برای خود خواهان نیستند، افزود: ما شرمنده خانواده 
توجه  آنان  به  باید  که  آنطور  زیرا  هستیم  ایثارگران  و  شهدا 
نشده است زیرا آنان لایق ارائه بهترین خدمات بوده و چیزی 
خوشبختانه  ولی  نیستند   خواستار  خود  برای  قانون  از  فراتر 
گیلان  در  فقیه  ولی  نمایندگی  و  بسیج  سپاه،  دولت،  نگاه 

نگاهی حمایتی و ویژه است.
به گفته مدیر کل بنیاد شهید و امور ایثارگران گیلان مهمانی 
لاله ها در ۱۹  بهمن، یادواره ۶۵ شهید دوران انقلاب اسلامی 
و سالروز شهادت امام موسی کاظم)ع( در مصلی رشت از 

دیگر برنامه های بنیاد شهید در دهه فجر است

مدیرکل بنیاد مسکن گیلان خبر داد

اجرای طرح هادی در ۵۳۱ روستای بیش از ۲۰ خانوار گیلان 

شهردار رشت خبر داد 

قرار گرفتن پروژه رینگ ۹۰ متری رشت در مصوبات سفر دوم ریاست جمهوری به گیلان

مدیر کل بنیاد شهید و امور ایثارگران گیلان :

۱۳ هزار نفر خانواده شهید و ایثارگر مشمول دریافت زمین هستند

مدیر کل پست گیلان گفت: جی. نف لازمه تحقق دولت 
از آن جایی که سال ۱۴۰۵ سرشماری  الکترونیک است و 
نفوس و مسکن داریم ؛ باید کلیه پلاک های نشانی را نصب 

کنیم و بدون جی. نف، این سرشماری امکان پذیر نیست.
گیلان  استان  پست  مدیرکل  هوشنگی«  حسین  »محمد   
اهتمام  خواستار  رودسر  شهرستان  فرماندار  با  دیدار  در 
فرمانداران به عنوان مدیران کارگروه جی نف شهرستانی در 
راستای تحقق پایگاه داده مکانی شد و اظهار کرد: نیازمند 

پایگاه داده مکانی و نظام نشانی استاندارد هستیم.
وی با بیان اینکه در پایگاه داده مکانی مشخصات هر ملک 
وجود دارد و همه دستگاه ها می توانند از آن استفاده کنند، 
است؛  مهم  بسیار  نشانی  پلاک  نف  جی.  نظام  در  افزود: 
دو  این  بدون  و  باشند  نام  دارای  باید  معابر  کلیه  همچنین 

شاخصه نمی توانیم پایگاه داده مکانی را اجرایی کنیم.
مدیرکل پست گیلان با اشاره به شناسایی ۱۸ هزار و ۶۳۰ 
ساختمان در شهر رودسر تصریح کرد: تنها ۶۰۰۰ ساختمان 
همچنین  دارد؛  نشانی  پلاک  ساختمان  هزار   ۱۸ مجموع  از 
۵۰۰ معبر فاقد نام داریم و نیازمند همکاری شهرداری هستیم.

ممیزی  بر  مبتنی  بیشتر  را  شهرداری ها  رویکرد  هوشنگی 
شهرداری ها  اصلی  تکلیف  شد:  یادآور  و  دانست  املاک 
باید جهت  به اجرای پایگاه داده مکانی است و لذا  کمک 
داشته  اهتمام  پستی  کد  و  نشانی  پلاک  نصب  و  ساخت 

باشند، زیرا دیگر نیازی به ممیزی نخواهند داشت.
وی پلاک نشانی را حاوی کد QR دانست که کلیه اطلاعات 
ثبتی ملک را نشان می دهد و اضافه کرد: این کدها قابلیت 
اتصال به سایر دستگاه های اجرایی و خدمات رسان را دارد.

دولت  تحقق  لازمه  را  نف  جی.  گیلان  پست  کل  مدیر 
سرشماری   ۱۴۰۵ سال  کرد:  عنوان  و  دانست  الکترونیک 
نفوس و مسکن داریم و باید کلیه پلاک های نشانی را نصب 

کنیم و بدون جی. نف، این سرشماری امکان پذیر نیست.
وی با اشاره به اجرای پایلوت جی. نف در شهر منجیل و 
دو   ۱۴۰۵ سال  سرشماری  تا  کرد:  تاکید  سرشماری  انجام 
سال فرصت داریم و لذا انتظار ما از شهرداران این است که 

نصب پلاک نشانی را اولویت خود بدانند.
داده  پایگاه  تحقق  نیز  رودسر  فرماندار  حیدری«  »محمد 
مکانی را یک ضرورت دانست و بیان کرد: این پایگاه داده 
به شفاف سازی سیستم و پیشگیری از کلاهبرداری و جرایم 

نوظهور حوزه ثبت اسناد و املاک کمک می کند.
وی جی. نف را تقویت کننده نظام پیشگیری دانست و گفت: 
مثبت جی.  نقاط  از  بین سازمانی یکی  و  اشتراک سازمانی 
داده  پایگاه  این  از  می توانند  دستگاه ها  همه  و  است  نف 

بهره برداری کنند.
و  اقناع سازی شهرداران  فرماندار رودسر همچنین خواستار 
دهیاران جهت ایجاد ساز و کارهای اجرایی این طرح شد 
و  آباد  رحیم   ، کلاچای   ، رودسر  شهرداران  کرد:  بیان  و 
پلاک  ثبت  و  نام  فاقد  معابر  نامگذاری  به  نسبت  چابکسر 

نشانی ساختمان ها جدیت داشته باشند.

معاون اجتماعیِ سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری رشت 
از جمع آوری ۱۶۲ متکدی از ابتدای امسال از سطح شهر خبر داد. 

محمدرضا علیزاده در گفت و گو با ایرنا با بیان اینکه از مجموع 
متکدیان جمع آوری شده ۱۵۰ نفر مرد و ۱۲ نفر زن بودند، اظهار کرد: 

از این تعداد ۸۲ نفر تحویل خانواده ها شده اند.
وی با بیان اینکه ۱۰ نفر از متکدیان جمع آوری شده دارای مشکل 
شدند،  منتقل  مربوطه  درمانی  مراکز  به  که  بوده  روانی  و  روحی 
اضافه کرد: تعدادی دیگر از این متکدیان از شهرهای دیگر به محل 
سکونت شان انتقال یافتند و بخشی هم به دستگاه قضا معرفی شدند تا 

حکم دادگستری ارائه شود.
علیزاده خاطر نشان کرد: ۳۸ نفر نیز در گرمخانه شهرداری رشت 
نگهداری شدند که در این مکان غذای گرم شبانه، صبحانه، وسایل 

بهداشتی و امکانات لازم در اختیار افراد قرار می گیرد.
وی اظهار کرد: شورای عالی اداری وزارت کشور در سال ۱۳۷۸ 
نفر  تا ۵۰۰ هزار  ابلاغ کرد که شهرهای دارای ۲۰۰  مصوبه ای را 

جمعیت نسبت به تاسیس گرمخانه و سامانکده اقدام کنند.
علیزاده بیان کرد: بر این اساس دستگاه های مختلف اعم از سازمان 
امام  امداد  کمیته  دادگستری،  کل  اداره  انتظامی،  نیروی  بهزیستی، 
خمینی )ره(، دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی، درمانی، اداره 
کل فنی و حرفه ای، کار، تعاون و رفاه اجتماعی موظف به کمک و 
همکاری با شهرداری ها شدند که این تعامل و همکاری با شهرداری 

کمرنگ است.
وی با بیان اینکه شهرداری رشت از سال ۱۳۸۲ نسبت به تاسیس 
سامانکده و گرمخانه در منطقه حمیدیان این شهر اقدام کرد، افزود: 
سال گذشته ایام الله دهه فجر مکان جدیدی در محله اسماعیل آباد 

رشت با ظرفیت ۵۰ نفر ایجاد شد.
معاون اجتماعی سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری رشت 
خاطر نشان کرد: در زمان حاضر ۲ فضای قدیمی سامانکده و گرمخانه 
شهرداری رشت هر کدام با ظرفیت ۲۵ نفر با دستور شهردار در حال 
مرمت و بازسازی است و هم اکنون افراد در یک مرکز با ظرفیت ۵۰ 

نفر نگهداری می شوند.
وی در توضیح تفاوت سامانکده و گرمخانه اظهار کرد: سامانکده 
اردوگاه موقت بوده که متکدیان برای تعیین تکلیف، ۲۴ ساعت در 
آن مکان نگهداری می شوند اما در گرمخانه افرادی که بنا به مقتضیات 
روزگار و شرایط اجتماعی خانه و کاشانه ای ندارند و شبخوابی 
می کنند، نگهداری می شوند؛ آنان شب ها در گرمخانه می مانند و روزها 

به شغل شان می رسند.
معاون شهرداری رشت بیان کرد: در بحران برف، تعدادی متکدی 
از سوی این سازمان و تعدادی هم توسط بهزیستی جمع آوری و 

نگهداری شدند.
وی درباره مشاهده افراد کارتن  خواب در کنار خیابان های شهر رشت 
اضافه کرد: متاسفانه در سطح شهر افرادی کنار خیابان خوابیده اند که 
با وجود مراجعه گشت فوریت های اجتماعی به آنها از حضور در 

گرمخانه امتناع می کنند.
علیزاده از شهروندان خواست که در صورت مشاهده افراد بی خانمان 

و کارتن خواب با سامانه ۱۳۷ تماس بگیرند.
رشت دارای حدود ۷۰۰ هزار نفر جمعیت ثابت است که در طول روز 

به یک میلیون و ۲۰۰ هزار نفر می رسد.
پیش از این رئیس کل دادگستری گیلان با تاکید بر اقدام فوری برای 
جمع آوری متکدیان خیابانی در استان و نظارت سریع و مستمر بر 
این امر گفته بود: افراد بی خانمان و متکدی که در سطح شهر پراکنده 
هستند باید جمع آوری و در مجتمع هایی که به منظور ساماندهی این 

افراد تعبیه شده، مستقر شوند.

موزه  نمایشگاه  برگزاری  از  گیلان  فرهنگی  میراث  مدیرکل 
گفت:  و  داد  خبر  چین  پکن  در  استان  این  تاریخی  آثار 
برپایی نمایشگاه آثار تاریخی گیلان در پکن چین، می تواند 
دستاوردها و پیامدهای مثبت و ارزنده ای را برای گردشگری 
و اقتصاد این حوزه داشته و تاریخ و فرهنگ این استان را 

معرفی کند. 
به گزارش ایسنا، ولی جهانی با تاکید بر لزوم تقویت روابط 
و مناسبات فرهنگی و تاریخی با دیگر کشورها، اظهار کرد: 
است  پرآوازه  و  غنی  بسیار  گیلان  تمدن  و  تاریخ  پیشینه، 
یکی  چین  گیرد،  قرار  واکاوی  و  تبیین  مورد  بیشتر  باید  و 
از کشورهای دارای سابقه و تمدن دیرینه است و گسترش 
مناسبات فرهنگی با این کشورها بسیار ارزشمند بوده و باید 

استمرار داشته باشد.
در  استان  این  تاریخی  آثار  موزه  نمایشگاه  برپایی  از  وی 
پکن چین خبر داد و افزود: در پی نمایش اشیای تاریخی و 
از توابع بخش رانکوه  لیارسنگ بن  باستانی  فرهنگی منطقه 
باستان«  ایران  »شکوه  نمایشگاه  قالب  در  املش  شهرستان 
استقبال  و  توجه  مورد  مذکور  اشیای  چین،  کشور  در 

بازدیدکنندگان و مردم قرار گرفت.
جهانی با تاکید بر ضرورت مراودات فرهنگی با کشورهای 
بیان  اسلامی  به خصوص همسایگان و کشورهای  و  جهان 
کرد: برگزاری نمایشگاه های فصلی و دوره ای آثار تاریخی 
ایران در سایر کشورها موجب آشنایی بیشتر مردم جهان با 
به رونق  منجر  این مهم  ایران شده و  فرهنگ و تمدن غنی 

گردشگری خارجی می شود.
مدیرکل میراث فرهنگی گیلان با اشاره به دستاوردهای مثبت 
کشورها  دیگر  به  گیلان  تاریخی  آثار  معرفی  ارزشمند  و 
تصریح کرد: معرفی قابلیت های تاریخی و فرهنگی گیلان به 

رونق اقتصادی در حوزه گردشگری می انجامد.
جهانی با بیان اینکه برگزاری نمایشگاه های ملی، منطقه ای و 
جهانی بیش از پیش گسترش یابد، گفت: توسعه گردشگری 
تاریخی  و  باستانی  آثار  نمایشگاه های  برپایی  با  خارجی 
فرهنگی  میراث  وزارتخانه  رو  این  از  و  می گیرد  صورت 

نسبت به برپایی اینگونه نمایشگاه ها تاکید ویژه دارد.
وی بیان کرد: به نظر می رسد برپایی این قبیل نمایشگاه ها که 
با پیوست تاریخی و گردشگری همراه است می تواند چشم 
اقتصاد  و  برای گردشگری خارجی  را  افق روشنی  و  انداز 
این حوزه ترسیم کند، مقوله مغفول مانده ای که تاکنون سهم 
و  است  داشته  مرزی  برون  اقتصاد  و  ارزآوری  در  ناچیزی 
برای  مطمئن  گزینه های  از  یکی  می تواند  مهم  این  تحقق 

فاصله گیری از اقتصاد نفتی باشد.
مدیرکل میراث فرهنگی استان گیلان گفت: جایگزینی اقتصاد 
گردشگری به جای اقتصاد نفتی ضمن حفظ منابع و سرمایه 
برای آیندگان و حذف خام فروشی و سرمایه پراکنی منجر 
معیشت  بهبود  و  اشتغالزایی  اقتصادی،  رونق  و  توسعه  به 

می شود.

نمایشگاه آثار تاریخی گیلان 
در چین برگزار می شود

رئیس اداره نظارت بر حیات وحش اداره کل حفاظت محیط 
زیست گیلان گفت: به دلیل تغییرات اقلیم و گرمای بی سابقه، 
کاهش فرود پرندگان را در زیستگاه های استان شاهد هستیم. 

مهاجرت  به  اشاره  با  ایسنا  با  گفت وگو  در  علی نژاد  حسین 
پرندگان به تالاب ها و زیستگاه های گیلان، اظهار کرد: با توجه 
استان و همچنین عرض های  بی سابقه در کشور و  به گرمای 
جغرافیایی بالاتر، تعداد پرندگان کمتری نسبت به سال گذشته 

مهاجرت کردند.
وی با بیان اینکه سرشماری پرندگان در ۸۰ درصد زیستگاه های 
استان انجام شده است، افزود: بررسی ها کاهش فرود پرندگان 

را به دلیل تغییرات اقلیم و گرمایش زمین نشان می دهد.
رئیس اداره نظارت بر حیات وحش اداره کل حفاظت محیط 

زیست گیلان با بیان اینکه هنوز جمع بندی سرشماری پرندگان 
در تالاب ها و زیستگاه های استان به اتمام نرسیده است، گفت: 
پیش بینی می شود با توجه به عوامل تغییرات اقلیم و بواسطه 

آن کاهش مهاجرت پرندگان، امسال با کاهش فرود پرندگان 
مهاجر به زیستگاه های استان روبرو باشیم.

شاهد  را  زمستانی  سرد  سال  امسال  اینکه  بیان  با  علی نژاد 
اهمیت  حائز  پرندگان  مهاجرت  در  مسئله  این  و  نبوده ایم 
است، گفت: پایش یگان حفاظت محیط زیست گیلان در حفظ 
گونه های مختلف فرود آمده در تالاب ها بسیار تأثیرگذار است 
و کشفیات نشان از برخورد قانونی و جدی محیط  زیست با 

متخلفان و همچنین تداوم پایش ها دارد.
گیلان،  تالاب های  به  مهاجر  گونه های  بیشترین  درباره  وی 
انواع مرغابی سانان، خروس کولی و کاکایی ها  تصریح کرد: 
و  تالاب ها  در  مهاجر  پرندگان  در  را  جمعیت  بیشترین 

زیستگاه های استان دارند.

پیش بینی کاهش فرود پرندگان در زیستگاه های گیلان

نماینده عالی دولت در گیلان از آمادگی کامل فرمانداری ها و همه 
دست اندرکاران ستاد انتخابات استان برای برگزاری هرچه پرشور و 

باشکوه تر انتخابات یازدهم اسفندماه خبر داد.
اسدالله عباسی در نشست هماهنگی فرمانداران شهرستانهای استان 
که در فرمانداری رودبار برگزار شد؛ با تبریک ایام ماه پرفضیلت 
رجب و تقارن این ایام ارزشمند با دهه مبارک فجر انقلاب اسلامی 
افزود: با توجه به هم اندیشی فرمانداران و هیأت نظارت تمهیدات 
انتخابات  دوره  دوازدهمین  باشکوه تر  هرچه  برگزاری  برای  لازم 
مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری 

کاملًا مهیا و آماده است.
استاندار گیلان با تاکید بر اینکه انتخابات امسال با توجه به منویات 
رهبر معظم انقلاب اسلامی و چهار اصل راهبردی ابلاغی معظم 
له برگزار می شود، اضافه کرد: هم در زمینه آماده سازی شعب در 
مراکز رأی گیری و هم امنیت و سلامت و رقابت انتخابات تمهید 

مقدمات شده است.
ولایتمدار  مردم  حداکثری  مشارکت  با  کرد:  امیدواری  ابراز  وی 
و همیشه در صحنه ایران اسلامی و گیلان سرافراز در انتخابات، 
شاهد باشیم که در تاریخ نظام مقدس جمهوری اسلامی و گیلان 
سربلند بتوانیم نمایندگانی را در دو مجلس خبرگان رهبری و شورای 
اسلامی انتخاب کنیم که در تراز نظام اسلامی و منویات رهبر معظم 

انقلاب اسلامی باشند.
خصوص  در  فرمانداران  با  اندیشی  هم  در  شد:  یادآور  وی 
برای  انتخابات مشورت شد و  برگزاری  بهتر  راهکارهای هر چه 

برگزاری انتخابات کاملًا آماده شده ایم.
نماینده عالی دولت در گیلان با بیان اینکه اقتدار جمهوری اسلامی به 
واسطه اراده مردم با بصیرت ایران است، گفت: انقلاب اسلامی یعنی 
مردم سالاری دینی و این همان هدف امام راحل )ره( است، زیرا 
مردم با حضور در انتخابات خود سرنوشت خود را تعیین کرده و 
نمایندگان خود در مجلس شورای اسلامی وخبرگان رهبری را تعیین 
می کنند.وی با بیان اینکه دشمن برنامه ویژه ای برای کاهش مشارکت 
مردم در انتخابات مجلس شورای اسلامی و  خبرگان رهبری دارد، 
گفت: بدون شک هر رای مردم به مانند تیری بر قلب دشمنان است 
که نظام، معیشت، فرهنگ، اقتصاد و جامعه و کشور را بیمه می کند.

می تواند  مردم  توسط  اصلح  انتخاب  اینکه  بر  تاکید  با  عباسی 
مشکلات کشور در عرصه های مختلف را برطرف کند، افزود: برای 
آینده بهتر باید نمایندگانی شایسته انتخاب کنیم تا بتوانند در مجلس 

در تنظیم تدوین و تصویب قوانین درست تصمیم بگیرند.
مسوولان  گردن  بر  امانتی  را  مسوولیت  همچنین  گیلان  استاندار 
دانست و گفت: با اراده مردم است که جمهوری اسلامی محفوظ و 
مقتدر است و این مسئولیت ها امانتی است برای خدمت به این مردم 

شهیدپرور که بر دوش ما قرار گرفته است.
دوران  تلخ  روزهای  یادآوری  به  توجه  لزوم  بر  تاکید  با  عباسی 
رژیم پهلوی افزود: باید در دهه فجر روزهای سیاه رژیم پهلوی 
را یادآوری کنیم که کشور به چه فلاکتی رسیده بود ولی امروز 
اقتدار ایران اسلامی بی مثال است و همانگونه که رهبر معظم انقلاب 

اسلامی فرمودند خستگی معنا ندارد.
وی دولت مردمی و انقلابی سیزدهم را خادم و خدمت گذار مردم 
معرفی کرد و گفت: دهه فجر و یوم الله ۲۲ بهمن از یاد مردم نخواهند 
رفت از این رو مسوولان شبانه روز باید تلاش کنند زیرا دشمن نا 
امید شده و بنا به فرمایش رهبر معظم انقلاب؛ جمهوری اسلامی در 

حال رسیدن به قله است.

استاندار گیلان در جمع فرمانداران  
اعلام کرد

آمادگی کامل گیلان برای 
برگزاری انتخابات
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سرنخهاییکهنشاندهنده
بیماریقلبیهستند

 رییس سازمان غذا و دارو با بیان اینکه ۳۳ داروی جدید به 
سبد دارویی کشور اضافه شد، گفت: از این داروها، هشت 
قلم داروی طب سنتی بوده و در عین حال در راستای ذخایر 
در صورت  تا  کردیم  ذخیره  نیز  دارو  قلم   ۸۰۰ استراتژیک، 

نیاز به بیماران عرضه کنیم.
سید حیدر محمدی روز دوشنبه در نشست خبری که در ستاد 
وزارت بهداشت برگزار شد، افزود: بیش از سه هزار داروی 
ژنریک در کشور داریم و در راستای ذخایر استراتژیک سعی 
مواقع  در  تا  کنیم  ذخیره  را  اساسی  داروهای  این  کنیم  می 

ضروری و نیاز در اختیار مردم و داروخانه ها قرار دهیم.
مطلوبی  شرایط  در  دارو  تولید  لحاظ  از  اظهارداشت:  وی 
داشتیم  بیهوشی  داروهای  شدید  کمبود  گذشته  سال  هستیم 
برای  همچنین  شود،  می  تولید  کشور  در  اکنون  حالیکه  در 
داروی وارفارین مشکلی نیست، داروهای جدید با تکنولوژی 
به محض  و  شده  کشور  دارویی  فهرست  وارد  اثر جدید  و 
آغاز تولید آنها سازمان غذا و دارو در این باره اطلاع رسانی 

خواهد کرد.
تولیدواکسنهایجدیددرکشور

محمدی با اشاره به موفقیت ایران در تولید واکسن کرونا، از 
تولید واکسن های روتاویروس، پنوموکوک، تب زرد بزودی 

در کشور خبر داد.
به گفته رییس سازمان غذا و دارو، تسهیل در قیمت گذاری 
بصورت  نیز  پزشکی  تجهیزات  و  دارویی  های  فرآورده 
سیستمی انجام می شود شناسه گذاری و ترخیص کالاها نیز 

با سرعت در حال انجام است.
بیشتر  آگاهی  و  اطلاع  برای  توانند  افراد می  افزود:  محمدی 
به سامانه میز خدمت مراجعه کرده و از داشبوردهای تولید و 

واردات دارو و اقلام پزشکی مطلع شوند.
چراغ  دارو  و  غذا  سازمان  های  داشبورد  کرد:  تصریح  وی 
روشنی برای ذینفعان و مدیران است تا برای اقداماتی که می 

خواهند انجام دهند، برنامه ریزی کنند.
۳۳قلمداروبهسبدداروییکشوراضافهشد

وی ادامه دارد: بزودی تا پایان سال جاری بیش از ۹۰۰ هزار 
داروی بیماران سی اف وارد کشور شده و مشکل این بیماران 

حل می گردد.
اجازه فعالیت پلتفرم های فروش اینترنتی دارو را نمی دهیم

محمدی با اشاره به پلتفرم های فروش اینترنتی دارو، گفت: 
اجازه  و  بوده  مخالف  روش  نوع  این  اجرای  با  شدت  به 
منافی  از آن دفاع کند  نمی دهیم و هر کسی  را  فعالیت آن 
سلامت مردم است، در عین حال ارسال دارو به درب منزل 

بیماران را قبول داشته و مخالفتی با اجرای آن نداریم .
اس،  ام  بیماران  برای  طرح  این  البته  کرد:  تصریح  وی 
حال  در  درصد   ۵۰ بالای  جانبازان  و  شهدا  های  خانواده 
اجراست و با داروخانه ها که هسته اصلی اجرای آن هستند، 
الکترونیک  مشورت کردیم و بزودی از طریق نسخه نویسی 

دستورالعمل آن ابلاغ می شود.
کار  دستور  کاغذی  نسخه  طرح  این  در  داد:  ادامه  محمدی 

نیست و باید ازطریق نسخه نویسی الکترونیک انجام شود.
۱۲۵همتبرایتامیندارونیازداریم

بانک  موقع و حمایت  به  ارز  تاکید کرد: تخصیص  محمدی 
کند،  برطرف  را  کشور  دارویی  مشکلات  تواند  می  مرکزی 
و  بوده  بهتر  به سال گذشته  نسبت  ما  ارزی  اکنون سهمیه  و 
همت   ۱۲۵ مجلس  که  هستیم  پیگیری  حال  در  مرتب  بطور 
در بودجه سال آینده برای دارو مصوب کند تا دچار مشکل 

نشویم.
به گفته معاون وزیر بهداشت، اگر سقف ارزی را ۲/۵ هزار 
میلیارد تومان تعیین کنند و نقدینگی و تسهیلات دهند و بیمه 
ها در پرداخت ها به روز شوند، مشکل تامین دارو برای سال 

۱۴۰۳ حل می شود.
داریم  داخل  تولید  درصد   ۹۹ حدود  کرد:  تاکید  محمدی 
بالاتر  دلار  میلیون   ۱۰۰ ما  داروی  صادرات  داریم  انتظار  و 
بیشتر  باید  باشد و سال گذشته ۵۰ میلیون صادرات داشتیم، 
کشورهای  از  غیر  و  کنند  شرکت  المللی  بین  نمایشگاه  در 

همسایه به سایر کشورها نیز صادرات داشته باشیم.
افتتاحدومینپالایشگاهخوندرکشور

رییس سازمان غذا و دارو از افتتاح دومین پالایشگاه خون در 
کشور تا پایان سال خبر داد و افزود: این پالایشگاه با ظرفیت 
که  خونی  فاکتورهای  تولید  قابلیت  لیتر،  هزار   ۳۰۰ تا   ۲۰۰

ارزبری بالایی را برای کشور فراهم می کند، را دارد.

تولید  پزشکی  تجهیزات  درصد   ۵۰ اینکه  بیان  با  محمدی 
به  دست  دانش بنیان  شرکت  دو  داشت:  اظهار  است،  داخل 
همچنین  زده اند.  اسلایسی   ۱۶ سی تی اسکن  دستگاه  تولید 
یافته  افزایش  دیالیز  دستگاه  کننده  تولید  شرکت های  تعداد 
گام  دستگاه  این  تولید  جهت  در  شرکت  دو  که  نحوی  به 

برداشته اند. 
وی تاکید کرد: در دوران همه گیری کرونا شرایط به نحوی 
بود که شرکت های تولیدکننده دستگاه ونتیلاتور از ارائه این 

دستگاه به ما خودداری می کردند.
به تولید دستگاه  اما برخی از شرکت های دانش بنیان نسبت   
ونتیلاتور و بیهوشی اقدام کردند. دستگاه های ونتیلاتور تولید 
و  ثابت  صورت  به  دانش بنیان  شرکت های  این  توسط  شده 

سیار است. 
جراحی،  تلسکوپ  خطی،  شتاب دهنده  دستگاه  گفت:  وی 
دستکاه احیا کنده ریوی، دستگاه تست هموگلوبین از دیگر 
هموگلوبین  می تواند  دستگاه  این  است.  تولیدی  محصولات 

خون را طی چند دقیقه محاسبه کند. 
محمدی با بیان اینکه یک شرکت دانش بنیان نسبت به تولید 
تولید  محصول  این  کرد:  تصریح  است،  کرده  اقدام  سمعک 

شده اما مراحل تجاری سازی آن انجام نشده است.
به گفته وی، در ایام دهه فجر از دستاوردهای نظام سلامت 

رونمایی خواهد شد.

مدیرکل تامین مسکن و امور مهندسی ساختمان کمیته امداد 
 ۵۰ احداث  امداد  اینکه در سال جاری هدف گذاری  بیان  با 
که  کرد  اعلام  بود،  مددجویان  برای  مسکونی  واحد  هزار 

تاکنون ۲۱ هزار واحد مسکن احداث شده است.
امداد  کمیته  اینکه  بیان  با  نشستی خبری  در  توکلی   محمود 
در راستای رفع نیاز و توانمندی مددجویان طیف گسترده ای 

نیاز آنها خدمات  با  از خدمات را طراحی و متناسب 
اینکه موضوع  به  باتوجه  ارائه می کند، گفت:  مختلفی 
از  خانواده هاست،  اولیه  نیازهای  از  یکی  مسکن 
سنوات گذشته خدمات مسکن مددجویی همواره در 

برنامه ها بوده است.
وی ادامه داد: از سال ۹۴ به این موضوع توجه خاصی 
شد و از سال ۹۸ مسکن در بالاترین اولویت خدمات 

امداد جانمایی شد.
مدیرکل تامین مسکن و امور مهندسی ساختمان کمیته 
را  متولیان خود  تامین مسکن  اینکه  به  اشاره  با  امداد 
در کشور دارد، درباره نقش امداد در این زمینه گفت: 
شهرهای  و  روستایی  مناطق  در  مسکن  تامین  متولی 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی و برای  زیر ۲۵ هزار نفر 
شهرهای بالای ۲۵ هزار نفر و کلانشهرها، وزارت راه 
کمیته  مددجویان  اینکه  جهت  به  است.  شهرسازی  و 
امداد در استفاده از طرح ها ممکن است به دلیل عدم 
یا  کافی  اجتماعی  ارتباطات  فقدان  یا  مالی  تمکن 
طرحها،  این  استفاده  وضعیت  از  مناسب  اطلاع  عدم 
همین  در  شوند،  محروم  طرح ها  برخی  بهره مندی  از 
تحت  خانواده های  یاور  عنوان  به  امداد  کمیته  راستا 

پوشش سعی در کمک به مددجویان دارد تا از ظرفیت های 
موجود کشور بهره مند و مشکل مسکن آنها با هزینه کمتری 

رفع شود.
سیاستهای  اینکه  به  باتوجه  مثال  طور  به  داد:  ادامه  توکلی 
است،  روستایی  مسکن  عمدتا  مسکن  حوزه  در  امداد  کلان 
تمرکز اصلی امداد در بحث مددجویان روستایی بوده است. 
امداد  کمیته  و  شد  دنبال  بهسازی  طرح  بعد  به   ۸۵ سال  از 
فنی  ارائه خدمات  فنی،  خدماتی شامل مشاوره و مددکاری 
در  خیران  ترغیب  و  بلاعوض  به صورت  مالی  مساعدت  و 
کشور را برای جهت دهی کمکها به سمت مسکن فراهم کرد 

تا مشکل مسکن مددجویان رفع شود.
توکلی در ادامه در خصوص مسکن شهری نیز تصریح کرد: 
شهرها  در  سکونت  سابقه  که  مددجویانی  از  دسته  آن  برای 
با  و  پیگیری  نیز  آنها  برای  مسکن  تامین  شده  سعی  دارند، 
تمایل  مددجویان  اگر  اما  کنند  مشکل  رفع  اجاره  و  ودیعه 
داشته باشند از طرح های موجود در شهرهای کوچک استفاده 
کنار  در  می کند  سعی   خود  بضاعت  میزان  به  امداد  کنند، 

مددجویان باشد.
مدیرکل تامین مسکن و امور مهندسی ساختمان کمیته امداد 
در ادامه به دیگر خدمات امداد در حوزه مسکن اشاره کرد و 
یادآور شد: آنجایی که ممکن است برخی مددجویان دارای 

و...  بهداشتی  فاقد سرویس  اما  باشند،  اصلی سکونتی  هسته 
تعمیرات  یا  قالب فضای جانبی  هستند که سعی می کنیم در 

مسکن مددجویی کمک کنیم.
و احداث خدمات مشمول مددجویان از دسته کدام

خریدمسکننمیشوند؟
وی با اشاره به اینکه خانواده های مددجویان کمیته امداد طیف 

دستورالعمل های  در  رو  همین  از  گفت:  هستند،  گسترده ای 
پذیرش مددکاری و خدمات مسکن برای گروه هایی شرایط 
خودش  که  مددجویی  است.  شده  گرفته  نظر  در  استحقاق 
وضعیت سکونتش در پرسشنامه اطلاعات خانوار به صورت 
ملکی درج شده شامل خدمت احداث نمی شود. مددجویانی 
مشمول  باشند  داشته  حمایتی  سابقه  یکسال  از  کمتر  که 
خدمات مسکن در احداث و خرید نخواهند شد. مددجویانی 
که به صورت تک خدمتی برای خدمات خاص وارد شده اند 
خدمات  مشمول  هم  نیستند  معیشت بگیر  گروه  جز  اساسا  و 

احداث و خرید نخواهند بود.
مدیرکل تامین مسکن و امور مهندسی ساختمان کمیته امداد 
واحد  هزار   ۵۰ احداث  امسال،  هدف گذاری  اینکه  بیان  با 
کرد  اعلام  بود،  پوشش  تحت  مددجویان  برای  مسکونی 
واحد   ۶۰۰۰ است.  احداث شده  واحد  هزار   ۲۱ تاکنون  که 
مسکونی در مراحل پایانی بهره برداری قرار دارند و همچنین 

۸۰ درصد ساخت ۳۰۰۰ واحد مسکونی انجام شده است.
مددجویفاقدمسکنروستایینداریم

مدیرکل تامین مسکن و امور مهندسی ساختمان کمیته امداد 
روستایی  مناطق  در  مسکن  فاقد  مددجویان  اینکه  بیان  با 
نداریم، در بخش دیگری از این نشست گفت: احتمال می رود 
شهری حرکت  به سمت  روستا  از  رویکرد  آینده  سال  برای 

کند زیرا جامعه هدف قابل توجهی در شهرها داریم.
توکلی گفت: طبق وعده ای که دادیم عملا فاز عملیاتی ۵۰ 
آنها  از  بخشهایی  هزار واحد مسکونی شروع شده است که 
در کمتر از ۸۰ درصد مراحل ساخت و بخشهایی نیز بیش از 

۸۰ درصد ساخت را طی کرده اند.
به گفته توکلی، در سال جاری مبلغی که از محل مشارکت 
برنامه ریزی شده معادل  برای خدمات مسکن  خیران 

۳۵۰ میلیارد تومان است.
شمالی،  خراسان  استان های  در  گفت:  همچنین  وی 
خراسان رضوی، سیستان بلوچستان، خوزستان، فارس 
مسکن  بحث  در  را  بیشتری  عملکرد  گلستان حجم  و 

روستایی داشتیم.
مدیرکل تامین مسکن و امور مهندسی ساختمان کمیته 
ساخت  به  نشست  این  از  دیگری  بخش  در  امداد 
مسکن  گفت:  و  کرد  اشاره  شهری  حوزه  در  مسکن 
حاضر  حال  در  و  است  دولت  طرحهای  تابع  شهری 
دولت طرح نهضت ملی مسکن را در پیش گرفته است 
و مددجویان کمیته امداد نیز طبق روال در این طرح 
ثبت نام می کنند اما باتوجه به ساز و کار اولیه طرح 
نهضت ملی مسکن، مددجویان و جامعه هدف مشابه 
از ویژگی های  به سادگی  نتوانند  مددجویان ما، شاید 

این طرح استفاده کنند.
حمایتی  نهادهای  است  لازم  اینکه  بیان  با  توکلی 
برای  دولتها  تا  کنند  پیگیری  را  ویژه ای  امتیازات 
پیگیری های  گفت:  ببینند،  هدف  جامعه  مددجویان 
از پیشنهادات تاکنون محقق  انجام شده و بخش هایی 
ابلاغ  جمهوری  ریاست  که  موضوعاتی  از  یکی  است.  شده 
عالی  شورای  ششم  مصوبه  قالب  در  که  بود  این  کردند 
دو،  یک،  دهک های  که  است  شده  ابلاغ  استانها  به  مسکن، 
سه و چهار برای تامین آورده شان، وزارت راه و شهرسازی 
و سازمان ملی زمین و مسکن به سازندگان آنها زمین معوض 
پرداخت کند. این شرایط خوبی را ترسیم کرده است اما به 
مصوبه  آن  در  دارد.  فاصله  مطلوب  نقطه  با  عملیاتی  لحاظ 
برای دهک اول و دوم ۴۰۰ میلیون تومان و برای دهک سوم 

و چهارم ۳۰۰ میلیون تومان بوده است.
وی همچنین گفت: مصوبه دیگر این بود که تسهیلات بانکی 
را برای این گروه از افراد مقدم قرار دهند. سرانه تسهیلات 
معوض مسکن متناسب با سرانه بودجه متغیر است اما به طور 
و  تومان  میلیون   ۱۵۰ امداد  کمیته  بلاعوض  سرانه  میانگین 

تسهیلات مسکن نیز ۵۰ میلیون تومان است.
مسکن  تسهیلات  هدررفت  از  جلوگیری  درباره  توکلی 
در  تسهیلات  تمامی  برای  سامانه ای  کنترل های  داد:  توضیح 
کار  پیشرفت  با  متناسب  تسهیلات  است  و  شده  گرفته  نظر 
انجام  خواهد بود و نخستین پرداخت پس از پروانه ساخت 
می شود. همچنین سال جاری برای ۴۰ هزار واحد مسکونی 
مددجویان تعمیرات در نظر گرفته شده که ۲۷ هزار و ۸۰۰ 

واحد تمام شده و ۱۲ هزار واحد نیز در حال انجام است.

رییس سازمان غذا و دارو: 

۳۳قلمداروبهسبدداروییکشوراضافهشد
ورود بیش از 900 هزار داروی بیماران سی اف

تدابیر کمیته امداد برای »خانه دار« کردن مددجویان

امتیازخریدوساختمسکنشاملچهکسانیمیشود؟

رژیم غذایی سرشار از چربی، مواد قندی، نمک و کلسترول 
عصبانیت،  و  کنترل نشده  استرس  بی تحرکی،  کنار  در  بالا 

خطر بروز بیماری قلبی را افزایش می دهد.
ایجاد  قلب  به  خون  جریان  انسداد  دلیل  به  قلبی  حمله   
می شود و معمولا درد شدید، احساس ضعف و ناراحتی در 

گردن یا فک ایجاد می کند.
ایست قلبی زمانی اتفاق می افتد که قلب به  دلیل نقص در 
سیستم الکتریکی از تپش باز می ایستد و به از دست رفتن 
منجر  تنفس  قطع  و  نبض  آمدن  پایین  هوشیاری،  ناگهانی 
نتیجه  در  یا  قلبی  حمله  از  پس  گاهی  حالت  این  می شود. 

برخی بیماری ها به وجود می آید.
برای پیشگیری از حملات قلبی توصیه می شود فشار خونتان 
و مصرف  سیگار  کشیدن  کنید،  کنترل  منظم  به صورت  را 
مواد دخانی را کنار بگذارید و فعالیت بدنی را افزایش دهید.

در ادامه به نقل از »وب ام دی« به چند مورد از نشانه های 
بیماری قلبی خواهیم پرداخت.

*آپنهخواب
مغز شما ممکن است در هنگام خواب اکسیژن کافی دریافت 
نکند. این وضعیت سیگنال هایی را به رگ های خونی و قلب 
شما ارسال می کند تا برای حفظ جریان خون سخت تر کار 
کنند. این خطر ابتلا به فشار خون بالا، ریتم غیر طبیعی قلب، 
سکته مغزی و نارسایی قلبی را افزایش می دهد. خوشبختانه، 

آپنه خواب قابل درمان است.
*ضایعههایپوستیناهمواروزرد-نارنجی

سطوح بسیار بالای تری گلیسیرید می تواند منجر به آن شود. 
بسیاری از این چربی ها در خون شما ممکن است در سفت 
شدن شریان ها نقش داشته باشند و تعداد زیاد آنها اغلب به 
شرایط دیگری مربوط می شود که شما را در معرض خطر 

بیماری قلبی و سکته نیز قرار می دهد.
*قدرتگرفتنضعیفدست

قدرت دست شما ممکن است چیزی در مورد قدرت قلبتان 
به شما بگوید. تحقیقات نشان می دهد که توانایی فشار دادن 
قلبی  بیماری  کاهش خطر  با  است  ممکن  خوبی  به  چیزی 
مرتبط باشد. با این حال، بهبود قدرت گرفتن به تنهایی لزوماً 

قلب شما را سالم تر نمی کند.
*لکههایتیرهزیرناخن

آن  به  یا  نزده اید  ضربه  خود  پای  یا  انگشت  به  اخیراً  اگر 
آسیب نزده اید، نقاط کوچکی از خون که در زیر ناخن شما 
گیر افتاده است می تواند نشانه ای از عفونت در دیواره قلب 
نامیده می شود.  یا دریچه های شما باشد که »آندوکاردیت« 
که  زمانی  را  خونی  های  لکه  این  می توانید  همچنین  شما 
دیابت دارید هم داشته باشید و افراد مبتلا به این بیماری دو 
تا چهار برابر بیشتر در معرض بیماری قلبی و سکته هستند.

*سرگیجه
سبکی سر اغلب نتیجه مستقیم مشکلی در قلب شماست زیرا 
خون کافی به مغز پمپاژ نمی کند. سرگیجه می تواند نشانه ای 

از یک ریتم غیرطبیعی به نام آریتمی باشد.
*تغییررنگپوست

انگشتان دست و پا آبی یا خاکستری رنگ ممکن است ناشی 
از گردش ضعیف خون غنی از اکسیژن باشد که اغلب به 
دلیل نقص قلبی است که با آن متولد شده اید یا عروق خونی 

باریک یا مسدود شده است.
*خونریزیلثه

بیماری  لثه و  بیماری  بین  ارتباط  به طور کامل  کارشناسان 
که  می دهند  نشان  مطالعات  اما  کنند.  نمی  درک  را  قلبی 
باعث  است  ممکن  لثه ها  بودن  یا حساس  تورم  خونریزی، 
که  است  این  نظریه  یک  شود.  شما  قلب  در  مشکل  ایجاد 
در  التهاب  باعث  و  شده  خون  جریان  وارد  لثه  از  باکتری 

قلب شما می شود.
*لکههایپوستیتیره

هنگامی که بدن شما در استفاده از هورمون انسولین دچار 
مشکل می شود، ممکن است این لکه های ضخیم را در چین 
ران  و کشاله  بغل  زیر  مانند گردن،  پوستی  های  و چروک 
پیدا کنید. اگر برای مقاومت به انسولین، سندرم متابولیک یا 
دیابت نوع ۲ تحت درمان نیستید، برای کمک به کنترل قند 

خون و محافظت از قلب به پزشک مراجعه کنید.
*مشکلدرتنفس

قلبی،  نارسایی  از  ای  نشانه  تواند  می  نفس  تنگی  احساس 
ریتم غیر طبیعی قلب یا حمله قلبی باشد. اگر بعد از انجام 
کارهایی که قبلًا برایتان آسان بود، برای نفس کشیدن مشکل 
دارید یا اگر هنگام دراز کشیدن نفس کشیدن برایتان سخت 

است، به پزشک خود اطلاع دهید.
*تورمدرساقپا

زمانی که برای مدت طولانی ایستاده یا نشسته اید اتفاق میفتد 
و در دوران بارداری نیز رایج است. تجمع مایعات همچنین 
می تواند ناشی از نارسایی قلبی و گردش خون ضعیف در 
پاهای شما باشد. اگر تورم ناگهانی ظاهر شد، فوراً با پزشک 

خود تماس بگیرید.
*خستگی

همیشه خستگی را ناشی از بد خوابی ندانید. نارسایی قلبی 
می تواند شما را خسته کند، زیرا عضله دیگر به اندازه کافی 
علائم  مراقب  نمی کند.  پمپاژ  شما  بدن  نیازهای  رفع  برای 
ضعف  احساس  زیرا  باشید،  نیز  تورم  و  سرفه  مانند  دیگر 
می تواند علامت هشدار دهنده بسیاری از شرایط مختلف از 

جمله کم خونی، سرطان یا حتی افسردگی هم باشد.
سبک  انتخاب  با  که  معتقدند  سلامت  کارشناسان  همچنین 

زندگی سالم می توان سلامت قلب را بهبود داد.
از جمله توصیه های مفید برای سلامت قلب می توان به این 

موارد اشاره کرد:
-رژیمغذاییسالم

رعایت سه وعده غذایی سالم در طول روز اهمیت دارد که 
شامل مصرف میزان بیشتری از میوه های تازه و سبزیجات 
غذایی  رژیم  در  زنجبیل  و  سیر  است  لازم  همچنین  است. 

گنجانده شود.
-تحرککافی

پیاده روی، ورزشی عالی است و یک روش درمانی نیز به 
مدت  برای  هنگام صبح  پیاده روی سریع  آید.  می  حساب 

۳۰-۴۵ دقیقه برای قلب بسیار مفید است.
-بودندرطبیعت

با تنفس در طبیعت، بدن میزان کافی از اکسیژن را دریافت 
با جذب  این، درختان و پوشش گیاهی  بر  می کند. علاوه 
آلاینده های هوازی، بدن را از تاثیرات آلودگی ها دور ساخته 

و سلامت ریه ها را حفظ می کند.
-چکاپمرتب

بالا  کلسترول  و  خون  فشار  دیابت،  به  ابتلا  صورت  در 
معاینات به موقع و مراجعه به پزشک بیشتر اهمیت پیدا می 

کند.
واکنش های  زیرا  می شود  توصیه  استرس  درمان  همچنین   
بیوشیمی به استرس موجب افزایش فشار خون و بالا رفتن 
استرس  کنترل  عدم  صورت  در  که  شود  می  قلب  ضربان 
برای  پیامدهای جدی  با  استرس  در چرخه  گرفتار شدن  و 

سلامتی همراه است.

چرافرزندمهمیشهگرسنهاست؟
اگر تغییر بزرگی در اشتهای کودک شما رخ داده است، ارزش 
آن را دارد که با پزشک اطفال مشورت کنید تا مطمئن شوید 

مشکل جدی سلامت کودکتان را تهدید نمی کند.
چرا فرزندم همیشه گرسنه است؟

 فرزندپروری می تواند شامل کارهای تکراری باشد و این امر 
به ویژه در زمان صرف غذا صادق است. بسیاری احساس می 
کنند که در چرخه درست کردن یک وعده غذایی گیر کرده اند. 

کودکان ممکن است دوباره و دوباره گرسنه شوند.
اما بچه ها باید غذا بخورند. از سه وعده غذایی در روز تا میان 
وعده های متعدد، بچه ها به مقدار زیادی غذا )و سوخت( نیاز 
آنها  به رشد  تا  باشند  فعالیت خود هماهنگ  با سطح  تا  دارند 
کمک کند. برای برخی از والدین، درخواست غذا بی پایان به 
نظر می رسد. یکی از نگرانی هایی که از والدین می شنوم این 

است که بچه هایشان همیشه گرسنه به نظر می رسند.
اگر تغییر بزرگی در اشتهای کودک شما رخ داده است، ارزش 
آن را دارد که با پزشک اطفال مشورت کنید تا مطمئن شوید 
همه چیز خوب پیش می رود یا خیر. به عنوان مثال، اگر کودک 
شما به طور ناگهانی اشتهای سیری ناپذیری پیدا کرد که برای او 
شدید به نظر می رسد یا به طور کلی اشتهای خود را از دست 
داده است، ممکن است زمان آن فرا رسیده باشد که با پزشک 

کودک خود نگاه دقیق تری به فرزندتان داشته باشید.
وعدههایغذاییومیانوعدههایکودکشماسیرکننده

نیستند
تنقلات  ماهی شکل،  کراکرهای  مثل  رایج  غذاهای  از  بسیاری 
میوه ای و گرانولاهای قندی کالری دارند، اما سیرکننده نیستند. 
نان  مانند  با آرد تصفیه شده،  تهیه شده  برای غذاهای  امر  این 
سفید و شیرینی نیز صادق است. این بدان معنی است که حتی 
بلافاصله پس از خوردن آنها، ممکن است کودک شما همچنان 
فیبر  از  مملو  میوه و سبزیجاتی که  باشد. کودکانی که  گرسنه 
آن  از  کمتر  است  ممکن  نمی خورند،  را  باشد  می  مایعات  و 

احساس رضایت کنند.
مطمئن شوید که وعده های غذایی شامل غذاهای سیر کننده 
مانند غلات کامل غنی از فیبر، پروتئین ها، میوه ها و سبزیجات 
ایفا  تغذیه  در  مهمی  العاده  فوق  نقش  فیبر  حال،  هر  به  باشد. 
اوقات خوردن  تنقلات هم همینطور. گاهی  می کند. در مورد 
اشکالی  سفید  کراکر  یا  شور  چوب  مانند  کالری  کم  غذاهای 
ندارد، اما اکثر تنقلات باید بیشتر شبیه »غذاهای مفید و سالم« 

باشند که حاوی مواد مغذی سیر کننده هستند.
نگه  سیر  را  کودکان  که  دارد  وجود  وعده  میان  ده  اینجا  در 

می دارد:
برش های سیب با کره بادام زمینی

سبزیجات با هوموس
ماست یونانی با گرانولا و انواع توت ها

ذرت بو داده با مخمر مغذی و چاشنی ایتالیایی
چوب کرفس با کره بادام زمینی و کشمش

برش های پنیر و کراکر گندم کامل
اسموتی با ماست یونانی، مخلوط میوه و انواع توت ها و شیر

تورتیلا رول آپ با موز، کره بادام زمینی و مینی چیپس شکلات
تخم مرغ آب پز، پنیر و سبزیجات خرد شده

نان شیرینی کوچک با پنیر خامه ای
کودک شما غذایی که می خورد را دوست ندارد

به برخی مواد  نامطلوب سرسختانه  به دلیل واکنش های  بچه ها 
غذایی مانند سبزیجات معروف هستند. اما خبر خوب این است 
و  نوزادان  ویژه  به  کودکان  که  است  داده  نشان  تحقیقات  که 
کودکان نوپا که به طور مکرر در معرض یک غذای جدید قرار 
می گیرند، احتمال بیشتری دارد که آن را بپذیرند. بنابراین، اگر 
کودک گرسنه شما از میان وعده های شیرین می خواهد که آنها 
تری هستید،  دنبال جایگزین سالم  به  نمی کند و شما  را سیر 
طعم های  ارائه  به  کنید.  امتحان  را  خود  رو  پیش  های  گزینه 
جدید مانند سبزیجات تازه و میوه های کامل همراه با چیزی که 
فرزندتان از آن لذت می برد ادامه دهید و ممکن است تعجب 
کنید که با گذشت زمان، آنها شروع به خوردن این میان وعده 

ها و غذاها خواهند کرد.
سلامت دندان کودک شما ممکن است تا حدی به میزان مواد 
به  باشد.  نیز بستگی داشته  غذایی شیرین مصرفی کودک شما 
ماده  در یک  دائماً  ها  دندان  آمریکا،  دندانپزشکی  انجمن  گفته 
نام پلاک پوشیده می شوند. وقتی  به  باکتری  از  چسبنده و پر 
غذاها را می خورید )به ویژه شکر( باکتری های موجود در آن 
تولید اسید را افزایش می دهند که مینای دندان را از بین می برد.

تواند چالش  می  تنقلات  برای  وقفه  بی  های  درخواست  ارائه 
برانگیز باشد، به خصوص زمانی که فرزندتان از خوردن تنقلات 
گاهی  این حال،  با  کند.  می  امتناع  دهید  می  او  به  که  سالمی 
به همراه  را  راه درازی  تواند  اوقات، یک سازش کوچک می 
داشته باشد. به عنوان مثال، اگر کودک شما فقط میان وعده های 
میوه ای پاستیلی می خواهد، سعی کنید به جای آن توت تازه 

یا میوه کامل ارائه دهید.
دراینجاچندنکتهدیگروجودداردکهممکناستبهشما

کمککند:
دور از چشم، دور از ذهن: از خرید تنقلاتی که نمی خواهید 
فرزندتان بخورد دست بردارید. اگر در خانه نباشند، راحت تر 

نخوردن آن را قبول می کنند.
با قرار  یک بشقاب از گزینه های کوچک: خوردن تنقلات را 
دادن تکه های میوه تازه به اندازه انگشت، کراکر، مکعب های 
پنیر، سبزیجات و ... در یک بشقاب سرگرم کننده کنید. فرزند 
شما گزینه های زیادی خواهد داشت و به طور همزمان مقداری 

سوخت غنی از مواد مغذی دریافت می کند.
زمان بندی میان وعده: برخی از بچه ها دوست دارند در تمام طول 
برای اشتهای آنها در  اما این می تواند  روز میان وعده بخورند، 
زمان صرف غذا مشکل ساز باشد. سعی کنید یک برنامه منظم 
از زمان های میان وعده ایجاد کنید که فرزندتان بتواند پیش بینی 
کند. حتی ممکن است کمک به کودکتان در برنامه ریزی میان 
وعده های هفته مفید باشد تا احساس کند بر آنچه در بشقابش 
می گذارید کنترل دارد.    کودک خود را به تهیه تنقلات دعوت 
کنید: زمان میان وعده را به یک ماجراجویی سرگرم کننده در 
خود  غذای  تهیه  در  خود  کودک  به  و  کنید  تبدیل  آشپزخانه 
کمک کنید. اگر فرزند شما در ساختن آن نقشی داشته باشد، 

احتمالًا احتمال بیشتری دارد که آنها را بخورد.
آنهادرحالجهشرشدهستند

اشتهای کودکان سال به سال و حتی روز به روز در نوسان است. 
به عنوان مثال، کودکان نوپا و پیش دبستانی به خاطر خوردن 
بسیار کم در یک روز و مقدار زیادی غذا در روز دیگر بدنام 
هستند. وقتی بچه ها جهش رشد می کنند، اشتها ناگهانی افزایش 
می یابد که ممکن است غیرعادی به نظر برسد و حتی ارضای 
آن سخت است!در طول جهش رشد، می توانید با افزودن مقدار 
زیادی پروتئین و کلسیم به رژیم غذایی کودک خود، از جمله 
میان وعده ها، به حمایت از استخوان های در حال رشد کودک 
بیماری های  و  آرتریت  ملی  گفته مؤسسه  به  کنید.  خود کمک 
اسکلتی و عضلانی و پوست، استخوان ها بافت زنده ای هستند 
که برای کمک به رشد و سلامت به کلسیم و ویتامین D نیاز 
دارند و با شروع کردن بچه ها با عادات غذایی عالی در دوران 
بیماری  به  ابتلا  از خطر  بالقوه  به طور  می توانند  آنها  کودکی، 
های استخوانی جلوگیری کنند یا آن را کاهش دهند.این افزایش 
اشتها را با غذای مغذی و رضایت بخش مدیریت کنید. مطمئن 
شوید که آشپزخانه شما دارای گزینه های سالم و آسانی مانند 
کره آجیل، پنیر، آووکادو و غلات کامل است تا بچه های گرسنه 

به جای چیپس یا شیرینی به سراغ غذاهای مغذی بروند.
 D همچنین، وعده های غذایی خود را با غذاهای غنی از ویتامین

و کلسیم برای کمک به رشد بدن و استخوان ها افزایش دهید.
کودک شما از سر کسالت غذا می خورد
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رئیس کل گمرک ایران:

تجارت خارجی کشور به ۱۲۶ میلیارد دلار رسید
 صادرات ۳۰ میلیارد دلار نفت در سال جاری

تجارت  مازاد  دلار  میلیارد   ۱۷ از  ایران  گمرک  کل  رئیس   
اعلام  و  داد  خبر  جاری  سال  ماهه   ۱۰ در  ایران  خارجی 
کرد: حجم تجارت خارجی کشور تا پایان دی ماه امسال با 
به  برق  و  مهندسی  و  فنی  نفت، خدمات  احتساب صادرات 
۱۲۶ میلیارد دلار رسیده است. محمد رضوانی فر اظهار کرد: 
حجم تجارت خارجی کشور )مجموع صادرات  و واردات( 
خام،  نفت  صادرات  احتساب  با  جاری  سال  ماهه   ۱۰ در 
رسید  دلار  میلیارد   ۱۲۶ به  برق  و  مهندسی  و  فنی  خدمات 
که در مقایسه با مدت مشابه سال قبل ۲.۴۱ درصد افزایش 
احتساب  با  ماهه سال جاری   ۱۰ افزود: در  داشته است.وی 
صادرات نفت خام، خدمات فنی مهندسی و برق شاهد بیش 

از ۱۷ میلیارد دلار مازاد تجارت خارجی بوده ایم.
به  غیرنفتی  آمار صادرات  در خصوص  اقتصاد  وزیر  معاون 
مهندسی گفت:  فنی  نفت و خدمات  برق،  استثنای صادرات 
 ۴۰ ارزش  به  تن کالا  میلیون   ۱۱۳ ماهه سال جاری   ۱۰ در 

میلیارد و ۴۷۰ میلیون دلار به خارج از کشور صادر شد.
صادرات ۷۸۰ میلیون دلار خدمات فنی مهندسی و ۳۰۰ 

میلیون دلار برق
میلیارد   ۲۹ جاری  سال  ماهه   ۱۰ در  داد:  ادامه  رضوانی فر 
فنی  خدمات  دلار  میلیون   ۷۸۰ نفت،  دلار  میلیون   ۹۰۰ و 
مهندسی و ۳۰۰ میلیون دلار برق صادر شده است. که بدین 
 ۷۱ رقم  به  مدت  این  در  کشور  صادرات  مجموع  ترتیب 

میلیارد و ۴۵۰ میلیون دلار رسیده است.
احتساب  بدون  صادراتی  کالاهای  میزان  این  وی،  گفته  به 
از  فنی مهندسی و صادرات  نفت و خدمات  برق،  صادرات 
به مدت مشابه  به لحاظ وزنی نسبت  محل تجارت چمدانی 
 ۱۱.۴۴ ارزش  حیث  از  و  افزایش  درصد   ۹.۳۹ قبل  سال 
افزایش  به  اشاره  با  گمرک  کل  است.رئیس  داشته  کاهش 
واردات به لحاظ وزنی و ارزشی، بیان کرد: در ۱۰ ماهه سال 
جاری ۳۲ میلیون و ۶۸۳ هزار تن کالا به ارزش ۵۴ میلیارد 
و ۳۶۰ میلیون دلار وارد کشور شده است که این میزان به 
درصد   ۱۱.۵۹ ارزش  حیث  از  و  درصد   ۵.۸۵ وزنی  لحاظ 

افزایش داشته است.
سه قلم عمده کالاهای صادراتی

صادراتی  کالاهای  عمده  قلم  سه  خصوص  در  رضوانی فر 
گفت: در این مدت گاز طبیعی مایع شده با ۳ میلیارد دلار، 
پروپان مایع شده با ۲ میلیارد و ۵۰۰ میلیون دلار و متانول با 

۲ میلیارد دلار سه قلم عمده کالای صادراتی بودند.
وی افزود: در بین ۱۰ قلم عمده کالاهای صادراتی، گازهای 
 ۵۲.۶۹ با  شده  مایع  شکل  گازی  هیدروکربورهای  و  نفتی 

غیر  فولادهای  از  یا  آهن  از  تمام  نیمه  محصولات  درصد، 
ارزشی  لحاظ  به  رشد  بیشترین  از  درصد   ۳۱.۸۷ با  ممزوج 

در بین ۱۰ قلم عمده کالای صادراتی برخوردار بوده اند.
معاون وزیر اقتصاد اعلام کرد: گاز طبیعی مایع شده با ۵۷.۹۲ 
درصد، پروپان مایع شده با ۲۵.۶۵ درصد و بوتان مایع شده 
جاری  سال  ماهه   ۱۰ در  ارزشی  لحاظ  به  ۱۱.۲۱درصد  با 
کالای  عمده  قلم   ۱۰ بین  در  را  ارزش  در  کاهش  بیشترین 
صادراتی به خود اختصاص دادند.متوسط ارزش گمرکی هر 
به  کاهش  درصد   ۱۹ با  مدت  این  در  صادراتی  کالای  تن 

۳۵۸ دلار رسید.
۵ کشور اول مقصد کالاهای صادراتی ایران

صادراتی  مقصد  اول  کشور   ۵ خصوص  در  رضوانی فر 
کشورمان افزود: در این مدت ۱۱ میلیارد و ۵۰۰ میلیون دلار 
کالا به چین، ۷ میلیارد و ۷۰۰ میلیون دلار به عراق، ۵ میلیارد 
و ۲۰۰ میلیون دلار به امارات متحده عربی، ۳ میلیارد و ۵۰۰ 
به  دلار  میلیون   ۸۰۰ و  میلیارد  یک  و  ترکیه  به  دلار  میلیون 
هند صادر شد. بدین ترتیب ۷۵ درصد از وزن و ۷۴ درصد 

از ارزش کل صادرات کشور در ۱۰ ماهه سال جاری به ۵ 
کشور فوق الذکر صادر شد.

 ۱۰ در  وارداتی  کالاهای  عمده  قلم  سه  خصوص  در  وی 
ماهه سال جاری اظهار داشت: در این مدت ذرت دامی با ۳ 
با ۲ میلیارد  میلیارد و ۲۰۰ میلیون دلار، گوشی تلفن همراه 
و ۳۰۰ میلیون دلار و دانه سویا با یک میلیارد و ۷۰۰ میلیون 

دلار سه قلم عمده کالای وارداتی بودند.
رئیس کل گمرک ایران بیان کرد در این مدت واردات طلا 
به اشکال خام، قطعات منفصله اتومبیل های سواری و گوشی 
تلفن همراه در بین ۱۰ قلم عمده کالای وارداتی از بیشترین 
افزایش به لحاظ ارزش و برنج، گندم و جو به استثنای بذر 

از بیشترین کاهش برخوردار بودند.
رضوانی فر گفت: امارات متحده عربی با ۱۷ میلیارد و ۱۰۰ 
ترکیه  میلیون دلار،   ۲۰۰ و  میلیارد   ۱۵ با  میلیون دلار، چین 
با ۶ میلیارد دلار، آلمان با یک میلیارد و ۸۰۰ میلیون دلار و 
هند با یک میلیارد و ۶۰۰ میلیون دلار ۵ کشور عمده طرف 

معامله واردات در ۱۰ ماهه سال جاری بودند.

استان ضمن اعلام خبر فوق  بیمه سلامت  اداره کل  سرپرست 
با  قرارداد  عقد  به  پزشکی  مراکز  و  پزشکان  الزام  گفت:قانون 
بیمه های پایه با هدف رعایت عدالت در سلامت، گسترش نظام 
ارجاع و کاهش سهم پرداخت بیمه شدگان از سال گذشته اعلام 
و به شدت مورد تاکید شخص رئیس جمهور محترم و مقامات 

عالیه وزارتخانه می باشد.
 ۱۷ تبصره  »ک«  بند   ۵ جزء  طبق  کرد  بیان  شباهنگ  فروغ 
قانون بودجه سال ۱۴۰۱ بند »ل« تبصره ۱۷ قانون بودجه سال 
۱۴۰۲ همه مراکز سلامت اعم از مطب پزشکان، داروخانه ها، 
بیمارستانها و درمانگاه ها ملزم شده اند نسبت به عقد قرارداد 
با سازمان های بیمه گر پایه اقدام کنند و در صورت عدم عقد 
قرارداد صدور یا تمدید پروانه های آن ها توسط مراجع صاحب 
صلاحیت با مشکل روبرو می شود.ایشان با بیان اینکه اداره کل 
بیمه سلامت استان براساس تکلیف قانونی خود از کلیه مراکز 
غیر طرف قرارداد فراخوان به عمل آورده است افزود در راستای 
توسعه خدمات الکترونیک و به منظور تسهیل انعقاد قرارداد با 
پزشکان و موسسات متقاضی همکاری با سازمان بیمه سلامت، 
فرآیند عقد و تمدید قرارداد به صورت الکترونیکی امکان پذیر 
شد.سرپرست اداره کل بیمه سلامت استان بیان داشت با توجه 
به حرکت پیشگام سازمان بیمه سلامت در راستای دستیابی به 
دولت الکترونیک، درخواست عقد و تمدید قرارداد مراکز ارائه 
دهنده خدمات سلامت به صورت غیر حضوری صورت گرفته 
قرارداد  تمدید  یا  و  عقد  تقاضای  توانند  می  مراکز سلامت  و 
خود را به صورت الکترونیکی به ادارات بیمه سلامت شهرستان 
افزود  نمایند.وی  ارسال  استان  بیمه سلامت  کل  اداره  یا  و  ها 
eservices.ihio. نشانی  به  اختصاصی  سامانه  در  مراکز سلامت 

gov.ir/ psc ثبت نام و پس از بررسی های اولیه، قرارداد آنها 
فرآیند در  این  فعال می شود. راهنمای  ثبت و در اسرع وقت 
لینک قرار  زیر سامانه PSC۲ سامانه شرکای کاری به صورت 
داده شده است.ایشان دسترسی مستقیم مراکز سلامت به ادارات 
بیمه سلامت در سطوح استانی و شهرستانی، تسهیل در تعاملات 
فیمابین ادارات بیمه سلامت و موسسات طرف قرارداد، صرفه 
برشمرد.فروغ  طرح  این  مزایای  از  را   ..  . و  زمان،  در  جویی 
بیان  بیمه سلامت استان در پایان  شباهنگ سرپرست اداره کل 
داشت اداره کل بیمه سلامت استان تا پایان آذرماه سالجاری در 
قالب ۴۹ قرارداد مستقل با ۱۴۷۲ موسسه قرارداد همکاری امضاء 
نموده است که بیمه شدگان با مراجعه به این مراکز خدمات مورد 

نیاز خود را براساس تعرفه و ضوابط قانونی دریافت می نمایند
خبرنگار یاسوج سید احمد ذوالفقاری

آمادگی اداره کل بیمه سلامت استان جهت عقد 

قرارداد با تمامی پزشکان و موسسات تشخیصی درمانی

چهار شنبه 11 بهمن  14۰2 -19 رجب  1445   -۳1 ژانویه  2۰24 - شماره  71۰1

اجرای طرح های متعدد وزارت نیرو 
برای تامین آب مورد نیاز استان 

سیستان و بلوچستان 
وزارت نیرو طرح های متعددی برای تامین آب مورد نیاز 
استان سیستان و بلوچستان در دست اجرا است که یکی از 
این طرح ها، تامین آب از آبخوان شرقی استان برای ساکنان 
به کارفرمایی  میان مدت  شهرستان زاهدان است. پروژه ای 
آب نیرو که قرار است، با اجرای ۲۰۰ کیلومتر خط انتقال 
اصلی و فرعی و احداث چندین ایستگاه پمپاژ، بخشی از 
کمبود آب شهر زاهدان را جبران کند. استاندار سیستان و 
همراه  به  میرجاوه  به شهرستان  در جریان سفر  بلوچستان 
جمعی از مدیران استانی و شهرستانی از این طرح بازدید 
استاندار  و روند پیشرفت آن را کنترل کرد.محمد کرمی، 
های  پروژه  از  سیستان  منطقه  به  سفر  جریان  در  همچنین 
حوزه آب شهرستان زهک بازدید کرد.گفتنی است؛ تجمیع 
منابع آبی چاه نیمه ها، حفر چاه های عمیق و اجرای خط 
انتقال آب چاه های عمیق به تصفیه خانه زهک از جمله 
این  در  که  است  زهک  شهرستان  آبی  طرحهای  مهمترین 
سفر مورد بازدید و ارزیابی قرار گرفت.استاندار در جریان 
این بازدید، ضمن تشکر از تلاش همه مسئولان استانی و 
منظور  به  انجام وظیفه سنگین و مهمی که  شهرستانی در 
دوش  بر  فعلی  اضطراری  شرایط  در  آب  توزیع  و  تأمین 
می کشند، تأکید کرد: مردم از ما انتظار دارند مشکلی بابت 
تامین آب نداشته باشند بنابراین می بایست کارها با جدیت 
اهمیت  حائز  بسیار  افزود:  برسد.وی  سرانجام  به  و  دنبال 
است طرح تأمین آب اضطراری سیستان و زاهدان با تکمیل 
آب شیرین کن به زودی به ثمر برسد تا آب باقی مانده در 
منطقه سیستان ذخیره شود. استفاده مردم  برای  چاه نیمه ها 

کرمی با اشاره به مشکلات تأمین آب در سیستان، گفت: 
پساب  ظرفیت  از  آینده  در  شود  برنامه ریزی  است  لازم 
کشاورزی  مصارف  و  گلخانه ای  کشت  برای  فاضلاب 
این خصوص  تا مردم در  استفاده شود  مردم در روستاها 
بلوچستان  و  سیستان  باشند.استاندار  نداشته  دغدغه ای 
تأکید کرد: در راستای اجرای این طرح ها باید از ظرفیت 
شرکت های دانش بنیان استفاده شود.کرمی، در جریان سفر 
پروژه  روند  از  نیز  بلوچستان  و  سیستان  استان  جنوب  به 
کرد. بازدید  بریس  شهر  به  پسابندر  از  شرب  آب  انتقال 

انتقال آب شیرین از پسابندر به شهر  گفتنی است؛ پروژه 
بریس ۱۴۵ کیلومتر طول دارد که در این بازدید بر تسریع 
انتقال  شد.پروژه  تاکید  لازم  اعتبار  تامین  و  فرآیندها  در 
آب دریای عمان به سیستان و بلوچستان هم مورد بازدید 
دریای  آب  انتقال  است؛ خط  گرفت.گفتنی  قرار  استاندار 
با ۱۱ ایستگاه پمپاژ آب و  عمان به سیستان و بلوچستان 
به طول خط ۸۲۰  میلیارد تومانی  سرمایه گذاری ۳۹ هزار 
کیلومتر است که سالانه ۲۸۰ میلیون متر مکعب آب دریا را 
به این استان انتقال می دهد و زمان اتمام این پروژه عظیم 

نیز سال ۱۴۰۴ تعیین شده است.
زاهدان- اشرفی/خبرنگار نسیم

بندرکیاشهر شرکت سهامی  تغییرات شرکت مهرگستران آب های  آگهی 
استناد  به   14006266584 ملی  شناسه  و   1467 ثبت  شماره  به  خاص 
 : اتخاذ شد  صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 07/12/1400 تصمیمات ذیل 
1 - سمت اعضای هیئت مدیره به قرار ذیل تعیین گردیدند: خانم شعله 
رقائب پور حسن کیاده به شماره ملی 0067693784 به سمت نایب رئیس 
2591463778به  شمارملی  به  بارکازران  هادی  آقای  و  مدیره  هیئت 
سمت مدیر عامل و رئیس هیئت مدیره تعیین گردیدند. 2- کلیه اسناد و 
اوراق بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها 
معتبر می  با مهر شرکت  بارکازران همراه  امضاء هادی  با  و عقوداسلامی 
باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان گیلان مرجع ثبت شرکت ها و 

موسسات غیرتجاری آستانه اشرفیه )1657372(
****

آگهی ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ انیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینكه در اجرای مواد 3 و غیره قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی 
نامه اجرائي آن  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 آبین 
متقاضیان ذیل با ارائه اسناد و مدارک عادی و اسناد مشاعی درخواست 
پرونده  و  اند  نموده  را  معارض  وبلا  مالكانه  تصرفات  مالكیت  سند  صدور 
اراضی و  ثبتی  تكلیف وضعیت  تعیین  قانون  نظر در هیات موضوع  مورد 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی لاهیجان مطرح و نهایتا 
منجر به صدور رای جهت اخذ سند مالكیت گردید لذا مراتب به استناد 
فاصله 15 روز جهت عموم آگهی  به  نوبت  قانون مذکور در دو  ماده 3 

می گردد
های  بشماره  گیلان   14 بخش   18 اصلی  سنگ  لاهیجان  بیجار  کوه  قریه 

فرعی زیر : 
به  از -130 زینت ترک فرزند گداعلی  1 - پلاک فرعی 19158 مفروز 
ش ش 5338 کد ملی 0049989243 صادره تهران - ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 331/30 متر مربع از مورد مالكیت احمد 
نجات به استناد رای 140260318005006969 مورخه 1402/10/11 هیات

2-پلاک فرعی 19159 مفروز از 130 -سید شفیع میر احمدی فرزند سید 
ملی 2720957496 صادره لاهیجان ششدانگ  1282 کد  به ش ش  علی 
با بنای احداثی به مساحت 370 متر مربع از مورد مالكیت  یكقطعه زمین 
احمد نجات به استناد رای 140260318005007050 مورخه 1402/10/14 

هیات
قریه ذاکله بر لاهیجان سنگ اصلی 28 بخش 14 گیلان بشماره فرعی زیر :

بابک جهان بخش اصلی فرزند حسین  1-پلاک فرعی 303 مفروز از 26 
یک  ششدانگ  لاهیجان  از  صادره   2721494619 کدملی   177 شش  به 
مالكیت  مورد  از  مربع  متر   13396/47 مساحت  به  جای  باغ  زمین  قطعه 
به استناد رای 140260318005007415 مورخه  محمد علی جهان بخش 

1402/10/25 هیات
به  نسبت  مالكین مشاع  از مجاوران و صاحبان حقوق و  اعم  لذا هر کس 
باشند  داشته  اعتراض  واخواهی   فوق  پلاک  مفروزی  و  حدود  و  اصل 
را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  انتشار  اولین  تاریخ  از  میتوانند 
به این اداره ثبت اسناد تحویل و تسلیم نمایند و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یكماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضائی 
صالحه تقدیم نمایند و گواهی انرا به اداره متبوعه تحویل نمایند در غیر 
اقامه  قانونی مذکور عدم وصول گواهی  انقضاء مدت  از  اینصورت پس 
دعوی برابر مقررات نسبت به صدور سند مالكیت اقدام خواهد شد صدور 

سند مالكیت نیز مانع مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح نخواهد بود.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/11/11
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/11/25

م الف 2359
علی غلامعلی زاده -رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لاهیجان

***************
اگهی فقدان سند مالکیت

از  فرعی   4808 پلاک  ششدانگ  مالک  تطفی  نژاد  جمال  ماریا  خانم 
مورخه   140262653987000400 شماره  درخواست  برابر  اصلی   23
 6972 شماره  تحت  که  شهود  استشهادیه  برگ  دو  ارائه  با   1402/11/2
گواهی  و  تایید  مورد  ماسال  شهر   268 خانه  دفتر   1402/10/27 مورخه 
دستگاه  یک  ششدانگ  مالكیت  سند  که  نموده  اعلام  است  گرفته  قرار 
متر   66/88 بمساحت  تفكیكی  دوم  قطعه  جنوبی  اول  طبقه  در  آپارتمان 
 2850 پلاک  در  احداثی  اصلی   23 از  فرعی   4808 پلاک  بشماره  مربع 
فرعی سنگ اصلی 23 بخش 26 گیلان تحت شماره سریال 224724 سری 
ج سال 1394 بنام خانم ماریا جمال نژاد تطفی فرزند غلامحسین صادر و 
تسلیم گردیده است و برابر سند رهنی شماره 2974 مورخه 1393/10/21 
دفتر خانه 268 ماسال نزد بانک مسكن برهن گذاشته شده است و اعلام 
مفقود  لوازم  جابجایی  به جهت  را  مذکور  مالكیت  سند  اصل  که  نموده 
گردیده است و درخواست صدور سند مالكیت المثنی ملكی خودش را 
آیین  ماده 120   1 تبصره  استناد  به  مراتب  لذا  است  نموده  اداره  این  از 
انجام  مدعی  کسی  هر  میگردد  اعلام  و  آگهی  ثبت  قانون  اصلاحی  نامه 
معامله یا وجود سند مالكیت مذکور پلاک فوق نزد خود می باشد میتواند 
ظرف مدت ده روز از انتشار این آگهی به ثبت محل مراجعه و اعتراض 
اگر  و  نماید  تسلیم  معامله  سند  یا  مالكیت  سند  اصل  ارائه  ضمن  را  خود 
ظرف مهلت مقرر اعتراض اقدام ننماید و یا در صورت اعتراض اصل سند 
مالكیت ارائه نشود برابر مقررات نسبت به صدور سند مالكیت المثنی بنام 

مالک اقدام میگردد
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/11/11

م الف 915/2515
مهدی معین زاده  -رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان ماسال 

*****************

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱۳ ماده  و  قانون   ۳ ماده  موضوع  آگهی 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره های 140260318004008802 و 140260318004008803 
اراضی  ثبتی  وضعیت  تكلیف  تعیین  قانون  موضوع   1402/10/23 مورخه 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی رودبار تصرفات مالكانه 
مورد  علی  سفر  فرزند  بیژن رضائی  و  احمد  فرزند  جعفر جعفری لاسكی 

تایید قرار گرفت .
 ( بالسویه  مشاعا  احداثی  اعیان  بر  مشتمل  زمین  قطعه  یک  ششدانگ   -  1
پلاک  از  مفروز   928 فرعی  پلاک  شماره  به  مربع  متر   177/37 بمساحت 
رحیم  مالكیت  از  گیلان   20 بخش  لویه  در  واقع   16 اصلی  از   96 شماره 
محمدی و غیرو به آدرس شهرستان رودبار - لویه - محرز گردیده است.

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت آگهی میشود در صورتی 
باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالكیت  به صدور سند  نسبت  اشخاص  که 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
تسلیم  تاریخ  از  یكماه  مدت  رسید ظرف  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالكیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/11/11
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/11/25

م الف 1596
انوش اکبری  -رئیس ثبت اسناد و املاک رودبار 

**********************************
تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱۳ ماده  و  قانون   ۳ ماده  موضوع  آگهی 

وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140260318004008239 مورخه 1402/10/09 موضوع 
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تكلیف  تعیین  قانون 
مستقر در واحد ثبتی رودبار تصرفات مالكانه معصومه رستم زاده دیورودی 

فرزند هاشم مورد تایید قرار گرفت.
-1- ششدانگ یک قطعه باغ بمساحت 1558/33 متر مربع به شماره پلاک 
گیلان   18 بخش  ویایه  در  واقع   3 اصلی  از   328 از  مجزی   2067 فرعی 
شهرستان  آدرس  به  غیرو  و  سمیعی  رحمت  خان  عبدالحسین  مالكیت  از 

رودبار - ویایه - محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت آگهی میشود در صورتی 
باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالكیت  به صدور سند  نسبت  اشخاص  که 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
تسلیم  تاریخ  از  یكماه  مدت  رسید ظرف  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالكیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/11/11
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/11/25

م الف 1594
انوش اکبری  -رئیس ثبت اسناد و املاک رودبار

************************
تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱۳ ماده  و  قانون   ۳ ماده  موضوع  آگهی 

وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140260318004008127 مورخه 1402/10/06 موضوع 
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تكلیف  تعیین  قانون 
هادیزاده  محمدرضا  مالكانه  تصرفات  رودبار  ثبتی  واحد  در  مستقر 

پیربازاری فرزند اصغر مورد تایید قرار گرفت .
1- ششدانگ یک قطعه باغ بمساحت 10360/48متر مربع به شماره پلاک 
فرعی 322 مجزی از پلاک 13 از اصلی 42 واقع در گاوخس بخش 18 
گیلان از مالكیت آقاخان افتخاری شیرکوهی و غیرو به آدرس شهرستان 

رودبار - گاوخس - محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت آگهی میشود در صورتی 
باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالكیت  به صدور سند  نسبت  اشخاص  که 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
تسلیم  تاریخ  از  یكماه  مدت  رسید ظرف  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالكیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/11/11
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/11/25

م الف 1603
انوش اکبری  -رئیس ثبت اسناد و املاک رودبار

***************
تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱۳ ماده  و  قانون   ۳ ماده  موضوع  آگهی 

وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140260318011012300 - 1402/9/18 هیات موضوع 
قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبت ملک صومعه سرا تصرفات مالكانه بلا معارض متقاضی 
شماره  به  محمدرضی  فرزند  نودهی  مقدم  ابراهیم  محمد  خانم  آقای 
مشتمل  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  سرا  صومعه  از  صادره   6 شناسنامه 
بر اعیانات احداثی بمساحت 2195/12 متر مربع پلاک 407 فرعی از 19 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 4 واقع در قریه نوده بخش 25 گیلان 
لذا  است.  گردیده  محرز  نودهی  مقدم  رضی  محمد  نسق  از  خریداری 
فاصله 15 روز آگهی می  به  نوبت  مراتب در دو  اطلاع عموم  منظور  به 
شود چنانچه اشخاصی نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی بشرح مذکور 
اعتراض داشته باشد می توانند از تاریخ اولین انتشار آگهی بمدت 2 ماه 

اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است و رسید در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض مدت مذکور طبق مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد..
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/11/11

م الف 910/2150
یدالله شهبازی

رئیس  ثبت اسناد و املاک شهرستان صومعه سرا
شناسه 1643366

*****
تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱۳ ماده  و  قانون   ۳ ماده  موضوع  آگهی 

وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شماره 140260318011012300 - 1402/09/18 هیات موضوع 
قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبت ملک صومعه سرا تصرفات مالكانه بلا معارض متقاضی 
شماره  به  محمدرضی  فرزند  نودهی  مقدم  ابراهیم  محمد  خانم  آقای 
مشتمل  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  سرا  صومعه  از  صادره   6 شناسنامه 
بر اعیانات احداثی بمساحت 2195/12 متر مربع پلاک 407 فرعی از 19 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 4 واقع در قریه نوده بخش 25 گیلان 
لذا  است.  گردیده  محرز  نودهی  مقدم  رضی  محمد  نسق  از  خریداری 
فاصله 15 روز آگهی می  به  نوبت  مراتب در دو  اطلاع عموم  منظور  به 
شود چنانچه اشخاصی نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی بشرح مذکور 
اعتراض داشته باشد می توانند از تاریخ اولین انتشار آگهی بمدت 2 ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است و رسید در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض مدت مذکور طبق مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد..
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/11/11

م الف 910/2150
یدالله شهبازی

رئیس  ثبت اسناد و املاک شهرستان صومعه سرا
شناسه 1643299 

****************
تكلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 

وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140260318011012783 - 1402/09/28 هیات موضوع 
قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبت ملک صومعه سرا تصرفات مالكانه بلا معارض متقاضی 
شناسنامه  شماره  به  صادق  فرزند  کناری  راسته  امانی  فیروز  خانم  آقای 
1091 صادره از صومعه سرا در ششدانگ یک قطعه زمین مشتمل بر یكباب 
خانه و محوطه بمساحت 500/17 متر مربع پلاک 186 فرعی از 29 اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک 29 اصلی واقع در قریه خطیبان بخش 22 
است.  گردیده  محرز  زیرک طلب  قانع  نسق حسن  از  گیلان خریداری 
روز آگهی   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
بشرح  متقاضی  مالكیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  چنانچه  شود.  می 
مذکور اعتراض داشته باشد می توانند از تاریخ اولین انتشار آگهی بمدت 
2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
قضایی  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک 
تقدیم نمایند. بدیهی است و رسید در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض مدت مذکور طبق مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/11/11

م الف 910/2157
یدالله شهبازی-رئیس  ثبت اسناد و املاک شهرستان صومعه سرا

*****
تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱۳ ماده  و  قانون   ۳ ماده  موضوع  اگهی  

وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140260318011012371 - 1402/9/19 هیات موضوع 
قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبت ملک صومعه سرا تصرفات مالكانه بلا معارض متقاضی 
آقای خانم بهزاد شمس آصف فرزند احمد به شماره شناسنامه 747 صادره 
بمساحت  مسكونی  و  مشجر  باغی  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  مشهد  از 
1020/69 متر مربع پلاک 20 فرعی از 28 اصلی مفروز و مجزی شده از 
پلاک 1 واقع در قریه سنجار بست بخش 25 گیلان خریداری از نسق ناصر 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو  لذا  خوشدل محرز گردیده است. 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود چنانچه اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالكیت متقاضی بشرح مذکور اعتراض داشته باشد میتوانند از تاریخ اولین 
انتشار آگهی بمدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است ورسید در صورت انقضای مدت 
مالكیت  اعتراض مدت مذکور طبق مقررات سند  مذکور و عدم وصول 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/11/11

م الف 910/2126
یدالله شهبازی-رئیس  ثبت اسناد و املاک شهرستان صومعه سرا

**********************
تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱۳ ماده  و  قانون   ۳ ماده  موضوع  اگهی  

وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 140260318011012478 و   140260318011012477 شماره  آرای  برابر 
ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تكلیف  تعیین  قانون   1402/9/21  -
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبت ملک صومعه سرا تصرفات مالكانه بلا 
معارض متقاضی آقای خانم محمد دوستی نژاد فرزند بهرامعلی به شماره 
شناسنامه )2670078974( صادره از صومعه سرا 1 و بهرامعلی دوستی نژاد  
فرزند شیر محمد به شماره شناسنامه 6 صادره از صومعه سرا در ششدانگ 
یک قطعه زمین مشتمل بر بنای احداثی یكباب دکان بمساحت 81/33 متر 
مربع مشاعا بالسویه پلاک 2195 فرعی از 41 اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاک 332 واقع در قریه ضیابر بخش 25 گیلان خریداری از مالكیت 
مهدی حاجتی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود چنانچه اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالكیت متقاضی بشرح مذکور اعتراض داشته باشد میتوانند از تاریخ 
اولین انتشار آگهی بمدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  رسید ظرف  اخذ  از 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است و رسید در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق مقررات 

سند مالكیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/11/11

م الف 910/2136
یدالله شهبازی

رئیس  ثبت اسناد و املاک شهرستان صومعه سرا
***********

اداره ثبت اسناد و املاک استان گیلان
آگهی ماده 3 قانون تعیین تكلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی شهرستان سیاهكل نظر به اینكه در اجرای مواد 3و15و17و18 قانون 
تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 
و  عادی  املاک  و  اسناد  ارائه  با  ذیل  متقاضی  اجرایی آن  نامه  آیین   13
اسناد مشاعی در خواست صدور سند مالكیت نموده و پرونده مورد نظر در 
هیات موضوع قانون مذکور مصوب 1402/09/20 مجلس شورای اسلامی 
مطرح نهایتا منجر به صدور رأی جهت اخذ سند مالكیت گردیده است لذا 
مراتب به استناد ماده 3 قانون مذکور در دو نوبت به فاصله 15 روز جهت 

عمومی آگهی می گردد
قریه چالكسرا سیاهكل سنگ اصلی 97 بخش 16 گیلان

حسن  محمد  خانم  آقای  مالكیت  در   41 از  مفروز   1653 فرعی  پلاک 
جهت  مربع  متر   26/32 زمین  قطعه  یک  ششدانگ  از  پاشاکچی  دیسامی 

تجمیع با پلاک 97/355 از مالكیت آقای موسی فرهادی لشكریانی
به  نسبت  مالكین مشاع  از مجاوران و صاحبان حقوق و  اعم  لذا هر کس 
از  میتواند  باشد  داشته  اخواهی  و  فوق  پلاک  مفروزی  و  و حدود  اصل 
تاریخ انتشار آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد 
صالحه  قضایی  مراجع  به  یكماه  مدت  وظرف  تحویل  سیاهكل  شهرستان 
دادخواست تسلیم و گواهی آن را به اداره متبوعه تحویل نماید در غیر 
به  نسبت  مقرارت  برابر  مذکور  قانون  مدت  تقاضای  از  پس  صورت  این 

صدور سند مالكیت نیز مراجع متضرر به دادگاه نخواهد بود
تاریخ انتشار نوبت اول 1402/10/26

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/11
م الف 2208

قاسم زاده لالمی
- رئیس ثبت اسناد و املاک سیاهكل

******************************
اداره ثبت اسناد و املاک استان گیلان

آگهی ماده 3 قانون تعیین تكلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی شهرستان سیاهكل نظر به اینكه در اجرای مواد 3و15و17و18 قانون 
تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 
و  عادی  املاک  و  اسناد  ارائه  با  ذیل  متقاضی  اجرایی آن  نامه  آیین   13
اسناد مشاعی در خواست صدور سند مالكیت نموده و پرونده مورد نظر در 
هیات موضوع قانون مذکور مصوب 1402/09/20 مجلس شورای اسلامی 
مطرح نهایتا منجر به صدور رأی جهت اخذ سند مالكیت گردیده است لذا 
مراتب به استناد ماده 3 قانون مذکور در دو نوبت به فاصله 15 روز جهت 

عمومی آگهی می گردد
قریه سیاهكل محله سیاهكل سنگ اصلی 98 بخش 16 گیلان

یوسفی  گلناز  خانم  آقای  مالكیت  در   44 از  مفروز   1121 فرعی  پلاک 
با   ( مربع  متر   201 مساحت  به  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  از  ملكرودی 

کاربری مسكونی ( از مالكیت آقای سهراب صداقت
به  نسبت  مالكین مشاع  از مجاوران و صاحبان حقوق و  اعم  لذا هر کس 
از  میتواند  باشد  داشته  اخواهی  و  فوق  پلاک  مفروزی  و  و حدود  اصل 
تاریخ انتشار آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد 
صالحه  قضایی  مراجع  به  یكماه  مدت  وظرف  تحویل  سیاهكل  شهرستان 
دادخواست تسلیم و گواهی آن را به اداره متبوعه تحویل نماید در غیر 
به  نسبت  مقرارت  برابر  مذکور  قانون  مدت  تقاضای  از  پس  صورت  این 

صدور سند مالكیت نیز مراجع متضرر به دادگاه نخواهد بود
تاریخ انتشار نوبت اول 1402/10/26

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/11
م الف 2193

قاسم زاده لالمی- رئیس ثبت اسناد و املاک سیاهكل
****

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک سنگر
تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱۳ ماده  و  قانون   ۳ ماده  موضوع  آگهی 

وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره 140260318018005604 - 1402/10/12 هیات موضوع 
قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
بلامعارض  مالكانه  تصرفات  سنگر  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر 
متقاضی قاسم بهروز فرزند محمود بشماره ملی 6359593092 در ششدانگ 
یک باب خانه و محوطه به مساحت 325/22 متر مربع مفروز از پلاک 6 
آن  برای  که  گیلان   12 بخش  بنكده  در  واقع  اصلی   17 سنگ  از  فرعی 
مالک رسمی  از  نظر گرفته شده خریداری  فرعی در  پلاک شماره 349 
در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  امیری  تقی 
نسبت  اشخاص  که  در صورتی  میشود  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو 
به صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نموده و گواهی مربوطه را به این اداره 
ارائه نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/11/11

م الف 3039
علی کاظمی پاکدل-رئیس  ثبت اسناد و املاک

*****
آگهی موضوع ماده ۳ و ۱۳ آئین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتی 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
هیات   1402/10/3 مورخ   140260318603011474 شماره  رای  برابر 
فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  تكلیف وضعیت  و  تعیین  قانون  موضوع 
بلا  مالكانه  تصرفات   ، رشت  دو  ناحیه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند 
معارض آقا خانم سید حسن قرب ظفر فرزند سید تقی به میزان ششدانگ 
به  مربع  متر   90/28 مساحت  به  احداثی  بنای  بر  مشتمل  زمین  قطعه  یک 
شماره پلاک فرعی  55-26450مفروز مجزی از پلاک 705 از اصلی 55 
واقع در قریه بوسار  بخش 4 رشت خریداری مع الواسطه  از مالک رسمی 
عزیز مرادیان محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته باشند ، میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  رسید ظرف  اخذ  از 
انقضای  بدیهی است در صورت  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود 
اعتراض طبق بخش چهار رشت خریداری  مدت مذکور و عدم وصول 
مع الواسطه از مالک رسمی آقای خانم مقررات سند مالكیت صادر خواهد 

شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/10/25 تاریخ انتشار نوبت دوم1402/11/11 
سعید بدوی -رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه در رشت م الف 3087

*****
تكلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
برابر رای شماره  وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
140260306266000330 هیات اول موضوع قانون تعیین تكلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک مشهد ناحیه سه تصرفات مالكانه بلا معارض متقاضی آقای سید 
از  صادره   582 شناسنامه  بشماره  القاسم  ابو  میرزا  فرزند  مظلومی  مجتبی 
مساحت  به  آن  در  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  مشهد 
اصلی   238 از  فرعی   169 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مربع  متر   428
بخش 9 مشهد واقع در سیدی 35 متری دوم شهید دایی 5 خریداری از 
به  لذا  است.  گردیده  محرز  صلواتی  ابوالقاسم  خانم  آقای  رسمی  مالک 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالكیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/10/25
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/11

نظام زاده -رییس ثبت اسناد و املاک   م الف 7994
*****

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱۳ ماده  و  قانون   ۳ ماده  موضوع  آگهی 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 

هیات   1402/10/03 مورخه   140260318004007984 شماره  رای  برابر 
فاقد  ثبتی اراضی و ساختمان های  تعیین تكلیف وضعیت  قانون  موضوع 
قاسمی  طلعت  مالكانه  تصرفات  رودبار  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند 

داکدره فرزند عزیز اله مورد تایید قرار گرفت 
مساحت  احداثی  بنای  با  مشتمل  زمین  قطعه  یک  1-ششدانگ 
147/50مترمربع به شماره پلاک فرعی 677 پلاک 135 از اصلی 9 واقع 
به آدرس  غیرو  و  علیجان شفائی   مالكیت  از  در گلورز بخش 18 گیلان 

شهرستان رودبار – گلورز محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت آگهی می شود در صورتی 
باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالكیت  به صدور سند  نسبت  اشخاص  که 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
در  است  بدیهی   ، نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  دادخواست 
اعتراض طبق مقررات سند  انقضای مدت مذکور و عدم وصول  صورت 

مالكیت صادر خواهد شد .رییس ثبت اسناد رودبار-  اکبری
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/10/27

تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/11/11م الف 1565
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مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس خبر داد:

برنامه ریزی برای احداث ۳ شهرک 
- تخصصی انرژی خورشیدی در فارس زاهدان  مسیر چابهار -  در  ریلی کشور   عظیم ترین طرح 

میلک - سرخس در حالی پیشرفت ۶۸ درصدی را پشت سر 
این  برای به صدا درآمدن سوت  گذاشته که دولت سیزدهم 
قطار تا سال ۱۴۰۴ تلاشی مضاعف به کار گرفته و با موافقت 
تکمیل  ملی،  توسعه  صندوق  از  برداشت  برای  انقلاب  رهبر 

این طرح مهم تسریع شده است.
 راه آهن چابهار - زاهدان - میلک - سرخس دومین اقدام 
که  است  به جنوب  ترانزیتی شمال  کریدور  ارتقاء  در طرح 
ترانزیت  مرز  اصلی ترین  به  را  منطقه  اقیانوسی  بندر  تنها 
ریلی کشور یعنی سرخس و ترکمنستان و چهار کشور دیگر 
هند  اقیانوس  به  ریلی  خطوط  طریق  از  را  مرکزی  آسیای 
متصل می کند به گونه ای که می توان گفت این راه اقیانوس 

هند را به آسیای مرکزی پیوند می دهد.
راه آهن چابهار- زاهدان- میلک - سرخس در حالی یکی از 
مهمترین پروژه های  زیرساختی ریلی کشور به طول یک هزار 
و ۳۵۰    کیلومتر است که قطعه اول آن به طول ۷۳۰ کیلومتر، 
به طول  هم  دوم  قطعه  و  میلک  مرز  و  زاهدان  به  را   چابهار 
به  انتها  در  و  بیرجند،  مشهد  به  را  زاهدان  کیلومتر   ۷۶۰

سرخس متصل می کند.
ساخت خط آهن چابهار- مشهد به عنوان طولانی ترین خط 
آهن ایران، جزو مصوبات سفرهای اعضای هیات دولت نهم 
و دهم به استان های سیستان و بلوچستان و خراسان جنوبی 

بود.
وقت  جمهور  رئیس  سفر  جریان  در   ۱۳۸۹ سال  آذرماه   ۱۵
به چابهار، در مراسمی عملیات ساخت قطعه اول خط آهن 
زاهدان  به  چابهار  از  سرخس   - میلک  زاهدان-  چابهار- 
به  دولت  هیات  دوم  سفر  مصوب  که  کیلومتر   ۵۷۰ طول  به 
سیستان و بلوچستان بود، آغاز و مقرر شد تا پایان سال ۹۴ 

به بهره برداری برسد.
اما چون منبع مالی برای تزریق به این پروژه وجود نداشت، 
پروژه  این  قرارداد ساخت  این که  تا  تعطیل شد  فعالیت آن 

سال ۹۲ با قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا )ص( بسته شد.
گذرگاه  تکمیل  با  حالی  در  ایران  گذرگاهی  طرح  مهمترین 
ریلی چابهار - زاهدان- سرخس رقم خواهد خورد که این 
اتفاق بزرگ منجر به رونق اقتصادی و توسعه ای چشمگیر در 

سیستان و بلوچستان به ویژه شهر بندری چابهار خواهد شد
با این وجود طرح مهم ریلی راه آهن چابهار- زاهدان- میلک 
- سرخس موجب اتصال کشورهای آسیای میانه و افغانستان 
برای  مناسب  بستر  ایجاد  سبب  و  اقیانوسی  آزاد  آب های  به 
اکنون  هم  و  شد  خواهد  منطقه  اقتصادی  رشد  و  توسعه 

پیشرفت فیزیکی بیش از ۶۶ درصد دارد.
 - زاهدان   - میلک   - چابهار  راه آهن  از  بهره برداری  با 
راه آهن  به  مسیر  چند  از  بلوچستان  و  سیستان  سرخس، 
ایران  همسایه  کشور  چندین  و  اسلامی  جمهوری  سراسری 
متصل و این امر منجر به رونق اقتصادی و توسعه ای چشمگیر 

در این استان به ویژه شهر بندری چابهار خواهد شد.
رئیس جمهور نیز پیش تر با اشاره به ضرورت استمرار توسعه 
و آبادانی سیستان و بلوچستان گفت: استفاده از ظرفیت ها و 
روند  به  بخشیدن  سرعت  برای  مردمی  برجسته  استعدادهای 

توسعه استان باید بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد.
آیت الله سید ابراهیم رئیسی مرداد ماه امسال در نشست ویژه 
اعضای شورای راهبردی توسعه استان سیستان و بلوچستان، 
تفویض اختیارات ویژه به استاندار سیستان و بلوچستان برای 
و  دانست  ضروری  را  استان  امور  پیشبرد  و  مشکلات  حل 
مشکلات  رفع  برای  استان  مدیران  همه  هماهنگی  تداوم  بر 

تاکید کرد.
پروژه ای عظیم که اولویت دولت سیزدهم در استان شد

پروژه  کرد:  بیان  شرق  جنوب  آهن  راه  کل  اداره  سرپرست 
بزرگ  بسیار  طرح های  از  یکی  زاهدان  به   - چابهار  ریلی 
کشور است که چنین پروژه ای با این حجم از کار در کشور 
ایرانشهر،  خاش،  زاهدان،  مسیر  طرح  این  که  نداشته ایم 

چابهار، میلک و سرخس را به یکدیگر متصل می کند.
حمید بهادری در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: این طرح 
عظیم یکی از اولویت های دولت سیزدهم است که پیشرفت 
روسازی  و  زیرسازی  مجموعه  و  داشته  تاکنون  خوبی 
پیشرفت آن ۶۸ درصد بوده که توسط همکاران ما در شرکت 
آن  پیمانکار  می شود،  انجام  اقدام  این  راه  وزارت  ساخت 
از  قطعه  هشت  در  را  طرح  که  است  الانبیا  خاتم  قرارگاه 

زاهدان تا چابهار اجرا می کند.
وی ادامه داد: از هشت قطعه، ۲ قطعه کار آن در خرداد ماه 
و  هفت  قطعه  یعنی  رسیده  بهره برداری  به  و  تمام  سالجاری 
ریلی  مسیر  کیلومتر   ۱۵۳ که  خاش  تا  زاهدان  مسیر  هشت 
در  آن  مسافربری  قطار  امسال  و  رسید  بهره برداری  به  است 

مسیر زاهدان خاش در حال ارائه خدمت به مردم است.
سرپرست اداره کل راه آهن جنوب شرق گفت: ۶ قطعه دیگر 
این طرح عظیم از خاش تا چابهار است که در بحث زیربنایی 

پنج قطعه باپیشرفت فیزیکی ۸۵ تا ۹۹ درصد روبرو بوده و 
در قطعه ۶ نیز پیشرفت ۵۵ درصدی داشته ایم.

انجام  قطعات  سخت ترین  از  یکی   ۶ قطعه  کرد:  تاکید  وی 
شده در اجرای طرح ریلی است چرا که تمام مسیر کوهستانی 
بوده و در یک فاصله ۲۰ کیلومتری آن، ۱۰ کیلومتر فقط تونل 
دارد که در کشور چنین قطعه ای با این شرایط نداریم که در 
یک قطعه حدود ۲۰ کیلومتری، ۱۰ کیلومتر تونل و بقیه پل 

اجرا شده باشد.
نرخ  با  ریال  میلیارد  هزار   ۹۰ امروز  تا  کرد:  اظهار  بهادری 
بر  شده،  هزینه  طرح  این  در  دلار  میلیون   ۳۰۰ دلار؛ حدود 
اگر  دیگر  نیم  و  یکسال  تا  شده  انجام  پیش بینی های  اساس 
تزریق نقدینگی به موقع انجام شود اوایل سال ۱۴۰۴ پروژه 
معظم  رهبر  که  چرا  برسد  بهره برداری  به  زاهدان  چابهار- 
این  به  ملی  توسعه  صندوق  از  کردند  موافقت  نیز  انقلاب 

طرح کمک شود.
بندر  به  را  کشور  ریلی  شبکه  ریلی  طرح  این  افزود:  وی 
خوبی  شرایط  علت  به  چابهار  بندر  می کند؛  وصل  چابهار 
که نسبت به بندر عباس دارد و ارتباط با کشورهای اطراف 
بار و شرکت های حمل  یک مزیت خاص داشته و صاحبان 
کالاهایشان  هند  و  چین  کشور  از  حتماً  المللی  بین  نقل  و 
مطالعات  اساس  بر  و  کرد  منتقل خواهند  چابهار  بندر  به  را 
صورت گرفته حدود ۷۰ درصد کالاهایی که در بندرعباس 
تخلیه می شود با این اتفاق یعنی تکمیل طرح ریلی زاهدان - 

چابهار قطعاً در چابهار بارگیری خواهد شد.
اتصال آسیای میانه به آبهای آزاد

به گفته استاندار سیستان و بلوچستان؛ پروژه ریلی زاهدان - 
چابهار با هدف ایجاد یک کریدور شمال به جنوب و اتصال 
با  بندر شهید بهشتی به شبکه ریلی کشور طراحی شده، که 
بهره برداری و افتتاح آن به ترتیب آسیای میانه و افغانستان 

را نیز به آب های آزاد اقیانوسی متصل می کند.
محمد کرمی افزود: برای طرح راه آهن چابهار - زاهدان با 
موافقت رهبر معظم انقلاب از تسهیلات صندوق توسعه ملی 
استفاده شده و بخش زاهدان - خاش به طول ۱۵۰ کیلومتر 
اخیراً به بهره برداری رسیده است.وی گفت: تمام کارگاه های 
این پروژه فعال و پیش بینی می شود ادامه این پروژه بزرگ 
ریلی با پیشرفت فیزیکی ۶۸ درصد تا ۱۴۰۴ به بهره برداری 
برسد.استاندار سیستان و بلوچستان خاطر نشان کرد: سیستان 
و بلوچستان استانی ثروتمند و برخوردار بوده و القای کلمه 

محرومیت در این منطقه کاملًا نادرست است.
متفکر  و  مومن  جوان خلاق  نیروی  ظرفیت  به  اشاره  با  وی 
سیستان و بلوچستان ادامه داد: لازمه توسعه هر منطقه، نیروی 
ایده  می توانند  که  هستند  جوانان  این  که  چرا  است  انسانی 

های جدید را در جهت پیشبرد اهداف استان ارائه دهند.
کرمی خاطرنشان کرد: مرز یکی از ظرفیت های بزرگ استان 
مرکز  به  را  منطقه  می تواند  که  است  بلوچستان  و  سیستان 

صادرات و واردات کشور تبدیل کند.
آهن  راه  تکمیل  با  بلوچستان  و  سیستان  اقتصادی  رونق 

چابهار - زاهدان
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار گفت: در حال حاضر 
از هشت قطعه این مسیر ریلی ۲ قطعه آن ۱۰۰درصد به اتمام 
رسیده و در حال بهره برداری است و در بررسی های فنی این 
طرح قسمت های زیرسازی، اجرای تقاطع ها و پل های خاص 
و آبروها و تونل ها حدود ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته 
و نیاز است در اجرای روسازی و احداث  ایستگاه ها سرعت 

این  از  تا هر چه زودتر استان  یابد  افزایش  عملیات اجرایی 
خط مهم ریلی بهره مند شود.

منصور بیجار در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: بر اساس 
با  می توان  خط،  این  برای  شده  پیش بینی  باری  طراحی های 
در  تسهیل  برای  دار،  مخزن  ریلی  ناوگان  افزایش  و  تأمین 
نفت  انبارهای  به  تولید  مبادی  از  نفتی  فرآورده های  انتقال 
استفاده  استان  نیاز  مورد  سوخت  جابجایی  برای  نیز،  استان 

کرد.
و  - خاش  زاهدان  ریلی  افتتاح خط  از  پس  داد:  ادامه  وی 
جابجایی  شاهد  روزانه  مسافربری،  قطار  اولین  حرکت  با 
کاهش  و  برگشتی  و  رفت  به صورت  مردم  و  استانی ها  هم 

تصادفات در این محور هستیم.
دیگر  مرحله  کرد:  بیان  بلوچستان  و  استاندارسیستان  معاون 
این طرح که هم اکنون در حال اجراست اتصال خط ریلی 
زاهدان به میلک است تا با افزایش توان و ظرفیت جابجایی 
بار و مسافر شاهد شکوفایی و رونق مبادلات مرزی در استان 

باشیم.
وی اظهارکرد: راه آهن زاهدان به میلک در ۶ قطعه به طول 
۲۶۴ کیلومتر طراحی که در حال حاضر چهار قطعه از آن به 

پیمانکار واجد شرایط برای اجرا واگذار شده است.
بیجار گفت: پیش بینی شده است اتمام این طرح برای اتصال 
میلیارد  هزار   ۳۴۰ حدود  ریلی  صورت  به  میلک  به  چابهار 

ریال دیگر هزینه در برداشته باشد.
کشورهای  اتصال  موجب  ریلی  مهم  طرح  این  افزود:  وی 
سبب  و  اقیانوسی  آزاد  آب های  به  افغانستان  و  میانه  آسیای 
منطقه  اقتصادی  رشد  و  توسعه  برای  مناسب  بستر  ایجاد 

خواهد شد.
تامین منابع راه آهن چابهار - زاهدان

وزیر راه و شهرسازی از تلاش این وزارتخانه، قرارگاه خاتم 
الانبیا و استانداری سیستان و بلوچستان برای تکمیل راه آهن 
آینده خبر داد  تا سال  از آن  بهره برداری  چابهار- زاهدان و 
و گفت: تکمیل کریدور نوار ساحلی جنوب کشور به طول 
یک هزار و ۸۵۰ کیلومتر یکی از پروژه های محوری وزارت 
دولت  در  محور  دریا  توسعه  راستای  در  شهرسازی  و  راه 
این  تلاش  تمام  داد:  ادامه  بذرپاش  است.مهرداد  سیزدهم 
کل  و  برسد  برداری  بهره  به  آینده  سال  در  پروژه  که  است 
مورد  منابع  گیرد، خوشبختانه  قرار  قطار  عبور  بار  زیر  مسیر 

نیاز تأمین شده  است.
شمال- کریدور  از  کیلومتر   ۸۳۰ حدود  اینکه  بیان  با  وی 

قطعه  کرد:  بیان  دارد،  قرار  بلوچستان  و  سیستان  در  جنوب 
زاهدان  قطعه  کیلومتر هست،   ۶۳۰ زاهدان حدود  به  چابهار 
قرارگاه  ظرفیت های  کل  و  رسیده  برداری  بهره  به  خاش  به 
به کار گرفته  خاتم الانبیا برای تکمیل قطعه خاش به چابهار 
عملیات  اتمام  به  اشاره  با  شهرسازی  و  راه  شده است.وزیر 
از  بعد  افزود:  خاش،   - چابهار  آهن  راه  تونل های  حفاری 
پایان عملیات لاینینگ برخی از تونل ها، با توجه به زیرسازی 
 ۲۰۰ طول  به  ریل گذاری  عملیات  آینده  روزهای  در  خط، 
کیلومتر آغاز می شود.وی به اهمیت بنادر واقع در سیستان و 
تصریح   و  اشاره  چابهار  بهشتی  شهید  بندر  بویژه  بلوچستان 
کرد: با تکمیل راه آهن چابهار - زاهدان، ارزش بندر شهید 
خوبی  برنامه های  راستا  همین  در  می شود،  دوچندان  بهشتی 
برای سرمایه گذاری خارجی ارائه شده  که در شرف دستیابی 
به قرارداد نهایی هستیم و از طرفی نهادهای مختلف داخلی 

نیز از سرمایه گذاری در این بندر استقبال کرده اند.

۱۴۰۴ پایان انتظار

سیستان و بلوچستان بدون توقف؛ جزئیات عظیم ترین پروژه ریلی کشور

مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی فارس از برنامه ریزی 
برای احداث ۳ شهرک تخصصی انرژی خورشیدی در استان 
فارس خبر داد و گفت: ایجاد این شهرک های تخصصی با 
تجدیدپذیر  انرژی های  توسعه  برای  بستر لازم  ایجاد  هدف 

انجام می شود. 
سیدمسعود عظیمی ، با اشاره به اهمیت توجه به استفاده از 
شهرک   ۳ احداث  برای  برنامه ریزی  از  خورشیدی،  انرژی 
تخصصی انژری خورشیدی در این استان خبر داد و گفت: 
انرژی های  توسعه  برای  بستر لازم  ایجاد  کار  این  از  هدف 

تجدیدپذیر است.
وی افزود: ایجاد این شهرک های تخصصی به عنوان مصوبه 
دور دوم سفر ریاست جمهوری در برنامه این شرکت قرار 
گرفته و در این زمینه، مراحل بررسی و امکان سنجی اراضی 

در شهرستان های شمال استان در حال انجام است. 
عظیمی بیان کرد: با توجه به موضوع ناترازی در تأمین برق 
برای واحدهای صنعتی و تولیدی موضوع ایجاد شهرک های 
تخصصی انرژی خورشیدی در شهرک ها و نواحی صنعتی 
کوچک  صنایع  سازمان  توجه  مورد  اولویت  یک  به عنوان 
استان  در  است که  گرفته  قرار  ایران  و شهرک های صنعتی 
فارس با توجه به موقعیت جغرافیایی و زاویه مناسب تابش 
نور خورشید این استان یکی از بهترین نقاط برای راه اندازی 

نیروگاه های خورشیدی محسوب می شود.
با  ادامه  در  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  عامل  مدیر 
بیان اینکه یکی از شروط اصلی تولید برق توسط واحدهای 
صنعتی و سرمایه گذاران در شهرک ها و نواحی صنعتی فراهم 
بودن زیرساخت های اتصال به شبکه برق است، افزود:  در 
برق  شرکت  با  مشترک  جلسه ای  در  به زودی  زمینه  این 
شبکه  ظرفیت  نظیر  موجود  زیرساخت های  فارس  منطقه ای 
انتقال و پست های توزیع بررسی و در هماهنگی کامل با آن 
ایجاد  برای  اراضی  مناسب ترین  انتخاب  به  نسبت  مجموعه 

شهرک های تخصصی انرژی اقدام خواهیم کرد.
وی افزود: علاوه بر راه اندازی شهرک های تخصصی انرژی 
در شهرک های صنعتی اقلید ۲، انرژی بر لامرد، سروستان ۲ و 
مهر که مستعد تولید انرژی های تجدیدپذیر از جمله ساخت 
 ۴۶ مساحت  به  زون هایی  نیز  هستند،  خورشیدی  نیروگاه 
هکتار برای جذب و استقرار طرح های سرمایه گذاری در این 
بخش، در نظر گرفته شده است.عظیمی با اشاره به تفاهم نامه 
سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران با ساتبا و 
وزارت نیرو برای اتصال برق تولیدی شهرک های تخصصی 
انرژی و نیز نیروگاه های خورشیدی موجود در شهرک های 
صنعتی به شبکه گفت: با هدف حمایت از سرمایه گذاران در 
این بخش تلاش خود را برای به حداقل رساندن بهای تمام 
شده زیرساخت های صنعتی در شهرک های تخصصی انجام 

خواهیم داد.

افتتاح 166 پروژه مخابراتی در ایام 
دهه مبارک فجر در استان گلستان 

مدیر مخابرات منطقه گلستان  از افتتاح ۱۶۶ پروژه مخابراتی 
در ایام االه دهه مبارک فجر خبر داد . 

گروه  خبرنگاران  جمع  در  حضور  با  شهمرادی  غلامعلی 
خبری فجر گلستان به تشریح اقدامات و  پروژه های آماده 

افتتاح در ایام الله دهه مبارک فجر پرداخت . 
های  پروژ  اهم  به  اشاره  با  گلستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
فیبر  توسعه  همچون  فجر  دهه  تا  دولت  هفته  از  مخابرات 
نوری و اتصال منازل و کسب و کارها به فیبر نوری همچنین 
با  پروژه   ۱۶۶ : اول گفت  همراه  پرسرعت  اینترنت  توسعه 
اعتباری بالغ بر ۳۱۰ میلیارد تومان در سه ماهه گذشته آماده 

افتتاح و بهره برداری می باشد . 
وی افزود : تمامی این پروژه ها بر اساس عدالت ارتباطی 
انجام شده که رضایت مندی مردم استان را در پی خواهد 

داشت . 
دکتر غلامعلی شهمرادی با تاکید بر اینکه توسعه ارتباطات 
دار مخابرات  اولویت  برنامه های  از  مخابراتی در روستاها 
می باشد گفت : بیش از نیمی از پروژه های آماده افتتاح در 
دهه مبارک فجر در روستاها بوده که اعتبار تخصیص یافته 

بیش از ۱۵۰ میلیارد تومان می باشد .
بازسازی  جهت  مخابرات  یکروزه  جهادی  عملیات  از  وی 
شبکه مخابراتی در شهرستانها بعنوان یک اقدام نوآورانه نام 
برد و گفت : با انجام این عملیات جهادی در ۴  شهرستان ، 
این برنامه همچنان ادامه داشته تا در تمامی شهرستانها شبکه 
مخابراتی ترمیم و خرابی های موجود در یک روز برطرف و 

ارتباط با کیفیت تحویل مشترک شود . 
مدیر مخابرات منطقه گلستان از تحول زیرساختی در حوزه 
نیز خبر داد و آنرا از برنامه های  ارتباطات در سال ۱۴۰۳ 

سال آینده دانست. 
گرگان- خبرنگار روزنامه نسیم

فعال شدن شهرک های صنفی شیراز، 
اولویت استان فارس است

 

فارس  کشاورزی  و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رییس 
جمله  از  شیراز  صنفی  های  شهرک  شدن  فعال  گفت: 
بلوک،  و  تیرچه  فروشان،  آهن  سنگ،  فروشان،  ضایعات 
دیزل و بنکداران شهید منتظری اولویت استان فارس است. 
دولت  گوی  و  گفت  شورای  در  حمیدیان،  صادق  محمد 
این  اینک  افزود:هم  شیراز  در  فارس  خصوصی  بخش  و 
شهرک ها برای فعالیت با مشکلاتی مواجه هستند که رفع 
این مشکلات بنا به درخواست فعالان اقتصادی هر بخش و 
مصوبه قبلی آنها در شورای گفت و گو برای تعیین تکلیف 

نهایی طرح و بررسی می شود.
تاکنون  ها  این شهرک  مشکلات  رفع  برای  داد:  ادامه  وی 
جلسات متعددی برگزار و مکاتباتی هم در سطح استانی و 

هم ملی انجام شده است.
از  مشکلاتی  با  سنگ  شهرک  اینک  هم  داشت:  اظهار  او 
به  که  است  مواجه  مالی  تامین  و  آب  و  برق  تامین  جمله 
سنگ  شهرک  مدیره  هیات  زیرساخت   این  ایجاد  منظور 
پیگیری  را  موضوع  این  پیمانکاری،  شرکت  تعیین  ضمن 
مانده  پاسخ  بدون  دولتی  از بخش های  یکی  در  کرده که 

است.
رییس اتاق بازرگانی فارس گفت: شهرک ضایعات فروشان 
نیز با مسایل و مشکلاتی مانند مالکیت اراضی، جابه جایی 
مکانی شهرک از محدوده شهری، اخذ تسهیلات و اجرای 
ورودی  )رمپ(  دار  شیب  سطح  جمله  از  زیرساخت هایی 

کارگاه های مستقر در این شهرک مواجه هستند.
تغییر  مشکل  با  نیز  آهن  شهرک  همچنین  افزود:  حمیدیان 
کاربری اراضی ۵۰ هکتاری ورودی شهرک، شهرک تیرچه 
با  منعقده  تفاهم نامه  مفاد  اجرای  عدم  مشکل  با  بلوک 
و  شهرک  این  به  خدمات  ارائه  بر  مبنی  شیراز  شهرداری 
مشکلات  با  نیز  منتظری  شهید  بنکداران  و  دیزل  شهرک 
زیرساختی مواجه هستند. وی ادامه داد: برای رفع مشکلات 
این شهرک ها جلساتی در استانداری فارس تشکیل و موارد 
قابل حل در استان پیگیری شده و بخشی از مشکلات نیز 

در سطح ملی در دست اقدام است.
با  متناسب  ها  استان  به  معادن  دولتی  حقوق  پرداخت 

توانمندی آنها نیست
تعیین  اینکه  بیان  با  همچنین  فارس،  بازرگانی  اتاق  رییس 
استان  برای  معادن  دولتی  حقوق  بازپرداخت  برای  سقف 
نیست  ها  استان  معدنی  های  توانمندی  با  متناسب  ها 
دولتی  میزان حقوق  به  نسبت  معدن خیز  استان های  گفت: 

پرداختی، بازپرداختی کمتری دارند.
بایست  می  قانون  با  مطابق  حقوق  این  افزود:  حمیدیان 
که  شود  سازی  جاده  و  راهداری  معادن،  مخارج  صرف 

عملا در سایر بخش ها هزینه شده است.
استان  به  معادن  حقوق  بازپرداخت  عدم  داد:  ادامه  وی 

باعث کاهش انگیزه فعالیت معادن استان خواهد شد.
حذف  زمینه  این  در  ما  مشخص  پیشنهاد  کرد:  اظهار  او 
معادن  دولتی  حقوق  بازپرداخت  برای  شده  تعیین  سقف 
به استان ها و تخصیص کامل آن به اعتبارات استانی برای 
ایجاد زیرساخت و رفاه توسعه شهرستان با اولویت بخشی 

به منطقه ای که معدن در آن واقع شده است.

در راستای عدالت فرهنگی جشنواره 
سینمای جوان در مشگین شهربرگزار شد

پایانی  درمراسم  اردبیل  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیر کل 
مشگین  در  که  جوان  سینمای  جشنواره  هشتمین  و  شصت 
از  ایران  جوان  سینمای  انجمن  گفت:  بود  شده  شهربرگزار 
جای  به  اخیرا  که  سینماست  حوزه  در  پربرکت  نهادهای 
تمرکزگرایی در پایتخت در راستای عدالت فرهنگی تصمیم 

بر این است در شهرستانهای کشور برگذار شود.
وی گفت: باسیاست وزارت فرهنگ وارشاد اسلامی عدالت 
ها  به ظرفیت شهرستان  کند  ایجاب  می  هنری  و  فرهنگی 
رویدادهایی  چنین  برگزاری  آینده  در  قطعاً  که  شود  توجه 
برای  را  بیشتر  بالندگی  فرصت  تواند  می  سیاست  این  با 
اردبیل  استان  عملی  اقدام  این  با  و  آورد  فراهم  هنرمندان 
افتخار میزبانی از شصت و هشتمین جشنواره ای منطقه ای 
را در شهرستان گردشگری مشگین شهر با نام »ساوالان« پیدا 
کرد که امیدواریم در فرصت های آینده همچنان میزبان این 

رویدادها باشیم.
مجموعه  این  گفت:هدف  اردبیل  اسلامی  ارشاد  کل  مدیر 
آینده سازی برای سینماست چنانکه امروز افتخار می کنیم 
که بسیاری از سینماگران استان کارشان را از انجمن آغاز 

کرده و به کسوت استادی رسیده اند
وی گفت:برای این جشنواره یک هزار و ۷۰۰ اثر فاخر در 
دو رشته عکس و فیلم ارسال شده بود که از بین آنها ۴۳ اثر 
در بخش عکس و ۴۵ اثر در بخش فیلم به مرحله مسابقه راه 

یافته بود تا از بین آنها آثار منتخب معرفی شوند
اردبیل خبرنگار نسیم
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در  گلستان  استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  عامل  مدیر 
مشکلات  بررسی  و  رجوع  ارباب  تکریم  طرح  راستای 
شهرستان  این  خدمت  میز  در  گالیکش  شهرستان  مردم 
حضور یافت و پس از استماع مشکلات مردم و مراجعین، 

دستورات لازم جهت رفع یا بررسی آنها را صادر کرد.
این گزارش حاکیست مدیرعامل شرکت توزیع نیروي برق 
استان گلستان در سفر یکروزه به همراه مدیر روابط عمومی 
توزیع  اداره  از  برق شهرستان  توزیع  مدیراداره  شرکت  و 
برق شهرستان گالیکش بازدید و از نزدیک با کارکنان دیدار 

رو گفتگو کرد.
گالیکش - خبرنگار روزنامه نسیم

برپایی میز خدمت با حضور مدیرعامل 
شرکت توزیع برق استان در گالیکش

استان گلستان در گروه خبری  برق  مدیر عامل شرکت توزیع 
فجر گلستان؛ اظهار کرد :بر اساس توسعه خدمات الکترونیک 
دولت و حذف مراجعه حضوری مردم ۱۰۲ کیلومتر فیبر نوری 

مختص شبکه برق با اعتبار ۱۵ میلیارد تومان اجرایی شد
سید احمد موسوی افزود :۹ دستگاه بالابر و ۲ دستگاه ماشین 
کمک دار به ناوگان خودرویی شرکت توزیع برق به ارزش ۶۰ 

میلیارد تومان اضافه گردید
به گفته وی در ۹ ماه  امسال بیش از ۵۴۰ میلیارد تومان پروژه 

در حوزه توزیع برق در استان اجرایی شد. 
گرگان- خبرنگار روزنامه نسیم

102کیلومتر فیبر نوری مختص 
شبکه برق در استان گلستان 

اجرایی شد

آگهی موضوع ماده دو قانون و ماده ده آیین نامه اجرایی قانون الحاق موادی به قانون ساماندهی و 
حمایت از تولید و عرضه مسکن مصوب سال 1۳88 مجلس شورای اسلامی

در خصوص تقاضای آموزش و پرورش شهر کوزارن از پلاک 37۰ اصلی بخش سه حومه که منجر به صدور رای جهت صدور سند مالکیت عرصه و اعیان ششدانگ املاک آنها به شرح زیر گردیده 
لذا چنانچه اشخاصی که نسبت به اصل و حدود و مساحت مورد تقاضا اعتراضی دارند از تاریخ الصاق آگهی به مدت بیست روز مهلت دارند اعتراض خود را به صورت مکتوب به اداره ثبت اسناد 
و املاک ناحیه دو شهرستان کرمانشاه به آدرس خیابان مصطفی امامی چهارراه گلستان – کوچه شهید صالح شهیم پلاک ۴ تسلیم نمایند بدیهی است پس از انقضای مدت مقرر اداره ثبت برابر 

مقررات سند مالکیت مورد تقاضا را بنام متقاضیان زیر صادر خواهد نمود.

فرشاد نادری -رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو شهرستان کرمانشاه
م الف۳674

ش  پلاک شواره رای)تاریخ(
 قطعه

 ردیف نام و نام خانوادگی فرزند هساحت

0011-0210001001 اصلی071از پلاک  قسوتی   0 اداره آهوزش و پرورش)دبیرستاى حجاب (  0020010  

0210001001هورخه  0010 اصلی071قسوتی از پلاک    0 اداره آهوزش و پرورش)پویانه علن(  0117012  

0210001001هورخه  0010 اصلی071قسوتی از پلاک    0 اداره آهوزش و پرورش)دبستاى باهنر(  0001011  

0210001001 هورخه 0010 اصلی071قسوتی از پلاک    2 اداره آهوزش و پرورش)هدرسه حضرت هعصوهه(  0311000  

0210001001هورخه  0012 اصلی071قسوتی از پلاک    5 اداره آهوزش و پرورش)دبیرستاى زینبیه(  0110011  

0210001001هورخه  0015 اصلی071قسوتی از پلاک   هدرسه رجایی(اداره آهوزش و پرورش)  0001017    1 

0210001001هورخه  0011 اصلی071قسوتی از پلاک    7 اداره آهوزش و پرورش)هنرستاى هنتظری(  0251025  
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پولندارند،بازیکنهمنمیدهند!
واکاوی دلایل بن بست نقل و 

انتقالاتی استقلال

واکنشرضازادهبهتصمیمنصیرشلال:
خودش باید پاسخگو باشد

حملهبیسابقهنکونامعلیهخطیرومدیراناستقلال؛

نامه اخراج من را در دستشان دارند
جواد نکونام سرمربی تیم فوتبال استقلال گفت، قهرمانی نیم فصل 
برای او و کادرش هیچ اهمیتی ندارد، چون قهرمان لیگ در پایان 

مسابقات مشخص خواهد شد.
جواد نکونام در حاشیه تمرین تیم فوتبال استقلال در مورد لغو 
اردوی خارجی این تیم و وضعیت نقل وانتقالاتی آبی پوشان اظهار 
تا  می دهم  استقلال  تیم  وضعیت  مورد  در  توضیحاتی  داشت: 
هواداران مطلع شوند، چرا که آنها مالک و صاحب اصلی باشگاه 
استقلال هستند، آنهایی که در گرما و سرما تیم را حمایت می کنند. 
قطعاً اگر در نیم فصل اول تیم توانست قهرمان شود که برای من 
مشخص  فصل  آخر  قهرمان  چون  ندارد،  اهمیتی  هیچ  کادرم  و 
ابتدای  در  بود.  بازیکنان  و  هواداران  حضور  خاطر  به  می شود، 
و  کرده  را  کارمان  باشم  داشته  بازیکن   ۱۳ اگر  گفتم  هم  فصل 

زحمت مان را می کشیم.
بیانیه دوستان نشان داد منتظر هستند همین جا سر ما را ببرند

از  یکسری  که  صحبت هایی  برخلاف  شد:  یادآور  ادامه  در  وی 
دوستان مطرح کردند و گفتند اگر تیم چهاردهم هم بشود، برای 
ما مهم نیست، اما بیانیه امروزشان نشان داد که اینها منتظر هستند 
همین جا سر ما را ببرند. اتفاقاتی که افتاد این را نشان می دهد. 
اینها نامه ای از هیئت مدیره گرفتند که هر زمان خواستند سرمربی 
را اخراج کنند و هنوز هم هر جا می روند این نامه را با خود این 
و  هواداران  اما  مسائل  این  تمام  وجود  با  می برند.  ور  آن  و  ور 

بازیکنان استقلال نشان دادند لیاقت صدرنشینی را دارند.
از روز اول فقط دعوا داشتیم و مشکلات!

»آن توجه و نگاهی که می بایست به باشگاه بزرگ استقلال باشد 
باید همه داشته باشیم.«، سرمربی تیم فوتبال استقلال با بیان این 
جمله یادآور شد: موفقیت تیم استقلال در نیم فصل فقط به خاطر 
نام خودش  به  را  چیزی  لطفاً کسی  و  بود  هواداران  و  بازیکنان 
ثبت نکند، چون هیچ کمکی به ما نشد. ما از روز اول فقط دعوا 
داشتیم و مشکلات! بازیکنان برای پول شان اعتصاب می کردند، اما 
می گفتند »چون اعتصاب کردید، پولی نمی دهیم!«. از اول فقط لج 

و لجبازی بود، آنهم برای اینکه قدرت شان را نشان دهند.
از ابتدا گفتم گفتم اگر بازیکنان نگیریم برای اردو به خارج 

از کشور نمی روم
نشان  نیز خاطر  امارات  در  تیم  این  اردوی  لغو  مورد  در  نکونام 
کرد: بعد از بازی آخرمان در لیگ در تهران به صورت علنی گفتم 
اگر بازیکنان نگیریم برای اردو به خارج از کشور نمی روم. قرار 
نبود از ابتدا اردو برگزار شود. بعد از آن من پیشنهاد برگزاری دو 
بازی دوستانه را دادم و قرار شد به اردو برویم، اما وقتی بازیکن 
نگرفتیم چرا باید اردوی خارجی داشته باشیم؟! بعد از آن جلسه ای 
با مدیرعامل داشتیم و من در مورد اردوی خارجی پیشنهادهایی 

دادم، اما بازیکنی جذب نشد.
به بازیکن نیاز داریم نه اردوی خارجی!

وی در مورد برپایی اردوی خارجی همچنین تصریح کرد: برپایی 
بازیکن  که  بود  آن  به  منوط  این  اما  می کند،  تیم کمک  به  اردو 
بازیکنانی  بازی می کند و  با هم  بگیریم. تیمی که دو سال است 
که همدیگر را می شناسند، نیاز به اردو ندارد. وقتی بازیکن جدید 
است که باید در تیم بیاید و با رفتار، اخلاق، تاکتیک و شرایط 
تیم آشنا شود، اردو برگزار می شود، وگرنه ما نیاز به اردو نداشتیم. 

آنقدر که نیاز به بازیکن داریم به اردو نیاز نداریم.
تا دیروز منتظر اتفاقات خوب بودم اما خبری نشد

سرمربی تیم فوتبال استقلال افزود: از دوشنبه هفته قبل که جلسه 
بیفتد  اتفاقات خوب  تا  کردم  صبر  دیروز  تا  بود  اول صحبت ها 
به  بازی  آخرین  از  بعد  و  دادم  لیست  دو  نیفتاد.  اتفاقات  این  و 
اینکه  می خواهیم.  را  بازیکن هایی  چه  گفتم  و  رفتم  استراحت 
نامه  چند  اما  نمی دادم،  را  پروسه اش  است،  نشده  گرفته  بازیکن 
که  گفتند  آنها   و  دیدم  من  و  زدند  نامه  سپاهان  باشگاه  به  مثلًا 
مخالف این انتقال هستیم. مثلًا یک تیم می خواهد رونالدو را بخرد 
بعد مسئول باشگاه النصر می گوید که فقط نامه زدند و قطعاً جواب 
برود،  نقد  پول  و  با چک  تیمی که می خواهد  اگر  اما  نمی دهند، 
شرایط فرق می کند و باید مذاکره شود. سپاهان بازیکن عراقی را 
می خواهد، به همین خاطر بلند شدند به آنجا رفتند، اما ما نشستیم 

و می گوییم این بازیکن نمی آید!
مدیرعامل باشگاه گفت قلی زاده و جهانبخش را بگیریم!

نکونام تأکید کرد: یک سؤال بپرسم؟ ایشان خودشان )مدیرعامل 
باشگاه استقلال( گفتند که برویم قلی زاده و جهانبخش را بگیریم 
که تعجب کردم و گفتم پول دارید؟! گفتند باید دو ستاره بگیریم 
و  موافقت کردم. گفتم ابتدای فصل با آنها صحبت کردم و گفتند 
به ایران نمی آیند، اما الان صحبت ها را انجام بدهید و در لیست 
قول  به  و  هستند  من  اول  لیست  در  که  بازیکنی  دو  گذاشتم. 
دوستان کهکشانی هستند، در لیگ ایران بازی می کنند. اگر اینها را 
ابتدای فصل می گرفتند که مشکلی نداشتیم. باز هم تکرار می کنم 

بازیکنانی بودند که حداقل قابل مذاکره بودند.
بازیکن  باید  و  هستیم  ایران  بزرگ  باشگاه های  از  یکی  ما 

بزرگ بگیریم
بنشینند و صحبت  لژیونر  بازیکنان  این  با  بار  ادامه داد: یک  وی 
کنند. آخر سر می گویند نمی آیند، اما این زحمت را هم به خود 
ندادند. به جای آن لیست را بیرون دادند که نکونام این و آن را 
این  به  باشگاه  تهران،  استقلال  است.  غیرمعقول  این  و  خواسته 
بزرگی که دو بار قهرمان آسیا شده است باید چه بازیکنی جذب 
کند؟ رئال مادرید از کجا بازیکن می خرد؟ از بهترین های اروپا؛ 
لالیگا  از  مازاد  لیست  نمی رود  لالیگاست.  تیم  بهترین  که  چرا 
باید  و  ایران هستیم  بزرگ  باشگاه های  از  یکی  ما  بخرد.  بازیکن 
بازیکن بزرگ بگیریم. مگر تیم های دیگر نمی گیرند؟ اول فصل هم 
لیست دادم و شما نگرفتید. وسط فصل گفتید ستاره می گیریم و 

سقف را سوراخ می کنیم؛ پس چه شد؟
یک بازیکن اسپانیایی را خواستم اما گفتند گران است!

می کنم  تکرار  دوباره  داشت:  اظهار  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
علیرضا  و  قلی زاده  علی  گفت  و  زد  زنگ  من  به  ایشان  خود 
جهانبخش را می گیریم ما نیاز داریم ستاره بگیریم. من  گفتم پول 

هست؟ گفتند بله. من بازیکن آزاد گفتم اورونوف را بگیرید، چرا 
نمی گیرند؟ من نمی دانم اورونوف چه کسی است. فقط فوتبال او 
را دیدم و از فوتبالش خوشم آمده است. او را برای تیم جذب 
کنید. یک بازیکن اسپانیایی گفتم بگیرید، گفتند: »نه آقا، این گران 

است«. اگر قرار باشد بازیکن خوب نگیریم که هیچی.
نکونام در مورد لغو برگزار اردوی خارجی استقلال تصریح کرد: 
بازیکن خوب که نمی گیریم هیچ، آنهایی را که می توانیم بگیریم 
هم نمی گیریم. بعد من به اردو بروم چه کار کنم؟ فردا بگویند تیم 
به اردو رفته و ما همه این کارها را انجام دادیم؟ تیم ما بازیکن 

نیاز دارد.
به من بگویید چرا سعید مهری از استقلال جدا شد؟!

وی با اشاره به جدایی سعید مهری از استقلال یادآور شد: سعید 
مهری ابتدای فصل قراردادش را با مدیریت جدید بست. او چطور 
از باشگاه جدا شد؟ چه اتفاقی افتاد که جابه جا شد؟ به من بگویید.

یامگا تا آخر فصل نمی تواند برای استقلال بازی کند
سرمربی استقلال در مورد مصدومیت بازیکن فرانسوی استقلال و 
غیبت او در ادامه فصل گفت: کوین یامگا آسیب دیده و از نظر 
شرایط پزشکی اتفاقی افتاده است که تا آخر فصل نمی تواند بازی 

کند. حالا باید چه کار انجام بدهیم؟!
باشگاه  مدیریت  با  استقلال  در  سیلوا  دوباره  حضور  برای 

همکاری کردم
نکونام راجع به بازگشت دوبار سیلوا به استقلال هم به خبرنگاران 
دلار  هزار   ۸۵۰ او  گرفتیم؟  گرفتیم. چطور  را  سیلوا  کرد:  تأکید 
از باشگاه استقلال طلب دارد. من می توانستم بگویم دفاع وسط 
می گیریم  را  سیلوا  ما  کردم.  همکاری  ولی  می خواهم،  دیگری 
بگذارید این پولی که می خواهیم بدهیم بیاید برای خود ما بازی 
بازیکن  تا هم  لجبازی کنم  و  لج  مثل خودشان می توانستم  کند. 

بخرند، هم این مبلغ ۸۵۰ هزار دلار را بدهند.
حضور سیلوا به نفع تیم و باشگاه بود

درد  به  و  است  باکیفیتی  بازیکن  سیلوا  دیدم  من  داد:  ادامه  وی 
تیم  نفع  به  کند.  بازی  ما  برای  تا  اینجا  بیاید  که  می خورد  تیم 
بازیکن  آینده  در  تا  داریم  نگه  را  هزینه  این  که  است  باشگاه  و 

دیگری بگیریم.
رسماً خواهان جذب اورونوف شدیم، چرا او را نمی گیرند؟!

سرمربی تیم فوتبال استقلال در پاسخ به این سؤال که آیا باشگاه به 
وی لیستی متشکل از چهار بازیکن خارجی برای خرید ارائه کرده 
است، گفت: هیچ بازیکنی را باشگاه به من معرفی نکرده است! 
می گفت  و  می فرستاد  بازیکن  من  برای  واتساپ  در  خطیر  آقای 
زدیم  نامه  رسماً  را  اورونوف  می کنم  سؤال  کنید.  نگاه  را  اینها 

چرا نمی گیرند؟
حمله بی سابقه نکونام علیه خطیر و مدیران استقلال؛ نامه اخراج 
و  قلی زاده  گفت  مدیرعامل  آقای  دارند/  دستشان  در  را  من 

جهانبخش را بگیریم/ می خواهند گردن ما را بزنند!
جام  از  بعد  گفتند  اما  می خواستم  را  عراق  بازیکن  چند 

ملت ها
آینده  برای  و  نمی کنم  ورود  من  را  موارد  این  داد:  ادامه  وی 
باکیفیت  عراق  ملی  تیم  بازیکن  سه  دو  گفتم  آنها  به  می گذارم. 
بازی های عراق در جام ملت های  هستند. می گویند اجازه بدهید 
آسیا تمام شود، بعد آن موقع. می گویم ما هفته بعد بازی داریم. 

می گویند نه ما با آنها بالاخره صحبت می کنیم.
بعد از صدرنشینی ما کسی آمد مصاحبه و از بازیکنان و تیم 

تشکر کند؟
اینطوری  داشت:  اظهار  استقلال،  از  توقعات  به  اشاره  با  نکونام 
صحبت  استقلال  درباره  ما  و  است  استقلال  اینجا  نمی شود. 
می کنیم. اصلًا نمی توانم برای چهاردهمی بجنگم! مگر نگفتند تیم 
چهاردهم؟ اصلًا تیم صدرنشین جدول شد، کسی آمد مصاحبه و 

از بازیکنان و تیم تشکر کند؟ اصلًا اینطوری نیست.
نکونام با یادآوری شرایطش در تیم فوتبال نساجی، تصریح کرد: 
من در نساجی بودم، سال اولی که بعد ۲۴ سال بالا آمد. آن زمان 
تازه ما می توانستیم تنها شش بازیکن لیگ برتری بگیریم. آن زمان 

به بازیکنان گفتم رتبه ما در آخر فصل باید تک رقمی شود.
کشمکش ها دوباره شروع شد و برگشتیم سر خانه اول

در  استقلال  صدرنشینی  شاید  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
نیم فصل باعث شده تحرک مدیریت و هواداران کمتر شود، اظهار 
این  پشت  فکری  چه  بدانم  و  بخوانم  فکر  نمی توانم  من  داشت: 
اتفاقات است، ولی صحبتی که نیم فصل اول شد و تمام جلساتی 
دوستان  که  کوتاهی  و  داشتیم  کشمکش هایی  آن  از  بعد  ما  که 
دادند و گفتند  استقلال و هواداران داشتند و قولی که  به  نسبت 
...، همه  بازیکن می گیریم و سقف قرارداد را سوراخ می کنیم و 

این  داستان ها دوباره شروع شده است و سر خانه اول بازگشتیم.
هر بازیکنی را می خواهیم می گویند نمی شود!

تأکید  تیم  این  نقل وانتقالات  درباره  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
بازیکن  آن  نمی شود.  می گویند  می خواهیم،  را  بازیکن  این  کرد: 
آپشن   پول  بازیکنی هست که  نمی شود.  را می خواهیم می گویند 
قراردادش را بدهیم و به تیم بیاید. با مربی و مدیر پرسپولیسی یک 
بگیرند.  بازیکن  و می خواهند  در رستوران جلسه می گذارند  تیم 

آنها هم چون پرسپولیسی هستند می گویند نه! اصلًا من سؤال می 
پرسم آنها دنبال موفقیت استقلال هستند و به ما بازیکن می دهند؟ 
ولی بند قرارداد دارد و می توانند پولش را بدهند و بازیکن بگیرند.

چطور تیم های دیگر می توانند بازیکنان یک میلیون دلاری 
اما ما نمی توانیم؟!

نکونام در پاسخ به این سوال که آیا منظورش محمدحسین اسلامی 
و  بین من  نمی آورم. چیزهای هست که  اسمی  است، گفت: من 
مدیریت است و نمی توانم آن را بگویم. وقتی نیم فصل اول برای 
من بازیکن نگرفتید. چطور تیم های دیگر می توانند بازیکنان یک 
میلیون دلاری و هشتصد هزار دلاری بگیرند؟ چطور ما که اول 

فصل بازیکن نگرفتیم الان هم نمی توانیم بازیکن بگیریم؟!
خنده دار است اگر بازیکنان مدنظر من جذب نشوند

باشگاه  مدیرعامل  با  صحبت هایش  محور  اینکه  مورد  در  وی 
استقلال درباره چه موضوعی بوده است، عنوان کرد: تا اینجا فقط 
حول محور بازیکن بوده است. یعنی من لیستی نوشتم. حتی روی 
تخته نوشتم و ایشان عکس گرفته است. خنده دار است اگر این 

بازیکنان جذب نشوند.
تیم من هماهنگ است و نیاز به اردو ندارد!

برگزاری  درباره  پرسشی  طرح  با  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
اردوی خارجی استقلال گفت: بعد من یک سؤال می پرسم، چرا 
من باید الان به اردو بروم؟ اردو برای پیش فصل است. مثلًا الان 
بروم دو بازی دوستانه انجام بدهم، تیم من هماهنگ می شود؟! تیم 
من هماهنگ است. نیم فصل اول تیم من هماهنگ بود. بازیکن هم 
بازیکن  دادم. دو  از دست  را  یامگا  ندارم! سعید مهری و کوین 
هم در تیم ملی هستند. دو بازیکن دیگر نیز امروز سرما خوردند.

وی افزود: اولًا در فوتبال بازیکن داخل زمین را می شمارند نه گلر 
را، چون شما وقتی تمرین می کنید با بازیکنان داخل زمین تمرین 
می کنید. موقع بازی است که گلر را حساب می کنند. ما فوتبالی ها 
بازیکنانی که داخل زمین تمرین می کنند را حساب می کنیم. دو 

بازیکن ما امروز سرما خوردند. من باید چه کاری انجام بدهم؟!
من با چند نفر باید بروم بازی کنم؟

نکونام با ادامه تشریح شرایط تعداد بازیکنان تیمش تصریح کرد: 
سلامتی  تازه  بابایی  پیمان  است.  شده  خوب  تازه  سلیمی  ایمان 
خودش را به دست آورده است. دو بازیکن در تیم ملی دارم و 
دو بازیکن من هم جدا شدند. من با چند نفر باید بروم بازی کنم؟
گفتم دو بازیکن از لیست مرا جذب کنید، به اردو می رویم

وی در مورد برگزاری بازی تدارکاتی تیمش گفت: ما اینجا بازی 
بازیکنان  بودند.  نیز  هواداران  از  نفر  چند  دادیم،  انجام  دوستانه 
جوانان و امید ما بازی کردند. یعنی دقیقه ۶۰ می خواهم تعویض 
ما  به  حالت  این  در  هستند.  ما  امید  و  جوانان  بازیکنان  کنم، 
می گویند می خواهید به اردو بروید بازیکنان لیست مازاد خودت 
نبر. ما هم گفتیم بازیکن بگیرید ما این بازیکنان را نمی بریم.  را 

من گفتم دو بازیکن از لیست مرا جذب کنید، به اردو می رویم.
خودمان استقلال را کوچک می کنیم

سرمربی تیم فوتبال استقلال ادامه داد: در حین اردو هم دو سه 
بازیکن به تیم اضافه کنند، حداقل دو بازیکن بگیرند. مگر خواسته 
لیست  ما  خواستیم؟!  غریبی  و  عجیب  بازیکنان  یا  است  زیادی 
اول را دادیم گفتند کهکشانی است. خودمان استقلال را کوچک 

می کنیم.
الان استقلال چند بازیکن ملی پوش دارد؟ کدام شان بازی 

می کنند؟
وی با اشاره به دوران بازی اش در استقلال یادآور شد: در زمان 
ما استقلال شش بازیکن ملی پوش داشت و شش نفر دیگر در حد 
تیم ملی بودند. بازیکنان خارجی و ایرانی ما همه در حد تیم ملی 
بودند. الان استقلال چند بازیکن ملی پوش دارد؟ کدام شان بازی 
می کنند؟ استقلال را کوچک نکنیم. این تیم برای هواداران است. 

این باشگاه پرهوادار دو قهرمانی آسیا دارد.
خدا را شکر هر نامه ای ما می زنیم جواب نمی دهند و پاسخ 

لفظی می دهند
»ظاهراً جواد نکونام، مهدی تیکدری را برای جانشینی کوین یامگا 
در نظر داشته است و به ظاهر همه چیز تمام شده بود. قرار بود 
تورانیان هم در ازای این بازیکن به گل گهر داده شود.«، نکونام در 
واکنش به طرح این موضوع خاطر نشان کرد: در جریان نیستم. 
تمام  و  است  انجام شده  گفتند  من  به  قبل  دو روز  فقط می دانم 
می شود. حالا اینکه بعدش چه اتفاقی افتاد و اینکه تمام می شود و 
نمی شود در جریان نیستم، چون به من نامه ای نزدند. خدا را شکر 
می دهند.  لفظی  پاسخ  و  نمی دهند  جواب  می زنیم  ما  نامه ای  هر 

اتفاقاتی را که می افتد، در جریان نیستم.
۲ بازیکن ما رفته اند و حداقل باید ۲ بازیکن بگیریم

وی ادامه داد: من تیکدری را می خواستم، ولی تا الان که صحبت 
می کنم هیچ چیز مشخص نیست. کوین یامگا رفته، سعید مهری 
هم رفته است. حداقل کار گرفتن دو بازیکن خوب برای پرُ کردن 
جای خالی آنهاست. تازه من سؤالم این است سعید مهری که با 
مدیریت جدید استقلال قرارداد بسته است چطور جدا شد؟ سعید 
مهری به من گفت جدا می شود. به او گفتم »من اگر بازیکن گرفتم 
به تو کمک می کنم، چون دوست داری در فوتبال اروپا بازی کنی 
بروی، ولی بازیکن نگیریم، نمی شود«. با این وجود نمی دانم چه 

شد که رفت.
هر زمان ورزشگاه اختصاصی ما افتتاح شود باعث افتخار من 

استقلالی است
سرمربی تیم فوتبال استقلال در پاسخ به این پرسش که »مدیران 
ورزشگاه  ساخت  قصد  بلندپروازانه  اهداف  با  که  استقلال 
اختصاصی دارند، چرا در جذب بازیکن  حتی داخلی ناکارآمد 
این  به  نمی کنم  ورود  ورزشگاه  مورد  در  شد:  یادآور  هستند؟«، 
خاطر که این موارد چیزهایی است که مدیریت باید تصمیم بگیرد 
این  امیدوارم  اداره می کند.  را  استقلال  و کار مدیریتی است که 
بیفتد  اتفاق  این  موقع  هر  است.  افتخارمان  باعث  و  بیفتد  اتفاق 

باعث افتخار من استقلالی است.

نظر  مد  مسیر  در  سادگی  به  نیست  حاضر  باشگاهی  هیچ 
اینکه  مگر  بگیرد؛  قرار  بازیکن  جابه جایی  برای  استقلال 
باشند.واکاوی  داشته  اختیار  در  پول  از  پر  خزانه ای  آبی ها 

دلایل بن بست نقل و انتقالاتی استقلال
و  داد  انجام  استقلال  سرمربی  نکونام  جواد  که  مصاحبه ای 
در آن به علی خطیر و همکارانش حمله کرد، بازتاب های 
مختلفی در فضای رسانه ای و هواداری داشته است. نکونام 
در این گفت و گو از برآورده نشدن خواسته هایش در نقل 
و انتقالات گلایه و مشخصا اعلام کرد از این هیچ بازیکنی 
نفرات  به جمع  به مدیریت  بازیکنان  لیست  اعلام  با وجود 

تیمش اضافه نشده، عصبانی و ناراحت است.
اگرچه سرمربی استقلال برخی مسائل جانبی را درباره نفرات 
بر  استقلال  مدیریت  توسط  آنها  نشدن  نظرش و جذب  مد 
زبان آورد، اما موضوع اصلی ای که علی خطیر و همکارانش 
گذاشته،  ناکام  نکونام  نظر  مورد  نفرات  جذب  در  را 
درخواست های نجومی و عجیب باشگاه هایی است که این 

بازیکنان را در اختیار دارند.
نشان  باشگاه  مدیران  از  اطلاع  کسب  و  شرایط  بررسی 
فرشید  گل گهر(،  راست  تیکدری)مدافع  مهدی  می دهد 
مس  )هافبک  باقری  فرشید  نساجی(،  اسماعیلی)هافبک 
رفسنجان( و محمد حسین اسلامی)وینگر ذوب آهن( چهار 
بازیکنی هستند که در روزهای گذشته نکونام خواهان جذب 
نشده  حاصل  خصوص  این  در  توافقی  هنوز  اما  بود  آنها 

است.
نفرات  این  جذب  برای  استقلال  مدیرعامل  خطیر  اگرچه 
اما  شده  بازیکنان  و  باشگاه ها  با  مذاکره  وارد  شخصا 
درخواست های عجیب باعث شده تا نتیجه ای به ارمغان نیاید 

و ناراحتی نکونام علنی شود.
مهدی تیکدری؛ گل گهر سه بازیکن خواست!

شرایطی خوبی  در  استقلال  به  تیکدری  مهدی  انتقال  روند 
علی  میان  پیش  روز  چند  که  جلسه ای  در  بود؛  رفته  پیش 
هم  گرفت  شکل  گل گهر  مدیرعامل  اسفندیارپور  و  خطیر 
قرار گذاشته  توافقات خوبی حاصل شد و حتی دو طرف 
و  گل گهر  به  تورانیان  سامان  انتقال  ازای  در  که  بودند 
باشگاه،  این  به  تومان  میلیارد   ۶ در حدود  مبلغی  پرداخت 

رضایت نامه تیکدری برای استقلال صادر شود.
مباحثی که در فضای  اما  توافقات صورت گرفته  با وجود 
مجازی و رسانه ای مطرح شد، باعث شده تا مدیران گل گهر 
در ادامه درخواست خود را افزایش بدهند و در مکالمات 

بعدی درخواست سه بازیکن کنند!
در  ها  گل گهری  که  می شود  شنیده  خصوص  این  در 
که  شده اند  آن  خواهان  تورانیان  بر  علاوه  بعدی  مذاکرات 
پیمان بابایی و زبیر نیک نفس هم به سیرجان بروند و در ازای 
آن تیکدری به استقلال برود. درخواستی که چندان منطقی 
سه  همزمان  جدایی  به  رضایت  هم  نکونام  قطعا  و  نیست 

بازیکن خود نخواهد داد.
فرشید اسماعیلی؛ بند قرارداد دردسرساز شد

فرشید اسماعیلی برای حضور در استقلال همراه با نساجی 
با  مذاکره  در  که  می کرد  تصور  و  نرفت  ترکیه  اردوی  به 
میلیارد  دو  تا  اندک)یک  مبلغی  شمالی  باشگاه  مسئولان 
با  آزادانه  می تواند  و  می کند  پرداخت  نساجی  به  تومان( 
استقلال قرارداد ببندد. اما این اتفاق تا این لحظه رخ نداده 

است.
بندی  نساجی  با  قراردادش  در  ظاهرا  اسماعیلی  فرشید 
وجود دارد که در صورت درخواست برای جدایی و فسخ 
یک طرفه باید مبلغ ۱۰ میلیارد تومان به این باشگاه غرامت 
رضایت  می توانند  صورتی  در  استقلال  مسئولان  و  بدهد 

نساجی را بگیرند که ۱۰ میلیارد به این باشگاه بپردازند.
فرشید باقری؛ نامه بزنید تا مبلغ تعیین کنند

فرشید باقری هافبک سابق استقلال که نیم فصل اول را در 
مس رفسنجان گذراند، دیگر بازیکن مد نظر نکونام است. در 
مذاکرات اولیه میان استقلال و مدیربرنامه های فرشید باقری 
قرار بر این شده تا این هافبک باتجربه شخصا برای دریافت 
رضایت نامه اش از مس رفسنجان اقدام کند و برای قرارداد 
در باشگاه استقلال حاضر شود. باقری اما تاکنون با مخالفت 

مسی ها مواجه شده است.
در این باره گفته می شود که مدیربرنامه های باقری به مدیران 
استقلال اعلام کرده که به صورت رسمی به مس رفسنجان 
نامه بزنند و خواهان او شوند تا باشگاه مبدا درخواست خود 

برای صدور رضایتنامه را اعلام کند.
مس  به  باقری  جذب  برای  رسما  هنوز  استقلالی ها  اگرچه 
رفسنجان نامه نزدند، اما مشخصا در صورت تحقق این امر 
باشگاه نارنجی پوش همان پاسخی را به آنها می دهد که به 

باشگاه پرسپولیس درباره خدابنده لو داد.
مسی ها برای جذب خدابنده لو توسط پرسپولیس از باشگاه 
رضایتنامه  بابت  تومان  میلیارد   ۱۰ مبلغ  تهرانی  سرخ پوش 
خواستند که این مساله با موافقت سرخپوشان مواجه نشده 

است.
محمدحسین اسلامی؛ بند فسخ 17.5 میلیاردی!

مذاکرات مسئولان استقلال و ذوب آهن برای جذب اسلامی 
اما  نتیجه ای در بر نداشته است. این وینگر جوان  ۲۲ ساله 
در قراردادش بندی وجود دارد که در صورت پرداخت ۳۰۰ 
هزار دلار آزاد می شود و می تواند به هر تیم دیگری برود. 
از ۱7.۵  بیش  اسلامی  بند فسخ  نرخ روز دلار  به  توجه  با 
میلیارد تومان می شود و به همین خاطر مدیران استقلال در 

این خصوص اقدامی نکرده اند.
بازیکن  این  بند فسخ  به  نکونام هم در مصاحبه اخیر خود 
اشاره کرد اما پرداخت این پول برای فسخ قرارداد یک طرفه 

اسلامی موضوعی نیست که علی خطیر آن را بپذیرد.
هزینه سنگین برای جذب بازیکنان مد نظر نکونام

با شرایط موجود جذب ۴ بازیکنی که نکونام خواهان آنها 
در  مبلغی  مبدا  باشگاه های  خواسته های  اساس  بر  است 
بازیکن  حدود ۲7.۵ میلیارد تومان به همراه آزادسازی سه 
باشگاه  دست  روی  خرج  بابایی(  و  تورانیان  )نیک نفس، 
که  است  پولی  از  جدا  موضوع  این  می گذارد.  استقلال 
بازیکنان در  برای خود  قرارداد  مبلغ  بابت  باید  استقلالی ها 
نظر بگیرند و مجموعه اتفاقات کار پیوستن آنها به استقلال 

را سخت تر کرده است.
امید به روزهای آینده

با وجود همه مسائل مطرح شده اما هواداران استقلال انتظار 
خوب،  تفاهم  یک  به  رسیدن  با  نکونام  و  خطیر  که  دارند 
لیست  نهایت  بدهند و در  ادامه  انتقالات  و  نقل  را در  کار 
بزرگسال تیم خود را با نفرات خوب تکمیل کنند. موضوعی 
که در مسیر کسب عنوان قهرمانی بسیار تاثیرگذار است و 
اگر رخ ندهد، شاهد کمبود بازیکن در طول مسابقات لیگ 

برتر در استقلال خواهیم بود.

خروج  درباره  عراقی  خبرنگاران  و  کارشناسان  از  تعدادی 
نظر  اظهار  آسیا  ملت های  جام  از  کشورشان  تیم  زودهنگام 

کردند.چهره های مشهور فوتبال عراق درباره فغانی چه گفتند
یک  مرحله  در  اردن  مقابل  مهیج  دیداری  در  عراق  ملی  تیم 
هشتم نهایی جام ملت های آسیا در دوحه با نتیجه سه بر دو 
ایمن  که  خورد  رقم  حالی  در  شکست  این  خورد.  شکست 
حسین، ستاره تیم  ملی عراق، در نیمه دوم با تصمیم علیرضا 

فغانی، داور ایرانی، اخراج شده بود.
رافد سالم، خبرنگار عراقی، در حساب کاربری خود در فیس 
شد  باعث  غرور  دردناک؛  بسیار  خداحافظی  نوشت:  بوک 
تمرکز زیادی را از دست بدهیم. ایمن حسین نه فقط در اخطار 
دوم، بلکه در هر دو صحنه مستحق دریافت کارت زرد نبود. 
داور ایرانی اشتباه غیرمنطقی و غیرقابل قبولی مرتکب شد. او 
باید به اکثر بازیکنان اردنی که همین حرکت را انجام دادند 
و پس از گل اول تیم ما را مسخره کردند، کارت زرد نشان 
می داد.وی توضیح داد: مسابقه سختی بود. آنها بازی را کنترل 
نکردند، اما موقعیت های زیادی را از دست دادند. بازیکنانی 
بودند که اشتباه می کردند. فاصله زمانی بین گل دوم و سوم 

اردن چند ثانیه بود و تیم ما باید در آن لحظات مرگبار تمرکز 
می کرد. خداحافظی بسیار غم انگیز بود اما فوتبال اینگونه است 

و باید همه اشتباهات داخل و خارج از زمین را مرور کنیم.
شکست  این  درباره  نیز  عراقی،  روزنامه نگار  الثامر،  جمعه 
نوشت: جدا از مسائل احساسی، آنها به داور ایرانی نیز حمله 
تغییر  واقعیت  این  اما  دانستند،  باخت  مقصر  را  او  و  کردند 
شدیم،  وارد  هوادار  یک  ذهنیت  با  چون  باختیم  ما  نمی دهد. 
گویی پیروزی قطعی شده است. المنسف ]نوعی غذای اردنی[ 
باید روی شعله آرام پخته شود اما جو هواداری بین بازیکنان 
باعث شد آتش تند شود و غذا منفجر شود ]کنایه از شکست 
به دلیل هیجان بالای بازیکنان[. برخی از رسانه ها نقش منفی بر 
روی بازیکنان تیم ملی داشتند و در کنار آن سستی مدیریتی و 

عدم انضباط در اردوی تیم ملی بود.
با  که  تیمی  برای  شاخص ها  این  همه  با  داد:  ادامه  وی 
اول  نیمه  وارد  بازی می کرد،  اغراق آمیز  اشتیاق  و  احساسات 
فاجعه باری شدیم، به طوری که عملکرد متشنج و بی سابقه به 
نظر می رسید، در حالی که حریف آرام و منطقی بازی می کرد. 
نیمه به سمتی که می خواستند رفت و جلوتر هم کار تمام شد.

الثامر افزود: در نیمه دوم بازیکنان ما برای جبران هجوم بردند 
و تیم اردن موفق به حمله نشد. گل تساوی با ضربه سر ناطق 
به ثمر رسید، تلاطم عراق ادامه یافت و گل دوم توسط ایمن 
حسین به ثمر رسید که همراه با یک شادی بی مورد بود. حسین 
باید جشن را به هواداران بسپارد و حرفه ای تر عمل کند، او 
می دانست که کارت زرد دارد، بنابراین می تواند اخراج شود و 
فاجعه ای رخ دهد که بازیکنان و کاساس دچار مشکل شوند.

علی نوری، مجری برنامه ورزشی، هم در این باره گفت: در 
روز روشن جلوی چشم همه پیروزی ما را دزدیدند. بازیکنان 
وقتی گل می زنند می توانند جشن بگیرند. شادی نباید با زیاده 
روی همراه شود اما خروج بازیکن از زمین بازی هنگام گلزنی 
تخلف محسوب نمی شود و نیاز به تذکر ندارد، این نص قانون 

است، پس چرا ایمن حسین اخراج شد؟
اسعد السعدی، یکی از مسئولان فدراسیون عراق، در صفحه 
عزیز  ملی  تیم  برای  شما  اشک های  نوشت:  خود  بوک  فیس 
است... اشک های خود را پاک کنید و غبار از حذف را کنار 
بزنید. آینده از آن شماست بچه ها. خروج از مسابقات قهرمانی 

آسیا به خاطر داور نفرت انگیز بود!

چهره های مشهور فوتبال عراق درباره فغانی چه گفتند

رییس کمیته فنی فدراسیون وزنه برداری گفت: اختیار تام به 
نفرات را مشخص کند و  تا تعداد  تیم ملی دادیم  سرمربی 
باید از خودش سوال کنید سه وزنه بردار را بر چه اساسی 

انتخاب کرده است.
مقرر  وزنه برداری  فدراسیون  فنی  کمیته  جلسه  آخرین  در 
کسب  چرخه  در  که  نفراتی  مربیان،  سر  صلاحدید  با  شد 
سهمیه المپیک قرار دارند به همراه افرادی که شانس گرفتن 
ازبکستان   ۲۰۲۴ آسیای  قهرمانی  مسابقات  به  دارند  مدال 
با  مردان  تیم  می شد  تصور  که  شرایطی  در  شوند.  اعزام 
تعداد نفرات بیشتری به مسابقات قهرمانی آسیا اعزام شود، 
سه  با  تنها  ملی  تیم  که  کرد  اعلام  وزنه برداری  فدراسیون 
قهرمانی  مسابقات  به  هستند  جوانان  سنی  رده  در  که  نفر 

بزرگسالان آسیا اعزام می شود.
علیرضا عباسپور، علی عالی پور و عبدالله بیرانوند سه وزنه 
بردار جوان ایران هستند که به مسابقات می روند و هیچ کدام 

از وزنه برداران شاخص در این اعزام جایی ندارند.
حسین رضازاده رییس کمیته فنی فدراسیون وزنه برداری در 
سه  تنها  را  ایران  مردان  تیم  ترکیب  چرا  اینکه  به  واکنش 
وزنه بردار جوان تشکیل می دهند، به ایسنا گفت: در جلسه 
ای که دو هفته پیش در اردوی چالوس داشتیم، کمیته فنی 
به جمع بندی رسید، انتخاب نفرات را بر عهده خود سرمربی 
بگذارد. به هر حال چند ماه اردو بوده و مربیان از شرایط 
وزنه برداران بهتر آگاه هستند. اختیار تام به سرمربیان دادیم 
دنبال  که  کسانی  و  بگیرند  مدال  می توانند  که  نفراتی  که 
کسب سهمیه المپیک هستند را انتخاب کنند. این موضوع در 
مورد هر دو تیم بانوان و مردان صادق بود. آقای کوروش 
باقری قرار بود هفت نفر اعزام کند که در نهایت نام پنج نفر 
را داد و آقای نواب نصیرشلال هم نام سه نفر را اعلام کرد 
که از جوانان هستند. حالا باید  سوال کرد که بر اساس چه 

چیزی این سه نفر را انتخاب کرد.
رضازاده در پاسخ به این پرسش که با توجه به شرایطی که 
کمیته فنی گذاشته بود الان باید انتظار داشته باشیم این سه 
وزنه بردار جوان در مسابقات بزرگسالان آسیا مدال بگیرند؟ 
تاکید کرد: همانطور که گفتم ما اختیار را به سرمربی داده ایم 
و باید از سرمربی سوال کرد که بر چه اساس این نفرات را 

انتخاب کرده است.
او در پاسخ به پرسش دیگری مبنی بر اینکه به عنوان رییس 
کمیته فنی تصور می کرد که سرمربی تیم ملی سه وزنه بردار 
نفر از جوانان در اردو  انتخاب کند؟ گفت: شش  جوان را 
بودند و اتفاقا از آقای نصیر شلال هم تشکر کردیم که این 
تمرین  بزرگسالان  تیم  کنار  را دعوت کرده  و در  جوانان 
می کنند. ما اختیار تام دادیم هر تعداد نفر که می خواهد ببرد 
و این نفرات باید شانس مدال داشته باشند و یا برای سهمیه 
المپیک تلاش کنند و انتخاب تعداد نفرات هم بر عهده خود 

سرمربی بود.
نفرات  بین  در  معتمدی  رسول  نام  نبود  مورد  در  رضازاده 
پاریس  المپیک  دادن  دست  از  و  آسیا  قهرمانی  به  اعزامی 
سوال  انوشیروانی  آقای  و  نصیرشلال  آقای  از  باید  گفت: 
کرد. ما به عنوان کمیته فنی تنها اختیار تام را به سرمربیان 
دادیم تا نفراتی که شانس مدال دارند و دنبال گرفتن سهمیه 
به  ما  کنند.  اعزام  مسابقات  به  و  انتخاب  را  المپیک هستند 
عنوان کمیته فنی حمایت لازم را از سرمربیان و ورزشکاران 
داشتیم. کادرفنی چندین ماه با ورزشکار بوده و از شرایط 
گونه  این  بنابراین  دارد  اطلاع  ورزشکار  رکوردی  و  بدنی 
باید از خود آنها سوال کرد. ما هیچ دخالتی در  مسائل را 
انتخاب اسم و تعداد نفرات نکردیم و اختیار تام به سرمربیان 

هر دو تیم دادیم.

فاصله  دارند  اعتقاد  چند  هر  سوریه  فوتبال  پیشکسوتان 
زیادی بین سطح فنی فوتبال این کشور با ایران وجود دارد 
اما یکی از آنها پیش بینی کرده است که سوریه در ثانیه های 

پایانی برنده این دیدار می شود.
جام  نهایی  هشتم  یک  مرحله  در  ایران  فوتبال  ملی  تیم 
ملت های آسیا چهارشنبه از ساعت ۱۹:۳۰ به مصاف تیم ملی 

سوریه خواهد رفت.
دیدار  مورد  در  که  یادداشتی  در  سوریه  »الوطن«  روزنامه 
و  گفت  به  است  کرده  منتشر  ایران  با  کشور  این  ملی  تیم 
گو با پیشکسوتان ورزشی این کشور که در وزارت ورزش 
سوریه مشغول به کار هستند پرداخت و نوشت: پیشکسوتان 
ورزش سوریه نمی توانند نگرانی خود را بابت رویارویی با 
این »غول ایرانی« پنهان کنند چرا که این تیم نظم و قدرت 

قابل توجهی دارد.
ملی  تیم  است  امیدوار  سازمان  این  اجرایی  کمیته  رئیس 
سوریه به واسطه تاکتیک »هکتور کوپر« که بر بستن فضاها 
پیدا  به تساوی دست  ایران  با  بتواند در دیدار  تمرکز دارد 
کند و در ضربات پنالتی به پیروزی دست پیدا کند. او گفت: 
تیم ملی سوریه به یکی از تیم ها مطرح در قاره آسیا تبدیل 

شده است و دیگر تیم های قاره از این تیم حساب می برند.
یکی دیگر از این پیشکسوتان معتقد است که تیم ملی سوریه 
با گلزنی »عمر خربین« در آخرین ثانیه های پایانی بازی به 
را  تیم  این  خوبی  به  کوپر  یافت.  خواهد  دست  پیروزی 
سازماندهی کرده است و به تیمی قدرتمند تبدیل شده است.

یکی دیگر از این این افراد به »الوطن« گفت: با توجه به ۱7 
پیروزی ایران و تنها یک برد سوریه در دیدارهای رودررو 
نمی توان منکر قدرت این تیم شد اما تیم ملی سوریه از امید 

و انگیزه زیادی برخوردار است.
پیشکسوت دیگری دیدار تیم های ایران و سوریه را به وزنه 
برداری با ۵۰ کیلوگرم وزن تشبیه کرد که بخواهد وزنه ای 
بین  اختلاف  گفت:  او  ببرد.  سر  بالای  را  کیلوگرمی   ۲۰۰
تیم  این دو  مقایسه  بسیار زیاد است و  ایران و سوریه  تیم 
بازسازی خود  در حال  ملی سوریه  تیم  است.  غیرمنصفانه 
با سرمربی جدید است و هنوز در ابتدای راه قرار دارد. اما 
اگر هم  این دیدار خوشبین هستیم و  پیروزی در  به  نسبت 

شکست بخوریم ناراحت نخواهیم شد.

جامملتهای۲۰۲۳آسیا-قطر
نگرانی از رویارویی با »غول ایران«
پیروزیسوریهدرلحظاتپایانی!



رهبر معظم انقلاب در دیدار با تولید کنندگان و فعالان اقتصادی:

رشد نقدینگی باید متوقف شود 
دولت موانع فضای کسب وکار را برطرف کند

سخنگوی شورای وحدت تصریح کرد: همان طور که توسط 
اسلامی شکل  بهشتی حزب جمهوری  شهید  مانند  بزرگانی 
گرفت و بسیار اثر گذار بود، شورای وحدت می تواند در 

آن جایگاه نقشی پدرانه را ایفا کند. 
در  وحدت  شورای  اجرایی  هیأت  دبیر  متکی  منوچهر 
خاطرنشان  سیاسی  تشکل  این  رؤسای  سراسری  گردهمایی 
کرد: امیدواریم که شورای وحدت، منادی وحدت در جامعه 

در راستای حراست از دستاوردهای انقلاب اسلامی باشد.
نزدیکی  ادامه تصریح کرد: مقطع حساس کنونی و  وی در 
به نشست شورای وحدت اهمیت خاصی داده  انتخابات  به 
استفاده را  بهترین  این فرصت  از  بتوانیم  امیدوارم  است که 

داشته باشیم.
سخنگوی شورای وحدت، افزود: ۴۰ حزب تصمیم گرفتند 
و  شورای وحدت را تاسیس کنند و  امیدوارم این تشکل 
منادی وحدت در جامعه در راستای حراست از دستاوردهای 

انقلاب باشد.
متکی اظهار کرد: انتظار ما این است که در تهران حد نصاب 

قابل قبولی از مشارکت را شاهد باشیم.
وی در ادامه بیان کرد: در سه سال گذشته تقریبا دوره تثبیت 
شورای وحدت را طی کردیم و به عنوان یک مجموعه متعهد 
به نظام، ولایی، انقلابی و ارزشی برای نخبگان و جریان های 

سیاسی و  نیز آرام آرام برای مردم شناخته می شود.
سخنگوی شورای وحدت با اشاره به تشکیل حزب جمهوری 
اسلامی در اوایل انقلاب، اذعان داشت: همان طور که توسط 
اسلامی شکل  بهشتی حزب جمهوری  شهید  مانند  بزرگانی 

گرفت و بسیار اثر گذار بود، شورای وحدت می تواند در 
آن جایگاه نقشی پدرانه را ایفا کند.

افزود:  وحدت  شورای  اولویت های  به  اشاره  با  متکی 
انتخابات، کار دوم ما در شورای وحدت است و کار اصلی، 
بررسی موضوعات مهم در حکمرانی است؛ در کشور مسائل 
از سیاست  اعم  مهم در بخش های مختلف  و سر فصل های 
خارجی، فرهنگی و اقتصادی و … وجود دارد که البته در 

همه آن ها اجماع نداریم.
وی در ادامه گفت: در آمریکا جلسه می گذارند که در رابطه 
با  مقابله  برای  سناریو  دو  جمله  از  کنیم؛  چه  باید  ایران  با 
دیگری  و  براندازی  سناریو،  یک  که  کردند  مشخص  ایران 
تغییر رفتار ایران است. سیاست »چماق و هویج« آمریکا هم 

در واقع برای اجرای این دو سناریو است.
سخنگوی شورای وحدت تصریح کرد: آمریکایی ها سیاست 
همیشه  هایشان  دشمنی  و  نکرده  تغییر  ایران  قبال  در  شان 
با مشارکت  انتخابات پیش رو  باید در  ما  بوده و  ادامه دار 

پرشور جواب دشمنان ایران را بدهیم.

در  کشور  بزرگ  تولیدی  بنگاه های  داشتند:  بیان  انقلاب  رهبر 
بخش خصوصی رشد چشمگیری داشته اند و این رشد چشمگیر 
نشان دهنده  و  پرمعناست  بسیار  خصوصی  بخش  سوی  از 
و کارهایی که  پیشرفت  و  این رشد  است، چرا که  قدرتمندی 
انجام شده در شرایط تحریم اتفاق افتاده، علاوه بر اینکه برخی 
دهه   ۹۰ دهه  بود  دولت  کم کاری  دوره  میان،  این  در  دوره ها 

پیشرفت خوبی برای ما نبود. 
به گزارش ایرنا، حدود یک هزار نفر از تولیدکنندگان و فعالان 
اقتصادی  روز گذشته - سه شنبه دهم بهمن ماه - با حضور در 

حسینیه امام خمینی )ره( با رهبر انقلاب دیدار کردند.
رهبر انقلاب در این دیدار با بیان اینکه نمایشگاهی که دیروز ما 
توفیق پیدا کردیم دیدیم، نمایشگاه بسیار شوق آور و برجسته ای 
بود، عنوان کردند: تصور می کنم که میتوانیم این نمایشگاه دیروز 
را نمونه ای از نمایش اقتدار علمی و فناوری کشور معرفی کنیم.  

آن حقیقتی که به طور روشن انسان آن را مشاهده میکند، این 
رشد  ما  کشور  تولیدی  خصوصی  بخش  بنگاههای  که  است 

چشمگیری داشتند. 
حضرت آیت الله خامنه ای در ادامه بهبود فضای کسب و کار 
را از وظایف دولت برشمردند و بیان کردند: دولت باید موانع را 
برطرف کند. بنده در سال گذشته در همین جلسه مواردی را به 
عنوان موانع بهبود فضای کسب و کار ذکر کردم. امسال در این 
نمایشگاه که با ۴۰ مجموعه از فعالان بخش اقتصادی صحبت 
کردم، اینها ابراز نارضایتی کردند. این نارضایتی از همان مسائلی 

این  داشتم  موکد  درخواست  و  شده  داده  تذکر  پیشتر  که  بود 
مسائل دنبال شود.

دهه ۹۰ ، دهه پیشرفت خوبی برای کشور نبود
انسان  روشن  طور  به  که  حقیقتی  داشتند:  بیان  ادامه  در  ایشان 
مشاهده می کند این است که بنگاه های تولیدی بزرگ کشور در 
بخش خصوصی رشد چشمگیری داشته اند. این رشد چشمگیر 
از سوی بخش خصوصی بسیار پرمعناست. این نشان دهنده این 
در کشور وجود  قدرتمندی  و  توانا  بخش خصوصی  که  است 
دارد. چرا که این رشد و پیشرفت و کارهایی که انجام شده در 
شرایط تحریم اتفاق افتاده است، علاوه بر اینکه برخی دوره ها در 
این میان، دوره کم کاری دولت بوده است. دهه ۹۰ دهه پیشرفت 
خوبی برای ما نبود. بخش خصوصی ما قادر است کشور را به 
آنچه مطلوب ما در برنامه پنج ساله هفتم که همان رشد هشت 
کردند:  نشان  خاطر  انقلاب  معظم  برساند.رهبر  است  درصد 
نظارت دولت بر بخش خصوصی مطلقا قابل اغماض نیست اما 
نظارت جدای از دخالت کردن است. دیروز شنیدم در برخی از 
شرکت هایی که دولت و بخش خصوصی شریک هستند، با اینکه 
سهم دولت زیاد نیست اما مدیریت در اختیار بخش دولتی است. 
این کار منطق ندارد، باید از همان شیوه های قانونی استفاده کنند 

و مدیریت را به بخش خصوصی بسپارند اما نظارت کنند.
ایشان تصریح کردند: پس از ابلاغ سیاست های اصل ۴۴ قانون 
اساسی، کارهای بی قاعده  و غلطی انجام گرفت که بر اثر عدم 
نظارت اتفاق افتاد. هم به منابع ارزی و ریالی ضربه خورد، هم 

نتیجه به مردم ضربه خورد.  بنگاه ها ضربه خورد و در  به خود 
می کنیم  نفی  ما  آنچه  اما  است  لازم  و  حتمی  دولت  نظارت 
برخی  کردند:  عنوان  ای  خامنه  الله  آیت  است.حضرت  دخالت 
من شکایت  به  می کنند،   فعالیت  معدن  بخش  در  که  از کسانی 
کردند که هنگام انجام کارها بین بخش معدن و محیط زیست 
این  شود.  حل  باید  اختلافات  این  می آید،  وجود  به  اختلافی 
مشکلات و موانع باید حل شود، با تصمیم گیری ریاست محترم 
جمهور و مشاوره در هیات وزیران و مدیریت معادن محترم اول 

باید حل شود.
 رشد نقدینگی کم شده ولی باید متوقف شود

رهبر انقلاب با تاکید بر اینکه رشد نقدینگی باید متوقف بشود، 
خاطر نشان کردند: کمااینکه تلاش کردند یک مقداری هم تأثیر 
داشته و رشد نقدینگی کم شده است، یکی از مشکلات کشور 
رشد نقدینگی است. خب، وقتی که ما در این زمینه به سیاستهای 
انقباضی رومی آوریم، طبیعتاً منابعی که بانکها در اختیار فعالان 
بانک  کردند:  تصریح  میشود.ایشان  محدود  میگذارند  اقتصادی 
که  نباشد  این جور  را،  کار  کنند  مدیریت  باید جوری  مرکزی 
که  را  منابعی  محدود  سهم  همین  بیایند  دولتی  شرکتهای  حالا 
بناست بانکها بدهند، شرکتهای دولتی بردارند ببرند، یا شرکتهای 
خاص بردارند ببرند، شرکت هایی که افرادش زرنگترند، دست 
این  نباشد.  جور  این  دارند.  بیشتری  ارتباطات  دارترند،  پا  و 
مدیریت لازم دارد. یک مدیریت، یعنی رعایت عدالت به معنای 
واقعی کلمه اینجا لازم است.رهبر انقلاب با بیان اینکه زمینه های 
وسیع  خیلی  اقتصادی  فعالیتهای  در  بخش خصوصی  مشارکت 
است و دولت باید موانع را برطرف کند، بیان کردند: زمینه های 
مشارکت خیلی وسیع است؛ از صنایع بزرگی مثل نفت، مثل گاز، 
مثل فولاد شما بگیرید تا صنایع دستی. سرمایه های مردم، ذهن 
مردم  مبتکر  و  فعال  سرانگشتان  مردم،  توانای  دست های  مردم، 
اشتغال زیاد خواهد شد، فقر  بکند.  می تواند فعال بشود و کار 
کمتر خواهد شد.منتها خب هم دستگاه های دولتی باید احساس 
مسئولیت کنند هم خود فعالان اقتصادی باید احساس مسئولیت 
با  اقتصادی  فعالان  دیدار  تاریخ  این  در  است  سالی  کنند.چند 
رهبر انقلاب برگزار می شود. رهبر معظم انقلاب همواره اهتمام 
ویژه ای به امر تولید ملی و حمایت از فعالان اقتصادی داشته اند. 
نمایشگاه  از  ساعت   ۴ مدت  به  دیروز  ایشان  راستا  همین  در 
این دیدار تعدادی  بازدید کردند.در  توانمندی های تولید داخل 
از فعالان در حوزه های مختلف از جمله تولیدکنندگان تجهیزات 
صنایع  تجدیدپذیر،  انرژی های  برق،  پتروشیمی،  و  گاز  و  نفت 
خودروسازی، معدن، صنایع فلزی، شرکت های فعال در فن آوری 
تجهیزات  تولیدکنندگان صنایع غذایی و کشاورزی،  اطلاعات، 
پزشکی، صنایع دستی، فعالان صنایع حمل ونقل ریلی، هوایی، 
خانگی  لوازم  نساجی،  صنایع  تولیدکنندگان  زمینی،  و  دریایی 

حضور دارند.

شورای  نشست  دومین  در  اسلامی  مؤتلفه  حزب  دبیرکل 
وحدت اصولگرایان، گفت: تحول در بازنگری قانون اساسی 
با اذن مقام معظم رهبری در اولویت است، مجلس دوازدهم 
و  الگو  باید  مجلس  این  نیز  و  تکامل  و  تحول  مجلس  باید 

اسوه مردم شود. 
دومین  در  اسلامی  مؤتلفه  حزب  دبیرکل  بادامچیان  اسدالله 
مرحله  وارد  گفت:  اصولگرایان  وحدت  شورای  نشست 
مقام  تأکید  مورد  امنیت  و  سلامت  شده ایم.  انقلاب  جدی 
معظم رهبری بوده است. شورای نگهبان در ۱۳۰۰۰ تأییدی 
که انجام داد همت بلندی کرد. البته پیشنهاد بنده این بود که 

عدم تایید صلاحیت ها را به مردم بسپارد.
وی ادامه داد: تحول در بازنگری قانون اساسی با اذن مقام 
معظم رهبری در اولویت است. مجلس دوازدهم باید مجلس 
تا  باشد  بسته  باید جیب  مجلس  این  باشد.  تکامل  و  تحول 
دهان نمایندگانش باز باشد. مسئله اصلی بعد از شکل گرفتن 
باید  مجلس  این  باشد.  توجه  مورد  باید  دوازدهم  مجلس 
حدی  به  آمریکا  داد:   ادامه  شود.وی  مردم  اسوه  و  الگو 
این  از  شدن  جدا  حال  در  تگزاس  ایالت  که  شده  بدبخت 
کشور است. با مشاهده دعوای ترامپ و بایدن متوجه عمق 

چالش ها در این کشور هستیم.

رئیس ستاد انتخابات کشور از تشکیل ستاد امنیت انتخابات 
خبر داد و گفت: برنامه ریزی های دقیقی انجام شده که امنیت 
انتخابات در دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی با کمک 

مردم تأمین شود. 
با  کشور  انتخابات  ستاد  رئیس  شاهچراغی  محمدتقی  سید   
سلامت،  بر  مبنی  رهبری  تأکید  مورد  مؤلفه  چهار  به  اشاره 
همه  اساساً  گفت:  انتخابات،  در  رقابت  و  امنیت  مشارکت، 
راهبردهای  اساس  بر  کشور،  انتخابات  ستاد  در  ما  اقدامات 
مقام معظم رهبری شکل گرفته است. آیین نامه ها و شیوه نامه ها 
نظارت  هیأت  یا  و  دولت  هیأت  توسط  قانون  برابر  باید  که 

تهیه، تأیید و تصویب می شده و یا دستورالعمل های جاری، 
حوزه  در  افزود:  است.وی  رهبری  راهبرد   ۴ اساس  بر  همه 
امنیت، همه مجموعه ها و نهادهایی که درگیر موضوع امنیت 
هستند، از وزارت ارتباطات، مجموعه ها و نهادهای امنیتی و 
به  انتخابات  این  تا  ماه هاست تلاش می کنند  وزارت کشور، 

بهترین شکل برگزار شود.
امنیت  فعالیت ستاد  به  اشاره  با  انتخابات کشور  رئیس ستاد 
انتخابات، تأکید کرد: امنیت هم در حوزه فیزیکی و هم رصد 
تلاش های دشمن برای برهم زدن امنیت روانی جامعه و امنیت 

انتخابات است. 

متکی:

 شورای وحدت می تواند نقشی پدرانه ایفا کند 

دبیرکل حزب مؤتلفه:

 مجلس دوازدهم باید الگو و اسوه مردم شود 

ستاد امنیت انتخابات تشکیل شد 

آگهی فراخوان تجدید مزایده عمومی یک مرحله ای 
)نوبت اول(

شهرداری رودبار درنظر دارد اجاره 4عدد لایت باکس تبلیغاتی وسط بلوار اصلی شهر را بصورت مزایده 
عمومی یک مرحله ای به افراد واجد شرایط وصلاحیت واگذار نماید. 

موضوع مزایده :
 1-اجاره تبلیغات4عدد استند تبلیغاتی در وسط بلوار امام خمینی

مبلغ تضمین شرکت در مزایده 4عدد استند تبلیغاتی3میلیون تومان می باشد که تضمین به صورت ضمانتنامه 
بانکی که مدت اعتبار تضمین مذکور باید حداقل سه ماه از تاریخ افتتاح پیشنهاد ها معتبر بوده و برای سه 
ماه دیگر نیز قابل تمدید باشدو یا به صورت اسناد خزانه یا واریز وجه نقد به حساب سپرده شهرداری به 
حساب شماره0105268462006نزد بانک ملی می باشد و شرکت کنندگان می بایستی فیش بانکی دریافتی 
الکترونیکی در سامانه ستاد( بصورت فیزیکی در  بارگذاری  بر  بانکی را در پاکت الف)علاوه  یا ضمانتنامه 
پاکت دربسته و محافظ تحویل واحد حقوقی شهرداری نمایند و مدارک شناسایی شخص مستاجر امضا شده 
را در پاکت ب)بصورت بارگذاری الکترونیکی در سامانه ستاد(و برگه پیشنهاد قیمت را به عدد و حروف در 

پاکت ج)بصورت بارگذاری الکترونیکی در سامانه ستاد و در جایگاه مشخص شده در سامانه درج نمایند( 
مهلت و نحوه دریافت اسناد مزایده : واجدین شرایط مي توانندضمن دانلود اسناد مزایده از سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت تا ساعت 14 مورخه1402/11/15وبارگذاری اسناد در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 

و همچنین تا ساعت 14مورخه1402/11/26 جهت ارائه پیشنهاد شرکت در مزایده اقدام نمایند.
setadiran.(مزایده گران بایستی علاوه بر ارائه پیشنهاد قیمت و بارگذاری اسناد و ضمانتنامه در سامانه ستاد

حقوقی  واحد  تحویل  مورخه1402/11/26  ساعت14/15  تا  فیزیکی  بصورت  )تضمین(را  الف  ir(،پاکت 
شهرداری رودبار قرار دهند.

 تاریخ گشایش پاکات: پیشنهادهاي واصله درساعت 8صبح روز شنبه مورخ1402/11/28 در کمیسیون مزایده 
باز و خوانده مي شود. مدت اعتبار پیشنهادها : 3 ماه از تاریخ افتتاح پیشنهادها بوده و برای یک دوره دیگر 

قابل تمدید می باشد. 
شهرداری در رد یا قبول پیشنهاد ها مختار می باشد.

 شرکت کنندگان می بایستی در سامانه ستادsetadiran.irثبت نام کرده باشند.
 هزینه انتشار آگهی ها و کارشناسی به عهده برنده مزایده می باشد . هرگاه برندگان اول و دوم و سوم 

مزایده حاضر به انعقاد قرارداد نشوندسپرده آن ها به ترتیب ضبط خواهد شد.

 کامران میرزایی 
شهردار رودبار
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ابوترابی فرد:
 عقلانیت و دیانت موجب اعتماد مردم به ما می شود 

عضو جامعه روحانیت مبارز، گفت: امروز به هر میزان که حوزه 
تصمیمات  در  ما  مخاطب  جامعه  یابد  ارتقا  دیانت  و  عقلانیت 
سیاسی و سطح دیانت و عقلانیت، ما را بالاتر خواهد دید و بیشتر 
به ما اعتماد می کند.  حجت الاسلام والمسلمین سید محمدحسن 
نشست  دومین  در  مبارز  روحانیت  جامعه  عضو  فرد  ابوترابی 
ملاک های  از  یکی  کرد:  اظهار  اصولگرایان،  وحدت  شورای 
وحدت و انسجام، به نگاه و رویکرد جریان های سیاسی نسبت به 
یکدیگر معطوف است.به طور معمول نگاه ها معطوف به کاستی ها 
و شکاف هاست به همین دلیل انسجام را کاهش می دهد.وی ادامه 
داد: در ارزیابی و رصد دیگران چه تشکل ها و چه شخصیت ها 

باید نقاط مثبت و وحدت بخش را دید؛ چراکه این دیدگاه موجب 
تحکیم پیوندها در جامعه می شود. نباید نقاط ضعف و کاستی های 
افراد و جریان های سیاسی را برجسته کرد.عضو جامعه روحانیت 
مبارز خاطرنشان کرد: در اصول اندیشه اخلاق دینی افراد وقتی 
به خود نگاه می کنند باید نقاط منفی خودشان را ببینند اما وقتی 
ویژگی های دیگران را می بینیم باید به نقاط مثبت آنان بنگریم. با 
ویژگی  دو  افراد،  ویژگی های  کردن  برجسته  و  مثبت  نقاط  همه 
نصاب عقل و دین است که اگر افراد داشته باشند احترام آنان 
بیشتر می شود. عقل نباشد فرد شبیه مرده متحرک است. این عقل 
است که موجب می شود فرد شجاع و خدوم در جامعه موثر باشد 

و حضرت امیر)ع( چنین جامعه ای را زنده می داند.حجت الاسلام 
تاکید  عزم  و  علم  و  عقل  روی  رهبری  کرد:  تأکید  ابوترابی فرد 
کرده اند. کسانی می توانند در جامعه راه را برای خلق قدرت هموار 
کنند که از این سه ویژگی برخوردار باشند. هر قدر سطح دیانت 
افراد بالاتر باشد سطح آرامش و امنیت جامعه سرمایه اجتماعی 

بالاتر می رود. امام خمینی)ره( نماد عقلانیت و دیانت بودند.
عضو جامعه روحانیت مبارز گفت: امروز به هر میزان که حوزه 
تصمیمات  در  ما  مخاطب  جامعه  یابد  ارتقا  دیانت  و  عقلانیت 
سیاسی و سطح دیانت و عقلانیت، ما را بالاتر خواهد دید و بیشتر 

به ما اعتماد می کند.
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